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MARKUS 
ZEIT MIT GOTT 

 

ھفتھ شما را از طریق انجیل ھدایت میکندو در نظر گرفتھ  9این سند طی 
شده است کھ شما ھر روز مدتی را در انجیل مرقس با کلمات خدا صرف 
معتقدیم کھ خدا می خواھد از طریق کتاب  FEG Klagenfurt کنید. ما در

ر این زمان انجیل مرقس مقدس با ما صحبت کند. بنابراین امیدواریم کھ د
برای شما سودآور باشد. در اینجا پیشنھادی وجود دارد کھ چگونھ می 

 :توانید وقت خود را بگذرانید
 

یک مکان آرام و یک زمان آرام را پیدا کن ھمچنین بھتر است  (1
 .بلافاصلھ چیزی بنویسید

ا را دعا کردن را شروع کنید و با خدا صحبت کنید.او را بطلبید کھ شم (2
 .ملاقات کند

بخشی از انجیل مرقس را چندین بار بخوانید (ھمچنین در ترجمھ ھای  (3
 (مختلف

ً در مژده ھای  (4 بھ سؤالات و تفکرات موجود در این سند نگاه کن. غالبا
دیگر و یا در عھد عتیق اشاراتی بھ بخش ھای کتاب مقدس را نیزخواھید 

 .یافت
بھ من چھ میخواھی بگویی؟ از خود بپرسید: خدایا ، امروز (5  

 .دعا کن و در مورد آن با خدا صحبت کن (6
اگر چیزی وجود دارد کھ بر اساس متن کتاب مقدس کھ خوانده ای  (7

 .بایستی انجام شود، آن را انجام بده
 

 

 
 

MARKUS 

ZEIT MIT GOTT 

Dieses Dokument führt dich in 9 Wochen durch das 
Markusevangelium. Es ist dafür gedacht, dass du jeden Tag 
etwas Zeit im Markusevangelium, d.h. Gottes Wort verbringst. 
Wir als FEG Klagenfurt glauben, dass Gott durch die Bibel zu uns 
reden will. Wir hoffen, dass diese Zeit im Markusevangelium für 
dich gewinnbringend sein wird. Hier noch ein Vorschlag wie du 
deine Zeit verbringen könntest: 

1. Such dir einen ruhigen Ort und eine ruhige Zeit. Am 
Besten auch gleich etwas zu schreiben. 

2. Beginn im Gebet und rede mit Gott. Bitte ihm das er 
dir jetzt begegnen möge. 

3. Lies die Bibelstelle im Markusevangelium mehrmals 
(ev. auch in verschiedenen Übersetzungen) 

4. Schau dir die Fragen/Gedanken in diesem Dokument 
an. Sehr oft findest du auch Verweise zu Bibelstellen in 
anderen Evangelien oder im Alten Testament. 

5. Frag dich: Gott, was willst du mir heute sagen? 

6. Bete und rede mit Gott darüber. 

7. Wenn es etwas gibt was du aufgrund des gelesenen 
Bibeltext tun solltest, dann tu es.  

 
 

 

http://www.feg-klagenfurt.at


© FEG Klagenfurt // www.feg-klagenfurt.at 

MONTAG 
  1 مرقس 8-1:1– روز 

 
انجیل مرقس بدون مقدمھ شروع بھ اظھار کردن میکند کھ عیسی، مسیح و 
فرزندخدا است. این موضوعات چھ مفھومی برای تو دارند؟  فکر میکنی 

 کھ چرا مرقس انجیلش را با این شیوه و روش آغاز میکند؟ 

 

 ۴٠:٣ نقل قول میکند .  مقایسھ اشعیا ۴٠:٣و اشعیا  ٣:١مرقس از ملاکی 
کند؟ مرقس با این مقایسھ  چھ چیزی را بھ تو خاطرنشان می ١:٢با مرقس 

خواھد در مورد عیسی بیان کند؟  چھ چیزی را می  

 

یحیی تعمیددھنده جایگاه و سمت پیامبران در عھد عتیق و تاثیرشان را ،  
) . چھ ١:٨با آغاز بھ کار عیسی در عھد جدید پیوند میدھد .(دوم پادشاھان 

برای   تواند امروزه یاتی را در یحیی میبینی و اینکھ او چطور میخصوص
تو یک الگو باشد؟  نکتھ جالبی کھ درباره یحیی وجود دارد اینست کھ او 

کافران را خطاب قرار نداد ، بلکھ در واقع روی سخن او یھودیان و 
آنھایی کھ ایمان دارند است.  اگر یوحنا تورا خطاب قرار میداد چھ 

نشان میدادی؟ واکنشی  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

MONTAG 
 Tag 1 – MARKUS 1:1-8 

 

Johannes beginnt sein Evangelium mit der abrupten Aussage, 
dass Jesus der Messias und der Sohn Gottes ist. Was bedeuten 
dir diese Begriffe? Warum denkst du startet Markus sein 
Evangelium in dieser Art & Weise? 
 
Markus zitiert dann Maleachi 3:1 und Jesaja 40:3. Vergleich 
Jesaja 40:3 mit Markus 1:2, was fällt dir auf? Was sagt Markus 
mit diesem Vergleich über Jesus? 
 
Johannes der Täufer verbindet das altetestamentliche Amt des 
Propheten (vgl. 2 Könige 1:8), mit dem Anfang von Jesus Wirken 
im Neuen Testament. Welche Eigenschaften siehst du in 
Johannes, wie kann er dir heute zum Vorbild sein? Das 
Interessante an Johannes ist, dass er nicht zu den Heiden 
redete, sondern zu den Juden. D.h. diejenigen die ja eigentlich 
schon „gläubig“ sind. Wie hättest du reagiert wenn Johannes zu 
dir geredet hätte? 
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DIENSTAG  
 2 مرقس 15-1:9– روز 

 
غسل تعمید عیسی یک اتفاق خاص . ھر سھ نفر از تثلیث درگیر ھستند. 

ً ھمانگونھ کھ خداوند در آغاز جھان در خلقت کار کرده است  ، او نیز دقیقا
در آغاز فصل جدید تاریخ جھان فعالیت می کند. ببینید چگونھ سایر انجیل 

 ھا این واقعھ را توصیف می کنند

 ( 22-21: 3، لوقا  17- 13: 3متی  ). 
 

) 11اولین سخنان خدای پدر در انجیل مرقس با پسرش ، عیسی (وفات 
  سروکار دارد. بھ نظر شما این جملھ چیست؟

( مراجعھ کنید 1: 42بھ اشعیا  ). 

 
زمان " :اولین سخنان عیسی را در انجیل مرقس چند آیھ بعد می خوانیم
بدون تردید ، عیسی می آید تا  ."تمام شده و پادشاھی خدا نزدیک است

درباره آنچھ بھ او مربوط است صحبت كند: پادشاھی خدا. بھ نوعی 
 .اصطلاح عجیب این روزھا است

دوست توضیح می دھید؟ کدام دو چگونھ پادشاھی خدا را برای یک 
 تذکرات و عیسی بھ مردم میدھد؟

(v. 15) 

 امروز خدا از طریق این تذکرات چھ می خواھد بھ شما بگوید؟ 
 
 
 

DIENSTAG 
 Tag 2 – MARKUS 1:9-15 

Die Taufe Jesus ist ein besonderes Ereignis. Alle drei Personen 
der Dreieinigkeit sind involviert. Genauso wie Gott bei der 
Schöpfung am Anfang der Welt wirkte, so wirkt er auch hier am 
Anfang eines neuen Kapitels der Weltgeschichte. Schau mal 
nach wie die anderen Evangelien dieses Ereigniss beschreiben 
(Matt. 3:13-17, Lk. 3:21-22). 

Die ersten Worte von Gott, dem Vater, im Markusevangelium 
handeln über seinen Sohn, Jesus (v. 11). Was denkst du bedeutet 
diese Aussage? (vgl. Jesaja 42:1). 

Die ersten Worte Jesus im Markusevangelium lesen wir ein paar 
Verse später: „Die Zeit ist erfüllt und das Reich Gottes ist nahe“. 
Ohne Umschweife kommt Jesus auf das zu sprechen um das es 
ihm geht: Das Reich Gottes. Heutzutage irgendwie ein 
komischer Begriff. Wie würdest du das Reich Gottes einem 
Freund erklären? Welche zwei Aufforderungen gibt Jesus den 
Menschen? (v. 15). Was will Gott dir heute durch diese 
Aufforderungen sagen? 
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MITTWOCH 
 3 مرقس 20-1:16– روز 

 
عیسی شاگردان خود فرا خواند ، ماھیگیران سایمون و آندریاس ، و جیمز 
و جان صدا را می کند. عیسی انھا را وقتی صدا کرد انھا کار می کردند. 

را بخوانید 17-14: 16ارمیا  .  
خدا در اینجا درباره چھ کسی صحبت می کند؟ آیا این می تواند موازی با 

ر انجیل مرقس باشد؟متن موجود د  
 این چھ ربطی بھ زندگی شما دارد؟ 

آنھا بلافاصلھ شبکھ ھای خود را  ..." پاسخ شاگردان تکان دھنده است ،
  "رھا کردند و از او پیروی کردند

( 20،  18ایھ  ). 
چھ چیزی باعث شده عادت کند کھ شغل ، خانواده و منطقھ آسایش را  

مقایسھ کنید کھ در آن از منظر  11-2: 5ترک کند؟ داستان را با لوقا 
 .دیگری توصیف شده است

 
عیسی ھمچنین شما را دعوت می کند تا با ایمان از او پیروی کنید. آیا در 
زندگی شما چیزی وجود دارد کھ عیسی بخواھد کھ شما ان را ترک کنید؟ 

  فکر می کنید عیسی ارزشش را دارد؟
کنید، در اینجا چند قسمت  اگر می خواھید بھ این موضوع عمیق تر فکر

 ایھ از کتاب مقدس در مورد این موضوع گفتھ شده است
 
 

 
 
 

 
 

MITTWOCH 
 Tag 3 – MARKUS 1:16-20 

 
Jesus beruft seine Jünger, die Fischer Simon und Andreas sowie 
Jakobus und Johannes. Sie waren am Arbeiten als Jesus sie ruft. 
Lies mal Jeremia 16:14-17. Über wen redet Gott hier? Könnte das 
eine Parallele mit dem Text in Markus-Evangelium sein? Was hat 
das alles mit deinem Leben zu tun? 
Die Antwort der Jünger ist schockierend, „...sofort verliessen sie 
ihre Netze und folgen ihm“ (v.18, 20). Was hat sie dazu 
veranlasst ihr ihre Gewohnheit, ihre Jobs, Familie, und 
Komfortzone zu verlassen? Vergleich die Geschichte mal mit 
Lukas 5:2-11 wo es aus einer anderen Perspektive geschildert 
wird. 
 
Jesus ruft auch dich auf ihm im Glauben zu folgent. Gibt es 
etwas in deinem Leben, von dem Jesus möchte, dass du es 
hinter dir lässt? Denkst du dass Jesus es wert ist? (Falls du hier 
noch tiefergehen möchtest, hier sind noch ein paar weitere 
Bibelstellen zu dem Thema: Lukas 14:25-27, Matt. 16:24, Römer 
12:1-2).  
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DONNERSTAG 
 4 مرقس 28-1:21– روز 

 
این روز روز سبت است و عیسی در کنیسھ تدریس می کند. چھ تفاوتی 
بین عیسی و کاتبان وجود دارد؟ بیان گر چھ چیزی ھست این شخصیت 

 عیسی ؟
 

ً اظھارات شیاطین یا  بعد مردی با ذھنی نجس می آید. در انجیل غالبا
ً توصیف می کن ند کھ عیسی اشخاصی دارای مالکیت ھستند کھ دقیقا
 کیست. اظھارات این مرد درباره عیسی چھ می گوید؟

 
روح نجس از این موعظھ پرخاشگر یھودی بھ نام عیسی پیروی می کند. 

در ھمان آغاز انجیل مرقس ، عیسی با اعمال خود نشان می دھد کھ او 
، جایی کھ یک اتفاق مشابھ رخ داده  30-22: 12کیست. متی را بخوانید. 

این وقایع بھ ما کمک می کند تا ملکوت خدا را بھتر  است. چگونھ
 بشناسیم؟

 

نظر شما در مورد واکنش جمعیت چیست؟ آیا می دانید و بھ عیسی مسیح 
در اقتدار و قدرت خود در زندگی امروز اعتماد دارید؟ کجا برای شما 

 آسان است و کجا اسان نیست؟
 
 
 
 
 
 
 
 
 

DONNERSTAG 
  Tag 4 – MARKUS 1:21-28 

 
Es ist Sabbat und Jesus ist in der Synagoge am unterrichten. 
Was unterscheidet Jesus von den Schriftgelehrten? Was sagt dir 
das über den Charakter/Person Jesus? 
 
Als nächstes tritt ein Mann mit einem unreinen Geist auf. In den 
Evangelien sind es oft die Aussagen von Dämonen oder 
besessenen Menschen die genau beschreiben wer Jesus ist. Was 
sagt die Aussage dieses Mannes über Jesus aus? 
 
Der unreine Geist gehorchte diesem jüdischen Wanderprediger 
namens Jesus. Jesus zeigt dadurch schon ganz am Anfang des 
Markusevangeliums durch seine Taten wer er ist. Lies mal Matt. 
12:22-30, wo eine ähnliche Begebenheit sich zugetragen hat. 
Wie helfen uns diese Begebenheiten das Königreich Gottes 
besser zu verstehen? 
 
Was hälst du von der Antwort der Menschenmenge. Kennst du 
und vertraust du Jesus seiner Autorität und Kraft in deinem 
Leben heute? Wo fällt es dir leicht und wo nicht?      
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FREITAG 
 5 مرقس 34-1:29– روز 

 
شب ، تعداد بیشتری از مردم آمدند تا شفا یابند یا از شیاطین رھایی پیدا 

را بخوانید. داستان امروز و داستان لوقا شما را در  21-16: 4کنند. لوقا 
مورد عیسی و رسالت خداوند چھ چیز را بھ یاد شما می اندازد؟ در مورد 

 پادشاھی خدا چھ می گوید؟
 

توانیم از افرادی کھ بھ عیسی اعتماد دارند یاد بگیریم کھ آنھا چگونھ می 
  ویا آنھا را از قدرت ھای تاریک رھایی داده؟  را شفا داده

( : 8اگر می خواھید این داستان را با سایر انجیل ھا مقایسھ کنید ، از متی 

دیدن کنید 41- 38: 4یا لوقا  14-17 ). 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

FREITAG 
 Tag 5 – MARKUS 1:29-34 

 

Dies ist die erste Heilung im Markusevangelium. Jesus heilt die 
Schwiegermutter von Petrus von einem schweren Fieber an 
einem Sabbat. Am Abend kamen dann noch mehr Menschen 
um geheilt zu werden bzw. von Dämonen befreit zu werden. 
Lies Lukas 4:16-21. Was zeigt dir die Geschichte von heute und 
die Geschichte von Lukas über Jesus und die Mission Gottes? 
Was sagt das über das Königreich Gottes aus? 
 
Wie können wir von den Menschen lernen die darauf vertrauen, 
dass Jesus sie heilt oder von dunklen Mächten befreit? (Schau 
mal bei Matthäus 8:14-17 oder Lukas 4:38-41 vorbei, wenn du 
diese Geschichte mit den anderen Evangelien vergleichen 
möchtest).  
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SAMSTAG 
 6مرقس 39-1:35 –  روز 

ً در سکوت بھ دنبال زمان می گشت. این ایھ ھا از  کتاب عیسی مرتبا
و  9:28،  6:12،  5:16، لوقا  6:46مقدس را باز کنید: مرقس 

7: 5عبرانیان  . 
٬دیوانھ کنندس  

پسر خدا ، چھره خدای نامرئی ، ھمیشھ وقت می برد تا در کنار خدا تنھا 
 باشید و با او صحبت کنید. نظر شما در مورد آن چیست؟

 
) "زیرا من بھ آن رسیدم ..." :عیسی می گوید اگر کسی میبایست  ).38ایھ 
بھ این سؤال پاسخ دھد: کھ چرا عیسی بھ زمین آمده است؟ ، ما اغلب فقط 

 .بھ مرگ و رستاخیز شدن او فکر می کنیم
  اما ھمانطور کھ عیسی در اینجا می گوید

، او ھمچنین آمد تا بھ مردم در مورد خدا بگوید و شخصیت خدا را بھ ما 
 نشان دھد

( 11- 6: 14رجوع : یوحنا  ). 

 

ماركوس برای نشان دادن قدرت عیسی بھ ما اھمیت زیادی می دھد. فقط 
،  28- 21در فصل اول ، عیسی شیاطین را در سھ موقعیت مختلف (از 

) دور می کند. عیسی قدرت و اقتدار دارد. چھ 38، از  34-32از 
اقتداری عیسی در زندگی شما دارد؟ وقتی اراده و خواست خدا با یکدیگر 

ست ، چگونھ با آن مقابلھ می کنید؟در تضاد ا  

 

 

SAMSTAG 
 Tag 6 – MARKUS 1:35-39 

Jesus suchte regelmäßig Zeit in der Stille. Schlag mal diese 
Bibelstellen auf: Mark 6:46, Lk 5:16, 6:12, 9:28, und Hebräer 5:7. 
Verrückt. Der Sohn Gottes, das Ebenbild des unsichtbaren 
Gottes nimmt sich immer wieder Zeit um mit Gott alleine zu sein 
und mit ihm zu reden. Was denkst du darüber? 

Jesus sagt: „...denn dazu bin ich gekomen“ (v38). Wenn man die 
Frage: „Warum ist Jesus auf die Erde gekommen?“ beantworten 
müsste, dann denken wir oft nur an seinen Tod & Auferstehung. 

Aber wie Jesus hier sagt, kam er auch um den Menschen von 
Gott zu erzählen und uns Gottes Charakter zu zeigen (vgl. 
Johannes 14:6-11). 

Markus legt großen Wert darauf uns die Macht Jesus zu zeigen. 
Schon alleine im ersten Kapitel treibt Jesus an drei 
verschiedenen Situationen Dämonen aus (v. 21-28, v. 32-34, v. 
38). Jesus hat Macht und Autorität. Welche Autorität hat Jesus in 
deinem Leben? Wie gehst du damit um wenn sich dein Wille 
und Gottes Wille widersprechen? 
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SONNTAG 
 7 مرقس 45-1:40– روز 

 
ً تمام شده  عیسی با یک مورد ناامید روبرو می شود. زندگی این مرد تقریبا

ً می توانید آن را با فردی کھ مبتلا بھ سرطان مرحلھ  است  4بود. احتمالا
رحمت " مقایسھ کنید. ناامید و وقتی عیسی او را اینگونھ می بیند ،

دلسوزی\کن 41دارد (ایھ  " ).  
 ھمین کلمھ

(   (splanchnizomai ر یونانید

بھ کار رفتھ است. این تنھا  8: 3و اول پطرس  3:12در کولسیان 
وضعیتی نیست کھ عیسی بھ این روش واکنش نشان می دھد (رجوع بھ 

). عیسی مردم را دید و او از ناتوانی آنھا 9:22،  2: 8،  6:34مرقس 
ه ملاقات می مضطرب شد. عیسی شما را می بیند و شما را بھ ھمان شیو

 .کند. درموردش چی فکر میکنی ؟در دعا بھ عیسی بگو
اگر این مسئلھ را خودمان تجربھ کرده ایم ، می توانیم زندگی را در جایی 

زندگی کنیم کھ با دیگران با دلسوزی رفتار کنیم. چیزھایی کھ ما را از 
تجربھ سرما یا بی تفاوت رھا کرده است دیگر نیستند. آیا تا بھ حال آن را 

 .کرده اید؟ اگر چنین است ، امروز در مورد آن بھ کسی بگویید
 
 

 

 

 

 

 

SONNTAG 
 Tag 7 – MARKUS 1:40-45 

Jesus begegnet einem hoffnungslosen Fall. Das Leben dieses 
Mannes war quasi vorbei. Man könnte es vermutlich mit 
jemandem vergleichen der Krebs Stufe 4 hat. Aussichtlos. Und 
als Jesus ihn so vor sich sieht, hat er „erbarmen“ (v. 41). Das 
gleiche Wort (im griechischen splanchnizomai) wird in Kolosser 
3:12 und 1 Petrus 3:8 verwendet. Das ist nicht die einzige 
Situation wo Jesus so reagiert (vgl. Markus 6:34, 8:2, 9:22). Jesus 
sah die Menschen und er war ergriffen von ihrer Hilfslosigkeit. 
Jesus sieht dich und begegnet auch dir in der gleichen Art und 
Weise. Was denkst du darüber? Sage es Jesus im Gebet. 
Wenn wir das selbst erfahren haben, können wir auch ein Leben 
leben wo wir anderen mit Erbarmen begegnen. Dinge die uns 
vorher kalt oder gleichgültig gelassen haben, sind es dann nicht 
mehr. Hast du das schon einmal erlebt? Wenn ja, dann erzähl 
doch heute jemandem davon.  
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MONTAG 
 8 وزر 2:1.12مرقس  –   

 

خوانیم عیسی در خانھ ھست و تعدادی از افراد را  این قسمت می در
موعظھ میکند. ناگھان یک گروه آمدند کھ میخواستند دوستان فلج خود را 

(ایمانشان را) دید. (آیھ   نزد عیسی ببرند. مرقس متوجھ شد کی عیسی 
).بھ چھ کسی ایمان دارند؟ چگونھ متوجھ این ایمان شد؟ برا اولین بار در 5

کند بعنوان (فرزند  مرقس عیسی مسیح در مورد خودش صحبت می
 .(انسان

چھ کسی ھست این فرزند انسان (عیسی مسیح) و چرا عیسی خودش را 
بخشد، چھ  )اینکھ عیسی گناھان را می7:13.14نامد؟ (دانیال  اینگونھ می

معنی دارد؟ جواب عیسی مسیح شوکھ کننده است برای کاتبان 
جواب عیسی مسیح برای آنھا سخت قابل پذیرش بود؟ (نویسندگان). چرا 

). بھ نظر تو چرا عیسی مسیح 15:30.31اعداد 24:10.23(لاویان 
ھمچین جوابی داد؟ فلج ھا  چیزی کھ اول میخواستند نگرفتند بلکھ چیزھای 

دیگر  ولی عیسی مسیح نیازھای مھمتر و بزرگتر آنھا را میدانست  از 
ن (پاکی قلب). کدام نیاز ھای برای تو در درمان بدن بلکھ درمان درو

 الویت قرار دارند؟
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

MONTAG 
 Tag 8 – MARKUS 2:1-12 

 
In diesem Abschnitt lesen wir wie Jesus zuhause ist und zu einer 
Menschenmenge predigte. Plötzlich kam eine Gruppe von 
Freunden die ihren gelähmten Freund zu Jesus bringen wollten. 
Markus bemerkt, dass Jesus „Glaube“ sah (Vers 5) – den 
Glauben von wem? Was war so bemerkenswert an ihrem 
Glauben? 
 
Zum ersten Mal im Markusevangelium redet Jesus von sich 
selber als „der Menschensohn.“ Wer ist dieser Menschensohn 
und warum nennt sich Jesus so? (Daniel 7:13-14). Indem Jesus 
die Sünden vergibt – was behauptet er damit von sich?  
 
Die Antwort von Jesus schockiert die Schriftgelehrten. Warum 
war die Antwort von Jesus für sie schwierig hinzunehmen? (3. 
Mose 24:10-23, 4. Mose 15;30-31). Warum hat Jesus deiner 
Meinung nach zuerst so geantwortet?  
 
Der Gelähmte bekam zuerst nicht das was er eigentlich wollte, 
sondern etwas anderes. Aber Jesus wusste von einem viel 
wichtigeren und größeren Bedürfniss als seine körperliche 
Heilung – seine innere Heilung/Vergebung. Welche Bedürfnisse 
sind dir oft wichtiger als sie sein sollten?  
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DIENSTAG 
 9 2:13.17مرقس  – روز  

 
)، بھ دلیل اینکھ جمع کننده 9:9، متی 3:18لاوی معروف بھ متی (مرقس 

مالیات بود توسط جامعھ یھودیان زیر نظر بود. مامور مالیات کسی بود کھ 
با رومیان کار می کرد. رومیان ستمگران سیاسی جامعھ بودند. ماموران 

 بیاید مالیات بیشتریمالیات معمولا برای اینکھ چیزی گیر خودشان 
گرفتند. چرا عیسی چنین شخصی را با خود ھمراه کرد کھ ھیچکس بھ  می

خواھد عیسی مسیح در این مورد  او اعتقاد (اعتماد) نداشت؟ چھ می
کنند.  بگویید؟ یک بار دیگر کاتبان وفریسیان آمده و از عیسی سوال می

یدند از قلب خداوند پاسخ عیسی مسیح را دوباره بخوانید. فریسیان چھ نفھم
6:6و ھوشع 9:13ھا؟ ( متی  برای انسان ). 

 

ً معادل مدرن مأمور مالیات کیست؟ ما بعنوان پیروان  برای شما شخصا
 عیسی مسیح امروز در کرنتن باید از چھ ھنجارھای اجتماعی عبور کنیم؟

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

DIENSTAG 
 Tag 9 – MARKUS 2:13-17 

 
Levi, der auch Matthäus genannt wird (Markus 3:18, Matt. 9:9), 
wurde von der jüdischen Gesellschaft geächtet weil er 
Steuereintreiber war. Ein Steuereintreiber war jemand der mit 
den Römern zusammenarbeitete. Die Römer waren die 
politischen Unterdrücker der Gesellschaft. Oftmals verlangten 
Steuereintreiber höhere Steuern um selbst etwas einzustecken. 
Warum hat Jesus so jemanden gerufen - jemanden von dem 
alle anderen nichts gehalten haben? Was will Jesus damit 
sagen? 
 
Wiedereinmal kommen die Schriftgelehrten und Pharisäer und 
hinterfragen Jesus. Lies nochmals die Antwort von Jesus. Was 
haben die Pharisäer nicht verstanden über Gottes Herz für die 
Menschen? (Schau mal bei Matthäus 9:13 & Hosea 6:6 rein).  
 
Wer ist für dich persönlich das moderne äquivalent eines 
Steuereintreibers? Welche gesellschaftliche Normen sollten wir 
als Jesus-Nachfolger heutzutage in Kärnten durchbrechen?     
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MITTWOCH 
 10 مرقس2:18.22 – روز 

 
روزه نشانھ ای از توبھ و تنبھ وتقوا در زمان عیسی و قبل از آن   

)فریسیان دو بار درھفتھ روزه میگرفتند. شما 20:26بود  (داوران
روزه میگیرید؟اگر روزه میگیرید چرا؟ اگر نھ چرا 

18:12نھ؟(لوقا  

ھد از را بخوانید ـ امروز خدا میخوا 58:1.14و اشعیا  6:16.18متی 
ھا بھ شما چھ بگوید؟ طریق این بخش  

در این متن عیسی خود را با داماد مقایسھ میکند. در واقعھ یک فکر 
 عجیب است،اینطور نیست؟منظور عیسی در اینجا چیست؟

در دو مثال دیگر ،عیسی توضیح میدھد کھ چیز (جدیدی) بھ ارمغان آورده 
س فقط یک تسلا را ک  است. امروز میتوان ھمچنین این را گفت: ھیچ

خریداری نمیکند تا بتواند درب اتومبیل را بر روی گلف سوار کند. عیسی 
) یک دلیل 8:13یک اتحادیھ جدید برای مردم بھ ارمغان آورد .(عبرانیان

واقعی برای شادی ...این ھیچ دلیلی برای عزاداری و روزه گرفتن نبود . 
یھ کنید وبرای امروز از برای چی امروز تو خدا را شکر میکنی؟لیستی تھ

 .او تشکر کنید

 

 
 
 

 
 

MITTWOCH 
 Tag 10 – MARKUS 2:18-22 

 
Fasten war ein Zeichen der Reue, Buße und Frömmigkeit zur 
Zeit Jesus und davor (vgl. Richter 20:26). Pharisäer fasteten 
zweimal in der Woche (Lukas 18:12). Fastest du? Wenn ja, 
warum? Wenn nein, warum nicht?  
 
Lies Matthäus 6:16-18 und Jesaja 58:1-14 – was will Gott dir 
durch diese Abschnitte heute sagen?   
 
Jesus vergleicht sich in diesem Text hier mit einem Bräutigam. 
Eigentlich ein komischer Gedanke, oder? Was meint Jesus hier?  
 
In zwei weiteren Gleichnissen erklärt Jesus, dass er etwas 
„Neues“ bringt. Man könnte es heute auch so sagen: Niemand 
kauft sich einen Tesla nur um dann die Autotür auf einen 1er 
Golf drauf zu montieren. Jesus bringt einen neuen Bund (einen 
Tesla) zu den Menschen (Heb. 8:13) - Ein echter Grund zur 
Freude - kein Grund zur Trauer oder zum Fasten. Wofür bist du 
Gott heute dankbar? Mach dochmal eine Liste (manchmal ist es 
hilfreich wenn du es wirklich aufschreibst) und dann sag ihm 
heute doch einfach mal danke dafür.   
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DONNERSTAG 
   11 3:6و 2:23مرقس – روز  

 
عیسی با یادآوری داستانی درباره داوود ھنگامی کھ داوود قانون را نقض 

). 24:5.9پیدایش  21:6.3کرد بھ اتھام فریسیان پاسخ میدھد (اول ساموئل

ھا در اینجا  نظر شما درمورد این داستان داوود چیست؟چرا عیسی از آن
 یاد میکند؟

 

کنید. فریسیان با سبت چھ کردند؟ما از این  نگاه 28و  27دوباره بھ آیات 
 چھ چیزی یاد میگیریم ـ کھ سبت باشد؟

 

برای دومین بار عیسی خود را (پسر انسان)مینامد و  2:28در آیھ 
سپس(خداوند و صاحب اختیار سبت). خدا سبت را خلق کرد و ھدف خود 

 را بھ آن دادـ ھدف عیسی از گفتن این موضوع چھ بود؟

 

، عیسی مردی را کھ دستش فلج بود را شفا میدھد و 3 در آغاز فصل
 فریسیان دوباره عصبانی میشوند.چرا فریسیان عصبانی 

را بخوانیدـ فریسیان چھ چیزی را فراموش کردند؟ 22:34.40ھستند؟ متی   

 

 در زندگی شما،قانون گرایی بر عشق چقدر غالب است؟
 
 
 

 
 
 
 
 

DONNERSTAG 
 Tag 11 – MARKUS 2:23-3:6 

 
Jesus antwortet der Anschuldigung der Pharisäer indem er sie 
an eine Geschichte von David erinnert – als David das Gesetz 
brach (1 Samuel 21:1-6, 3. Mose 24:5-9). Was denkst du über 
diese Geschichte Davids? Warum erwähnt Jesus sie hier? 
 
Schau nochmal zurück zu Vers 27-28. Was haben die Pharisäer 
mit dem Sabbath gemacht? Was lernen wir daraus – was sollte 
der Sabbath eigentlich sein?  
 
In 2:28 nennt Jesus sich zum zweiten mal “Menschensohn“ und 
dann auch „Herr über den Sabbath.“ Gott hat den Sabbath 
erschaffen und ihm seinen Zweck gegeben Was behauptet 
Jesus also mit dieser Aussage?  
 
Am Anfang von Kapitel 3, heilt Jesus einen Mann mit einer 
verdorrten Hand und verärgert damit die Pharisäer noch einmal. 
Warum sind die Pharisäer verärgert? Lies mal Matthäus 22:34-
40 – was haben die Pharisäer vergessen?  
 
In deinem Leben, wo hat Gesetzlichkeit anstatt Liebe die 
Oberhand?  
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FREITAG 
 12 3:7.19مرقس  – روز  

 
 در این متن سھ گروه بسیار متقاوت داریم: جمعیت،ارواح پلید و شاگردان

 

ھا  جمعیت علاقھ چندانی بھ پرستش یا شناخت عیسی مسیح ندارند . ولی آن
برای شفا گرفتن از عیسی مسیح بودند. با این شعار: تا زمانی کھ عیسی بھ 

در آنجا خواھم بود آنچھ کھ من نیاز دارم بھ من میدھد ،من  

 

نکردنی  ھا بھ طرز باور ارواح پلید میدانستند کھ عیسی مسیح خداست و آن
). روزی ھمھ این کار را خواھند کرد 11میترسیدندو پیش او افتادند(ایھ 

14:11چھ بخواھند یا ن (رومیان ) 

 

شاگردان در کوه بھ نزد عیسی مسیح خوانده شدند. کوه در کتاب مقدس 
). عیسی مسیح 19:20ی برای دیدار با خداست (مثلاً  خروج ھمیشھ مکان

ھا را برای  )کھ او آن2ھا با او ھستند و( )کھ آن1ھا دو وظیفھ داد( بھ آن
). درباره این دو مورد فکر کنید چرا عیسی 14.15موعظھ  میفرستد(ایھ 

ج ھا را برا تبلیغ و اخرا مسیح فقط انھارا با خودش ندارد؟ یا چرا او فقط آن
 شیاطین ارسال نکرد؟

دارد؟ 2020این چھ معنی برای شما در این جمعھ،اول ماه مھ   

 
 
 
 

 
 
 
 

FREITAG 
 Tag 12– MARKUS 3:7-19 

 
In diesem Text finden wir drei sehr verschiedene Gruppen: Die 
Menschenmenge, die unreinen Geister, und die Jünger.  
 
Die Menschenmenge hatte scheinbar wenig Interesse daran 
Jesus als Gott anzubeten oder anzuerkennen. Aber sie waren 
offen für Jesus‘ Heilungen. Ganz nach dem Motto: „Solange 
Jesus mir das gibt was ich brauche, bin ich dabei.“ 
 
Die unreinen Geister wussten dass Jesus Gott war und sie hatten 
unglaubliche Angst und fielen vor ihm nieder (Vers 11). Eines 
Tages wird das jeder Mensch tun, ob er will oder nicht (Römer 
14:11).  
 
Die Jünger, wurden zu Jesus auf den Berg gerufen. Ein Berg ist 
in der Bibel immer ein Ort der Begegnung mit Gott (z.B. 2. Mose 
19:20). Jesus gab ihnen zwei Aufgaben: (1) „dass sie bei ihm 
seien“ und (2) „dass er sie aussende, um zu verkünden“ (Vers 
14-15). Denk mal über diese zwei Dinge nach. Warum hat Jesus 
sie nicht einfach zu sich berufen? Oder warum hat er sie nicht 
einfach ausgesandt um zu verkünden und Dämonen 
auszutreiben? Was für Bedeutung hat das für dich, an diesem 
Freitag, dem 1. Mai 2020? 
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SAMSTAG 
 13 3:20.30مرقس  – روز  

 
). 1:2بعلزبول یک خدای فلسطینی در اکرون بود (دوم پادشاھان

شود وعیسی  در اینجا از آن بھ عنوان مترادف شیطان استفاده می
 متھم بھ ھمکاری با آن بود

تصور کنید کھ شما آنجا بودید. گفتگوی عیسی را داشتیدو 
ً در صدای عیسی ا ضطراب و فریسیان متوجھ میشدند. احتمالا

جدیت وجود خواھد داشت.فقط این یک گناه قابل بخشش نیست. 
 اما این گناه بر علیھ روح القدس چیست؟

 

عیسی با قدرت روح القدس ارواح پلید را بیرون میکرد. بھ او 
)  اما فریسیان آن 1:10.11خدا و روح القدس اقتدار دادند(مرقس 

کنند. بھ عبارت ھا عیسی را اینگونھ طرد می را رد میکنند. آن
دیگر: رد کردن عیسی بھ معنای انجام گناه در برابر روح القدس 

3:30است ( ) 
 

کی برای آخرین بار تجربھ کردید کھ نمیتوانید خدا را بھ بازی 
داشتنی است و ھمچنین کسی کھ  بگیرید؟کھ او یک پدر دوست

ھای شما را نشان میدھد  و جدیت یک وضعیت را  محدودیت
 نشان میدھد؟

 
 
 

 
 

SAMSTAG 
 Tag 13 – MARKUS 3:20-30 

 
 „Beelzebul“ war ein Gott der Philister in Ekron (2. Könige 1:2). 
Hier wird es als ein Synonym für Satan verwendet und Jesus 
wird beschuldigt ihm zusammenzuarbeiten.  
 
Stell dir mal vor du wärst dabei gewesen. Du hättest den Dialog 
von Jesus und den Pharisäern mitbekommen. Vermutlich wäre 
in der Stimme Jesus Dringlichkeit und Ernsthaftigkeit 
mitgeschwungen. Nur diese eine Sünde kann nicht vergeben 
werden. Doch was ist diese Sünde gegen den Heiligen Geist?  
 
Jesus hatte in der Kraft des Heiligen Geistes Dämonen 
ausgetrieben. Ihm wurde vom Vater und dem Heiligen Geist 
Autorität gegeben (Markus 1:10-11) aber die Pharisäer lehnen 
das ab. Sie lehnen Jesus damit ab. In anderen Worten: Jesus 
abzulehnen bedeutet die Sünde gegen den Heiligen Geist zu 
tun (3:30).   
 
Wann hast du es zuletzt erlebt, dass man mit Gott nicht einfach 
Spielchen spielen kann? Dass er ein liebevoller Vater ist aber 
auch jemand der dir Grenzen aufzeigt und den Ernst einer 
Situation offenlegt?   
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SONNTAG 
 14 3:31.35مرقس  – روز  

 

ً فقط چیزھای خوبی را در ذھن داشتھ اند.  خانواده عیسی مسیح احتمالا
ھا فکر میکردند  کھ میدانند چھ چیزی برای عیسی خوب است(ایات  آن

ً گفت کھ 31.32). سپس وقتی او را صدا زدند(ایات 20.21 ) عیسی علنا
ھر و مادر او ھستند. اگر کسانی کھ از او پیروی میکنند مانند برادر،خوا

شما پیرو عیسی ھستید ، پس شما  ھم برای عیسی ھمان معنی را 
 دارید.حال شما چطور است با این فکر؟

 

خواھران و برادران عیسی تصوری روشن درباره آنچھ فکر میکردند 
عیسی باید انجام دھد ،داشتند. در کدام بخش از زندگی شما در حال 

د؟ با عیسی در موردش صحبت کنید با دعا ، حاظراحساس مشابھی داری
 قبل از اینکھ ادامھ متن را بخوانید

 

را انجام دھد در این رابطیھ نزدیک با عیسی “ اراده خدا“ھر کسی کھ 
). ما اغلب میپرسیم: پروردگارا اراده تو یرای زندگی  35قرار دارد(ایھ 

این آپارتمان یا من چیست؟ایا باید این شغل یا شغل دیگری را انجام دھم؟ 
دیگری؟ جالب است کھ در عھد جدید (اراده خدا)بیشتر درباره چیزھای 

 2:4، اول تیموتاؤس5:18، 3:4متفاوت است. بخوانید : اول تسالونیکیان

.نظر شما در مورد این آیات چیست؟خدا   12:1.2،رومیان  6:6،افسسیان
 امروز میخواھد چھ چیزی بھ شما بگویید؟

 

 
 

 
 
 
 

SONNTAG 
 Tag 14 – MARKUS 3:31:35 

Jesus Familie hatte vermutlich nur Gutes im Sinn. Sie dachten, 
dass sie wussten was gut für Jesus ist (Verse 20-21). Als sie ihn 
dann rufen ließen (Verse 31-32) sagte Jesus öffentlich, dass 
diejenigen die ihm nachfolgen wie sein Bruder, Schwester, oder 
Mutter sind. Wenn du ein Nachfolger Jesus bist, dann meint 
Jesus damit auch dich. Wie geht es dir mit diesem Gedanken?  

Jesus‘ Geschwister hatten eine genaue Vorstellung von dem was 
Jesus ihrer Meinung nach tun sollte. In welchem Bereich deines 
Lebens geht es dir im Moment genauso? Rede mit ihm jetzt im 
Gebet darüber bevor du hier weiterliest.   

Jeder der den „Willen Gottes“ tut ist in dieser engen Beziehung 
mit Jesus (Vers 35). Oftmals fragen wir: „Herr, was ist dein Wille 
für mein Leben? Soll ich diesen Job oder den anderen Job 
nehmen? Diese Wohnung oder die andere?“ Interessanterweise, 
geht es im Neuen Testament beim „Willen Gottes“ oftmals mehr 
um ganz andere Dinge. Lies dazu mal: 1 Thessalonians 4:3, 5:18, 
1. Timotheus 2:4, Epheser 6:6, Römer 12:1-2. Was denkst du über 
diese Verse? Was will Gott dir heute damit sagen? 
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MONTAG 
 15 4:1.20مرقس  – روز  

 

یک تمثیل خطرناک.  خطرناک است ،چون  شما بھ عنوان یک فرزند خدا 
، خیلی سریع فکر می کنید ، "آه ، من یک مسیحی ھستم ، من متعلق بھ 

).  تمثیل را 20و  8آخر ھستم ، بھ کسانی کھ ثمره  می دھند" (آیات  گروه
دوباره بخوانید.  آیا چیزی نشان می دھد کھ عیسی تنھا در مورد اولین 

 تصمیم پیروی از او صحبت می کند؟
 

عیسی این مثل را تفسیر می کند و می گوید کھ بذر کلام خدا است (آیھ   
را می شنوید ، کتاب مقدس را می خوانید ).  من  ھر بار کھ کلمھ خدا 14

، یا موعظھ  می شنوید ، بھ یکی از این چھار روش پاسخ می دھید.  مھم 
نیست کھ آیا این مربوط بھ شخصیت خدا ، پول ، خیرات ، اعتماد بھ خدا 
و غیره است.  می توانید این تم را در آخر ھر موعظھ یا ھر بار بعد از 

ھید.  با این فکر چطوری ؟هخواندن کتاب مقدس قرار د    

 

) بھ این معنی است: 9ھر کھ گوش برای شنیدن دارد باید بشنود" (آیھ 
، لوقا  11:15"آنچھ من الان  گفتم بسیار مھم است."  (نگاه کنید بھ متی 

).  این مثل برای شماست.  امروز2:7، باب  115:6، مزمور  14:35  

 

مان کاری نمی توانیم انجام دھیم ، خوب است بدانیم کھ ما با نیروی خود  
بیندازید15:1.6اما این خداست کھ در ما کار می کند.  (نگاھی بھ یوحنا  ) 

 
 

 
 
 
 

MONTAG 
 Tag 15 – MARKUS 4:1-20 

 
Ein gefährliches Gleichniss. Gefährlich, weil man als Kind Gottes 
sehr schnell denkt, “Ah, ich bin Christ, ich gehöre zur letzten 
Gruppe, zu denjenigen die Frucht bringen“ (Vers 8 & 20). Lies 
das Gleichniss nocheinmal. Deutet irgendetwas daraufhin, dass 
Jesus hier nur von der Erstentscheidung ihm nachzufolgen 
redet?  
 
Jesus interpretiert dieses Gleichniss und sagt, dass die Saat das 
Wort Gottes ist (Vers 14). D.h. jedesmal wenn du Gottes Wort 
hörst, wenn du in der Bibel liest oder eine Predigt hörst 
reagierst du in einer dieser vier Arten. Ganz egal ob es um das 
Thema Gottes Charakter, Geld, Nächstenliebe, Gott vertrauen, 
etc. geht. Man könnte dieses Gleichniss am Ende jeder Predigt 
bringen, oder jedes Mal nachdem du in der Bibel gelesen hast.  
Wie geht es dir mit diesem Gedanken? 
 
„Wer Ohren hat zu hören, der höre“ (Vers 9) bedeutet: „Was ich 
gerade gesagt habe ist sehr wichtig.“ (Vgl. Mt. 11:15, Lukas 14:35, 
Psalm 115:6, Offb. 2:7). Dieses Gleichniss ist für dich. Heute.  
 
Gut zu wissen, dass wir nichts aus unserer eigenen Kraft tun 
können, sondern dass Gott derjenige ist der in uns wirkt. (Schau 
dazu mal bei Johannes 15:1-6 rein)  
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DIENSTAG 
   16 4:21.25مرقس  – روز  

 

ً بھ مردم در انجیل مرقس می گوید كھ ھویت خود را مخفی  عیسی غالبا
نگھ دارند.  او ھمچنین در تمثیل دیروز ھم این را گفت ، او ھمچنین می 

گوید کھ ھنوز در نظر گرفتھ نشده است کھ ھمھ مردم مثل ھای او را 
).  اما زمان آن فرا می رسد کھ شخص و پیام او 4:10.12بفھمند (مرقس 

21.22برای ھمھ روشن شود (آیات  ) 

 

در اینجا عیسی بھ طور خاص با شاگردان صحبت می کند و آنھا را   
روشن می کند: شما کسانی ھستید کھ این اسرار را پشت سر خواھید 

ساسی گذارد.در اعمال رسولان ما می خوانیم کھ عیسی حق بود.  چھ اح
در مورد اشتراک انجیل / پیام پادشاھی خدا با سایر افراد دارید؟  آخرین 

 باری کھ این کار را کردید کی بود؟
 

ما یک قول عظیم و ھمچنین یک اخطار می یابیم.   25و  24در آیات   
کسانی کھ با روی باز بھ خدا گوش میدھند وعده می دھد  خداوند کھ خود 

را  3:18می دھد و برکت میدھد.  (دوم پطرس را بیشتر و بیشتر نشان 
   .(بخوانید

 

بھ ما ھشدار می دھد کھ اگر خود را در مقابل خدا قرار دھیم ،  25آیھ   
مقایسھ  13:10.17توانایی درک او را نیز از دست خواھیم داد.  با متی 

   .کنید

 نظر شما درباره این ھشدار عیسی بھ  پیروانش چیست؟
 

 
 

 
 

DIENSTAG 
 Tag 16 – MARKUS 4:21-25 

 
Jesus sagt den Leuten im Markusevangelium oftmals, dass sie 
seine Identität geheim halten sollen. Im Gleichniss von gestern 
sagt er auch, dass es noch nicht für alle Menschen bestimmt ist, 
seine Gleichnisse zu verstehen (Markus 4:10-12). Es wird aber die 
Zeit kommen wo seine Person und seine Nachricht für alle klar 
sein werden (Vers 21-22).  
Jesus redet hier speziell zu den Jüngern und macht ihnen klar: 
Ihr seit diejenigen die diese Geheimnisse weitergeben werdet. In 
der Apostelgeschichte lesen wir, das Jesus recht hatte. Wie geht 
es dir damit das Evangelium / die Nachricht von Gottes Reich 
anderen Menschen zu erzählen? Wann hast du das zum letzten 
Mal gemacht?  
 
In Vers 24 und 25 finden wir ein gewaltiges Versprechen und 
auch eine Warnung. Diejenigen die offen sind auf Gott zu 
hören, verspricht Gott immer mehr von sich selbst zu zeigen 
und geben. (Lies dazu mal 2. Petrus 3:18). Wow! 
 
Vers 25 warnt uns, dass wenn wir uns Gott gegenüber 
verschließen uns auch die Fähigkeiten genommen wird ihn zu 
verstehen. Vergleich mal mit Matt 13:10-17. Was denkst du über  
diese Warnung von Jesus an seine Nachfolger?   
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MITTWOCH 
 17 4:26.28مرقس  – روز  

 

این تمثیل عیسی دوباره در مورد پادشاھی او و بشارت آن است.  با این 
خدا کسی است کھ بذر میپاشد و ان  مثال ، مسیح می کوشد توضیح دھد کھ

را افزایش  میدھد و ھمچنین کسی است کھ برداشت را بھ ارمغان می 
 آورد

 

ھیچ کس نمی تواند پادشاھی خدا را کنترل کند.  ما فقط می توانیم نقش  
خود را بازی کنیم و مھارت ھای خود را فراھم کنیم (بھ بخش دیروز 

کھ باعث رشد آن می شود.  آیا این یک مراجعھ کنید) ، اما خدا کسی است 
 فکر ھوشیار کننده یا دلگرم کننده  است برای شما؟

 

در کتاب مقدس ، برداشت ھمیشھ تصویری برای داوری است (یوئیل   
).  خدا کاشتھ است و او نیز برای برداشت محصول دوباره بر می 3:13
 گردد

 

ش مھمی ایفا می کند.  ملکوت خدا رشد می کند و کلام خدا در این امر نق 
) آیا این موضوع را 4:12کتاب مقدس "زنده و قدرتمند" است (عبرانیان 

در زندگی خود تجربھ کرده اید؟ چگونھ این دو ویژگی کلام خدا ("زنده" و 
"قدرتمند") را تجربھ کردید؟ سعی کنید بھ نمونھ ھای مشخص فکر کنید.  

انیدبقیھ این آیھ را در نامھ بھ عبرانیان بخو . 

 
 

 
 
 

 

MITTWOCH 
 Tag 17 – MARKUS 4:26-28 

 
In diesem Gleichniss von Jesus geht es wieder um sein 
Königkreich und die Verkündigung davon. Jesus versucht mit 
diesem Gleichniss zu erklären, dass Gott derjenige ist der sät, 
der den Wachstum schenkt und auch derjenige der dann die 
Ernte einbringt.  
 
Niemand kann Gottes Konigreich lenken. Wir können nur 
unseren Teil spielen, und unsere Fähigkeiten zur Verfügung 
stellen (siehe Abschnitt von gestern), aber Gott ist der jenige der 
es zum Wachsen bringt. Ist das für dich ein ernüchternder oder 
ermutigender Gedanke? 
 
Die Ernte ist in der Bibel immer auch ein Bild für Gericht (Joel 
3:13). Gott hat gesät und er wird auch zurückkommen um zu 
ernten. 
 
Gottes Reich wächst und Gottes Wort spielt dabei eine wichtige 
Rolle. Die Bibel ist „lebendig und kräftig“ (Hebräer 4:12). Hast du 
das in deinem Leben erlebt? Wie hast du diese beiden 
Eigenschaften von Gottes Wort („lebendig“ und „kräftig“) 
erfahren? Versuch an konkrete Beispiele zu denken. Lies dazu 
auch mal den Rest von diesem Vers im Hebräerbrief.   
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DONNERSTAG 
   18 4:30.34مرقس  – روز  

 

امروز بعد از تمثیل دیروز ، ما دوباره می خوانیم یک مثل در مورد 
بیندازید.  32و  31پادشاھی خدا.  وقت بگذارید تا نگاھی دقیق تر بھ آیات 

آنچھ را کھ در این آیات مشاھده می کنید بنویسید   

 

سپس   بھ نظر شما چرا عیسی پادشاھی را با دانھ خردل مقایسھ کرد؟  
یھودیان انتظار داشتند كھ مسیح بلافاصلھ پادشاھی خود را برپا كند.  این 

 انتظار چگونھ با این مثل مطابقت دارد؟
 

ً مثل مثل دانھ خردل ، بعضی اوقات با موقعیت ھایی روبرو می   دقیقا
شویم کھ نمی بینیم خدا در ما یا افراد دیگر چگونھ کار می کند.  بذر وقتی 

ت قابل رویت نیست ، اما وقتی جوانھ می زند در یک چیز در زمین اس
شگفت انگیز شکوفا می شود.  چھ وقت شما مجبور بھ "صبر" برای خدا 

بودید؟ آیا در داستانھای عھد عتیق یا جدید وجود دارد کھ در تو این 
 احساس بھ وجود بیاید کھ مردم کجا باید منتظر خدا باشند؟

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

DONNERSTAG 
 Tag 18 – MARKUS 4:30-34 

 
Nach dem Gleichniss gestern, lesen wir heute gleich nochmal 
ein Gleichniss über das Königreich Gottes. Nimm dir Zeit um 
Verse 31 & 32 etwas genauer unter die Lupe zu nehmen. 
Schreib auf was für Dinge dir in diesen Versen auffallen.   
 
Warum denkst du hat Jesus das Konigreich mit einem Senfkorn 
verglichen? Die Juden damals erwarteten, dass der Messias 
sofort sein Königreich ins Leben rufen wird. Wie passt diese 
Erwartung mit diesem Gleichniss zusammen?  
 
Genauso wie im Gleichniss mit dem Senfkorn, sind wir 
manchmal mit Situationen konfrontiert wo wir nicht sehen wie 
Gott in uns oder anderen Menschen arbeitet. Der Same ist nicht 
sichtbar wenn er in der Erde ist, aber wenn er hervorsprießt 
gedeiht er zu etwas wunderbarem. Wann musstest du schonmal 
auf Gott „warten“? Gibt es Geschichten im Alten oder Neuen 
Testament, die dir in den Sinn kommen wo Menschen auf Gott 
warten mussten?  
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FREITAG 
 19 4:35.41مرقس  – روز  

 

اگر تازه این داستان را برای اولین بار خوانده بودید ، بھ طور خاص چھ 
 چیزی نظر شما را جلب میکرد؟

 

ً تصویری از ھرج و مرج است کھ    در کتاب مقدس ، دریاچھ یا دریا غالبا
). 69:15،  46:2.3، مزامیر  15:8بھ داستان خلقت برمی گردد (خروج 

می خوانیم کھ چگونھ عیسی بھ راحتی  بھ باد و امواج فرمان  اما در اینجا 
می دھد تا از سخنان  او پیروی کنند. درادامھ داستان  کھ روشن می کند 

 کھ عیسی خدای خالق است

 

نیز درخواست ما  4:38گاھی اوقات فراخوان یاری شاگردان در مرقس    
 برای یاری خداوند است.  چگونھ عیسی می تواند

ین زمانی بخوابد؟  کی آخرین باری بود کھ احساس می کردید در در چن
 طوفان ھستید و بھ نظر نمی رسد خدا اھمیتی می دھد؟

 

وقتی امروز عیسی بھ شما می گوید ، "چرا می ترسید؟ پس شما ایمان  
ندارید؟"  چھ می خواستید بگویید؟  خدایی کھ باد و موج را تحت کنترل 

تحت کنترل دارد.  آیا منطقھ ای در زندگی شما  دارد ، زندگی شما را نیز
وجود دارد کھ در ان ھرج و مرج حاکم باشد و شما باید آن را دو باره 

را بخوانید.  ما این امید را  21:1کاملا آگاھانھ بھ یاد بیاورید؟  مکاشفھ 
داریم، کھ خداوند روزی، یک بار برای ھمیشھ  نظم را در مقابل ھرج 

یا می اورد و بعد می گوید "دریا دیگر نیستومرج بھ  این دن  

 
 
 
 
 

FREITAG 
 Tag 19 – Markus 4:35.41 

Wenn du diese Geschichte gerade zum ersten mal gelesen 
hättest, was wäre dir besonders aufgefallen? 

In der Bibel ist ist der See bzw. das Meer oft ein Bild für Chaos, 
dass bis zur Schöpfungsgeschichte zurückgeht (2. Mose 15:8, 
Psalm 46:2-3, 69:15). Aber hier lesen wir wie Jesus dem Wind 
und den Wellen einfach mit seinem Worten zu gehorchen 
befiehlt. Ein weitere Geschichte die klarstellt, dass Jesus, der 
Schöpfer-Gott ist.  

Manchmal ist der Hilferuf der Jünger in Markus 4:38 auch unser 
Hilferuf an Gott. Wie kann Jesus in solch einer Zeit nur schlafen? 
Wann war das letzte mal als du dich wie in so einem Sturm 
gefühlt hast und Gott sich scheinbar nicht dafür interessierte? 

Wenn Jesus zu dir heute sagt: “Warum hast du Angst? Hast du 
denn keinen Glauben?“ Was würdest du sagen? Der Gott der 
den Wind und die Wellen im Griff hat, hat auch dein Leben im 
Griff. Gibt es einen Bereich in deinem Leben wo Chaos herrscht 
und du dich ganz bewusst wieder daran erinnern musst?  Lies 
mal Offenbarung 21:1. Wir haben die Hoffnung, dass Gott eines 
Tages ein für allemal Ordnung in das Chaos dieser Welt bringen 
wird und dann heißt es „das Meer ist nicht mehr.“ 
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SAMSTAG 
 20 5:1.20مرقس  – روز  

 

باز ھم ، عیسی قدرت خود را نشان می دھد و مردی دیوانھ  را شفا می 
دھد.  این مرد عیسی را "پسر خدا ، پسر متعال" توسط غیر یھودیان برای 

) این اتفاق بھ 4:2،  3:24، دانیال  24:16خدا بھ کار رفتھ است (اعداد 
 شما در مورد شخصیت عیسی مسیح چھ میگویید؟

 

سرباز  6000-4000او  را  "لژیون"تخت اختیار داشت.  یک لژیون  
). کل  این داستان  (شامل بخشی از خوک ھا) بھ گونھ 9رومی بود (آیھ 

ای طراحی شده است کھ نشان می دھد یک دیو (ھا) قدرتمند چگونھ بوده 
و چگونھ عیسی بھ عنوان پسر خدا بر سر چنین قدرتھای تاریکی عمل 

 کرده است

 

مسیح در اینجا در یک منطقھ عمدتا یونانی  (بھ اصطلاح دکاپولیس ، بھ   
معنی "ده شھر") قرار دارد و این مرد بھ عنوان اولین مبلغ در بین این 
مشرکان بدست می آید ، مدتھا قبل از اینکھ ما اعمال رسولان بھ نوشتھ 

ھ مردم پولس  از سفرھای  بشارتی بھ سرزمین کفار را بخوانیم.  عیسی ب
ً کپی شده بود. اول  برای ھدف خود نیاز داشت کھ در بقیھ جھان قبلا

را بخوانید.  کجا فکر می کنید کمتر بھ  خودت بھ   1:18.31قرنتیان 
عنوان خدای مرگ؟ خدا کجا قصد دارد کاری با شما انجام دھد ، اما شما 

 " .عقب مانده اید: "نھ.  ، من نمی توانم؟

 
 
 
 
 
 
 

SAMSTAG 
 Tag 20 – MARKUS 5:1-20 

 
Wiedermal stellt Jesus seine Macht unter Beweis und heilt einen 
besessenen Mann. Dieser Mann nannte Jesus „Sohn Gottes, 
Sohn des Höchsten“ eine Bezeichnung die im AT von Nicht-
Juden für Gott verwendet wurde (4. Mose 24:16, Daniel 3:24, 
4:2). Was sagt dir diese Begebenheit über Jesus Charakter? 
 
Er war besessen von „Legion.“ Eine Legion waren 4000-6000 
römische Soldaten (Vers 9). Diese ganze Geschichte (auch der 
Teil mit den Schweinen) ist dafür ausgelegt um zu zeigen, welch 
ein mächtiger Dämon(en) das war und wie Jesus als Sohn 
Gottes macht über solche dunklen Mächte hat.  
 
Jesus befindet sich hier in einem überwiegend griechischen 
Gebiet (sogenannte Decapolis, d.h. „Zehn-Städte“) und dieser 
Mann wird zum ersten Missionar unter diesen Heiden, lange 
bevor wir in der Apostelgeschichte von Paulus Misisonsreisen zu 
den Heiden lesen. Jesus gebraucht Menschen für seine Zwecke, 
die der Rest der Welt schon abgeschrieben hat. Lies dazu mal 1. 
Korinther 1:18-31. Wo denkst du weniger von dir selbst als Gott 
es tut? Wo hat Gott etwas mit dir vor, aber du hälst zurück: 
„Nein, das kann ich nicht.“? 
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SONNTAG 
 21 5:21.43مرقس – روز  

 

را بخوانید.  وقت  بگذارید  و سعی کنید خود را در  15:21.31لاویان 
را سال است کھ این خونریزی  12وضعیت این زن قرار دھید.  شما 

تجربھ کرده اید.  نھ تنھا درد جسمی دارید بلکھ از نظر اجتماعی نیز 
فرسوده ھستید.  شما تمام پول خود را صرف بھبودی کردید و فقط بدتر 

شد.  با این ریسک کھ با دست زدن  بھ عیسی مسیح  ، می توانستید عیسی 
چھ را نجس کنید ، اما این زن بھ ھر حال این کار را انجام می دھد . 

واکنشی عیسی نشان داد؟ عیسی در چھ بخش ھایی از زندگی خود را 
 بھبود بخشید ؟ چھ چیزی میتوان از این زن یاد گرفت؟

 

عیسی مسیح بلاخره برای کمک بھ یائیروس آنجا بود.  "اما یائیروس فقط 
می تواند در كنار او ایستاده و نگاه کند كھ او  برای بھبودی این زن زمان 

مین حال ، دختر خود او در حال مرگ است.کار عیسی خیلی ببرد. در ھ
طول می کشد و دختر می میرد. فکر میکنید یائیروس چھ در سر داشت؟ 
او دلیلی برای امید داشت،عیسی آنجا بود ولی چون عیسی وقت زیادی را 

صرف بھبود آن زن کرد دختر او مرد. اگر شما در جای او بودید ، چھ 
 حسی داشتید؟

 

ایان ، ما درباره یک معجزه فوق العاده دیگر می خوانیم. عیسی در پ 
مسیح  فقط قدرت بھبودی تأثیرات مرگ در این زن  را نداشت ، بلکھ او 

 این قدرت را دارد کھ خود مرگ را شکست دھد
 

عیسی در مواجھھ با مرگ از یائیروس خواست کھ نترسند بلکھ ایمان 
برای شما می گوید.  امروز دوباره بیاورند.  عیسی امروز ھمین حرف را 

 کجا می توانید بگویید: "من بھ تو اعتماد دارم ، پروردگار"؟

 
 

 
 
Lies 3. Mose 15:25-31. Nimm dir die Zeit und versuch dich in die 
Situation der Frau hineinzuversetzen. Du hast diese Blutungen 
seit 12 Jahren. Du hast nicht nur körperliche Schmerzen, 
sondern bist auch gesellschaftlich ausgestoßen. Du hast all dein 
Geld für Heilungen ausgegeben, und es wurde nur schlimmer. 
Indem du das Risiko eingehst Jesus anzugreifen, hättest du 
Jesus „unrein“ gemacht. Aber diese Frau macht es trotzdem. 
Wie reagiert Jesus?  Welche Bereiche ihres Lebens hat Jesus 
geheilt? Was kannst du von dieser Frau lernen? 
 
Jesus war eigentlich dabei Jarius zu helfen. Aber Jairus kann nur 
danebenstehen und zuschauen wie Jesus sich die Zeit nimmt 
diese Frau zu heilen. Währenddessen liegt seine eigene Tochter 
im Sterben. Jesus braucht zu lange und die Tochter stirbt. Was 
denkst du ist Jairus da durch den Kopf gegangen? Er hatte 
Grund zur Hoffnung, denn Jesus war da, aber weil Jesus sich 
Zeit nahm die Frau zu heilen starb seine Tochter. Wenn du an 
seiner Stelle wärst, wie hättest du dich gefühlt? 
 
Am Ende, lesen wir aber von einem weiteren gewaltigen 
Wunder. Jesus hatte nicht nur die Macht die Auswirkungen des 
Todes in der Frau zu heilen, sondern er hat die Macht den Tod 
selbst zu besiegen.   
 
Im Angesicht des Todes, rief Jairus Jesus dazu auf keine Furcht 
zu haben, sondern zu glauben. Jesus spricht dir heute das 
gleiche zu. Wo kannst du heute wieder neu sagen: „Ich vertraue 
dir, Herr“? 

SONNTAG 
 Tag 21 – MARKUS 5:21-43 
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MONTAG 
 22 6:1.6مرقس – روز  

 
روز دوباره در مورد ھویت عیسی مسیح است.  وقتی با عیسی ملاقات ام

می کنید ، نمی توانید بی تفاوت باشید.  درست ھمانطور کھ در آتش نشستھ 
اید و بی تفاوت خواھید ماند.  آتش سوزی باعث واکنشی می شود: شما یا 

بھ آن جذب می شوید و یا از آن دور می شوید.  افراد حاضر در این 
سھ نسبت بھ یائیروس ، رھبر کنیسھ دیگر ، بسیار متفاوت واکنش نشان کنی

5:22می دھند ( ) 

 

) می تواند: جالب این کھ 1بگذارید نگاھی دقیق تر بھ دو کلمھ بیندازیم:   
عیسی بھ دلیل بی ایمانی نمی توانست معجزه کند.  کلمھ یونانی "می تواند" 

خدای متعال ایمان داریم ،  در واقع ھمان کلمھ آلمانی است. ما بھ یک
چگونھ با ھم ھمخوانی دارد؟ (اگر می خواھید بھ اینجا عمیق تر بروید ، 

نیز ھیجان  78را بخوانید).  مزمور  59:1.2، اشعیا  17:19.20متی 
انگیز است زیرا نشان می دھد کھ چھ اتفاقی برای اسرائیل افتاد وقتی کھ 

 خدا علی رغم بی اعتقادی خود معجزه کرد

 

2) 

شگفت زده: این تنھا زمان در انجیل مرقس است کھ عیسی "شگفت زده" 
یا "متحیر" است.  داستان دیگری در انجیل متی و لوقا  كھ چنین واكنشی 

، لوقا  8:5.13از عیسی نیز در آن شرح داده شده است.  بخوانید: متی 
فاقی ) .اگر عیسی الان در كنار شما نشستھ بود ، درمورد  چھ ات7:1.10

 در زندگی شما او   شگفت زده خواھد شد؟ در مورد آن با او صحبت کنید
 
 
 
 
 

MONTAG 
 Tag 22 – Markus 6:1.6 

 
Heute geht es wieder um die Identität Jesus. Wenn man Jesus 
begegnet kann man nicht gleichgültig bleiben. Genausowenig 
wie man sich in ein Feuer setzt und gleichgültig bleibt. Ein Feuer 
bewirkt eine Reaktion: Entweder ist man angezogen oder 
entfernt sich davon. Die Leute in dieser Synagoge reagieren 
ganz anders wie Jarius, Leiter einer anderen Synagoge (5:22).  
 
Zwei Wörter wollen wir etwas genauer unter die Lupe nehmen:  
1) Konnte: Interessanterweise konnte Jesus dort wegen ihrem 

Unglauben keine Wunder tun. Das griechische Wort für 
„konnte“ ist tasächlich gleich wie das Deutsche Wort. Wir 
glauben an einen allmächtigen Gott, wie passt das 
zusammen? (Wenn du hier noch tiefer gehen willst, lies mal 
Matthäus 17:19-20, Jesaja 59:1-2. Auch Psalm 78 ist 
spannend, weil er zeigt was mit Israel passierte als Gott trotz 
ihrem Unglauben Wunder tut).  

 
2) Verwundert: Dies ist das einzigste Mal im Markusevangelium, 

dass Jesus „verwundert“ oder „erstaunt“ ist. Es gibt nur eine 
andere Geschichte im Matthäus und Lukasevangelium in der 
so eine Reaktion von Jesus auch noch beschrieben wurde. 
Lies sie mal: Matthäus 8:5-13, Lukas 7:1-10). Wenn Jesus dir 
jetzt gerade gegenübersitzen würde, über welche Dinge in 
deinem Leben wäre er erstaunt? Rede mit ihm darüber.  
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DIENSTAG 
 23 6:7.13مرقس – روز  

 

عیسی شاگردان را برای بشارت می فرستد اما بھ آنھا می گوید چیزی 
جزیک  چوب دستی با خود نبرند.  آیا این کمی غیر مسئولانھ نیست؟  

را عیسی چنین گفت؟چ - نظر شما چیست     

 

بدون در نظر گرفتن آنچھ لازم است ، این شاگردان با اعتماد بھ خدا  
روبرو می شوند تا از آنھا مراقبت کنند.  آنھا خود را داوطلبانھ بھ میھمان 
نوازی دیگران وابستھ می کنند.  عیسی آنھا را با تمرکز جدی بر روابط 

بمانند و "تا زمانی کھ از آنجا  می فرستد.  آنھا قرار است  کنار مردم
) آیا در این باره چیز خاصی می یابید؟ آیا ما بھ این طریق 10بروند" (آیھ 

بشارت می دھیم؟ عیسی زمان زیادی را صرف غذا خوردن با مردم و با 
14:1.24، لوقا 5:27.32انھا وقت میگذراند.  (بھ عنوان مثال لوقا  ) 

 

ایھ “(و غبار را از پاھای خود می تکا ننداین رسم یھودیان بود کھ "گرد   
) وقت  کھ کسی خارج از کشور بھ اسرائیل بازمیگشت (سرزمین 11

مقدس).  عیسی آن را چرخانده و می گوید اگر کسی خبر عیسی را نپذیرد 
، شاگردان باید گرد و غبار را بتکانند و خودشان نیز در مقابل خدا 

،  2:9ش خدا ھستید (اول پطرس جوابگو خواھند بود. شما ھمچنین کشی
کاھن = واسطھ) چھ کسانی ھستند در زندگی شما کھ برای انھا دعا کنید  

 کھ ایمان بیاورند؟ امروز ھمھ را دوباره بخدا بسپار

 

 
 

 
 
 

DIENSTAG 
  Tag 23 – MARKUS 6:7-13 

 
Jesus sendet die Jünger raus aber sagt ihnen, dass sie nichts 
außer einem Stecken mitnehmen sollen. Is das nicht ein 
bisschen unverantwortlich? Was denkst du – warum hat Jesus 
das gesagt?   
 
Ohne selbst das Notwendige mitzunehme, sind diese Jünger 
herausgefordert Gott zu vertrauen, dass er für sie sorgt. Sie 
machen sich freiwiliig abhänging von der Gastfreundschaft 
anderer Leute. Jesus sendet sie aus mit einem starken Fokus auf 
Beziehungen. Sie sollen bei Leuten übernachten, und dort 
bleiben „bis sie weggehen“ (v. 10). Findest du daran etwas 
besonders? Machen wir/Machst du Evangelisation heutzutage 
so? Jesus hat sich viel Zeit dafür genommen einfach mit 
Menschen zu essen und Zeit zu verbringen (z.B. Lukas 5:27-32, 
Lukas 14:1-24).  
 
Es war Brauch der Juden “den Staub von den Füßen zu 
schütteln” (v. 11) wenn man aus dem Ausland (Heidenland) 
zurück nach Israel kam. Jesus dreht das um und sagt, dass die 
Jünger den Staub abschütteln sollen wenn jemand die Nachricht 
von Jesus nicht annimt. Sie sind dann selbst vor Gott 
verantwortlich. Du selbst bist auch ein Priester Gottes (1 Petrus 
2:9, Priester = Vermittler) Wer sind die Leute in deinem Leben 
für die du betest, dass sie zum Glauben kommen? Leg sie Gott 
heute wieder ganz neu hin.  
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MITTWOCH 
 24 6:14.29مرقس – روز  

 

عیسی مربوط بھ  این تنھا داستان در انجیل مرقس است کھ بھ طور مستقیم
د.  ھیچ انجیل دیگری مرگ او را با جزئیات جزئی مثل مرقس نمی شو

 شرح نمی دھد

 

ً از عواقب    یحیا از رویارویی با ھیرودیس نمی ترسید ، اگرچھ او مطمئنا
   احتمالی آگاه بود.   یک بار گفت: "کسی کھ از خدا

می ترسد ، نباید از کسی دیگر بترسد." شما در مورد آن چھ فکر می کنید 
 ؟
 

مچنین میتوانیم از مثال ھیرودیس یاد بگیریم.اوبھ راحتی تحت تأثیر ماھ
) اغلب ما ھم در ھمچنین خطری 23قرارگرفت ویک قول احمقانھ داد(ایھ 

) یا 11:30.40ھستیم وھمانگونھ عمل میکنیم و میگوییم(یفتاح در داوران
یم) کھ ما بھتر از این عمل نمی کرد39:1.8انجام میدھیم(حزقیای در اشعیا    

 

ً پیلاطس(مرقس6:26ھیرودیس( )  می دانست 15:15)، ھمانطور کھ بعدا
کھ آنھا قصد انجام کاری اشتباه را دارند ، اما حفظ چھره برای آنھا مھمتر 
از خوشنود کردن خدا است.غرور شما در کدام منطقھ از زندگی،شما را 

 از خشنود کردن خدا بازمیدارد؟
 

ین نمونھ است.او اشتباھات بسیاری کرد اما پادشاه داوود در اینجا بھتر  
در پایان این مھم بود کھ خدا چھ فکر می کرد برای او مھمتر از خوب 

بودن در  مقابل دیگران است.او خود را در برابر خدا فروتن کرد. امروز 
 داود باش

 

 
 

MITTWOCH 
 Tag 24 – MARKUS 6:14-29 

 
Dies ist die einzigste Geschichte im Markusevangelium die nicht 
direkt mit Jesus etwas zu tun hat. Kein anderes Evangelium 
beschreibt seinen Tod so ausführlich wie Markus.  
 
Johannes hatte keine Angst Herod zu konfrontieren, obwohl er 
sich den möglichen Folgen sicherlich bewusst war. Spurgeon 
sagte einmal: „Wer Gott fürchtet, muss niemanden sonst mehr 
fürchten.“ Was denkst du darüber?  
 
Auch vom Beispiel des Herodes können wir lernen. Er ließ sich 
sehr einfach beeinflussen und machte ein dummes Versprechen 
(v. 23). Oftmals stehen wir in der gleichen Gefahr so zu handeln 
und Dinge zu sagen (vgl. Jephtah in Richter 11:30-40) oder zu 
tun (vgl. Hiskia in Jesaja 39:1-8) die wir besser nicht gemacht 
hätten.  
Herodes (6:26), genauso wie später Pilatus (Markus 15:15) 
wussten, dass sie kurz davor waren etwas Falsches zu tun. Doch 
es war ihnen wichtiger ihr Gesicht zu bewahren als Gott zu 
gefallen. In welchem Bereich deines Lebens hält Stolz dich 
davon ab Gott zu gefallen? 
 
König David ist hier sicher das beste Beispiel. Er machte viele 
Fehler, aber am Ende war es ihm wichtiger was Gott dachte als 
vor anderen gut dazustehen. Er demütigte sich vor Gott. Sei 
heute ein David :) 
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DONNERSTAG 
  25 6:30.44مرقس  – روز  

 

ً وقتی در مورد  30.32وقت بگذارید دوباره آیات  را بخوانید.  معمولا
ن قسمت را با دقت نمی خوانیم.  اما نفر صحبت می کنیم ای  5000تغذیھ 

در اینجا می خوانیم کھ چگونھ عیسی وقت میگذاشت  تا از شاگردان خود 
مراقبت کند.  شرایط شما برای او مھم است.  آیا می توانید ھویت خود را 
با آن مشخص کنید؟  آیا می دانید خداوند شما را نیز بھ آرامش دعوت می 

حت کنیم؟کند؟  بھ خصوص در او استرا  

 

آید .   شود  وقتی کھ  یک انسان بزرگ می ولی زمان این جمع تمام می 
عیسی این جمعیت را دور نکرد ،بلکھ  در عوض  "او بھ آنھا رحم کرد ، 

).  این درباره عیسی 34زیرا آنھا مانند گوسفندان بدون چوپان بودند(ایھ 
   چھ می گوید ، در مورد جمعیت چھ می گوید؟

 

را بخوانید. نظر شما درباره اولین  37شوخ طبعی دارد.  آیھ  عیسی حس 
)، چرا عیسی بلافاصلھ 37پاسخ عیسی بھ پیشنھاد شاگردان چیست (آیھ 

   مسئلھ را حل نمی کند؟

 

عیسی مسیح  یک  جمعیت "بدون چوپان" را می بیند و از آنھا مراقبت  
خود را بھ  را بخوانید. چگونھ عیسی نقش 34:10.16می کند. حزقیال 

عنوان چوپان در آنجا انجام می دھد؟ امروز خدا می خواھد بھ شما چھ 
 بگوید؟

 

 
 
 
 

DONNERSTAG 
  Tag 25 – MARKUS 6:30-44 

 
Nimm dir die Zeit Verse 30-32 noch einmal zu lessen. 
Normalerweise lesen wir diesen Teil nicht so genau wenn wir 
von der Speisung der 5000 reden. Aber hier lesen wir wie Jesus 
sich Zeit nimmt um für seine Jünger zu sorgen. Ihr Befinden ist 
wichtig für ihn. Kannst du dich damit identifizieren? Weißt du, 
dass Gott auch dich einlädt zu ruhen? Ganz besonders in ihm zu 
ruhen? 
 
Aber ihre gemeinsame Zeit wird unterbrochen wenn eine große 
Menschenmenge kommt. Jesus drängte diese Menge nicht weg 
sondern stattdessen heißt es „er hatte Erbarmen mit ihnen, denn 
sie waren wie Schafe die keinen Hirten haben: (v. 34). Was sagt 
das über Jesus, was sagt das über die Menge?  
 
Jesus hat Humor. Lies mal Vers 37. Was denkst du über die erste 
Antwort von Jesus auf den Vorschlag der Jünger (v. 37) - 
Warum löst Jesus das Problem nicht gleich?  
  
Jesus sieht eine Menge „ohne Hirten“ und nimmt sich ihrer an. 
Lies mal Hesekiel 34:10-16. Wie erfüllt Jesus seine Aufgabe als 
Hirte dort? Was will Gott dir heute damit sagen?  
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FREITAG 
 26 6:45.56مرقس  – روز  

 

عیسی با شاگردان در ساحل یا با یک قایق دوم ملاقات نکرد ، بلکھ با راه 
ما عیسی را در حال کنترل نیروھای ،  4:35.41 رفتن روی آب.  مانند

طبیعت می بینیم: یکی دیگر از نشانھ ھای الوھیت او.  مرقس  خاطرنشان 
كلمھ یونانی "عبور"  )48می كند كھ عیسی "می خواست عبور کند(ایھ 

) و بھ او 33:19ھمان فعل است كھ وقتی خدا "موسی" را گذراند (خروج 
جلوه ای از الوھیت خود را داد.  ھنگامی کھ عیسی بھ شاگردان گفت: "از 

)، او خود ھمان کلماتی را کھ خدا بھ 50آنجا کھ من اطمینان دارم" (آیھ 
، "ھستم آنکھ  ھستم")  ،   3:14موسی در بوتھ انجام داد می دھد (خروج 

   چھ چیزی را عیسی سعی کرد  با این مثال بھ شاگردان بگوید؟

 

در مورد آن فکر کنید ، عیسی می توانست بھ راحتی طوفان را با سخنان  
) ، اما او این کار را نکرد.  درعوض ، نزد 4:39خود ارام کند (

کرد کھ نترسند و در مرکز طوفان.  او آنھا را ترغیب  -شاگردانش رفت 
سپس سوار قایق شد.  او در آنجا بود.  و او دقیقا ھمان جایی است کھ شما 
امروز ھستید.  او شما را می بیند و شما و داستان شما را می شناسد.  پیام 

 -را بخوانید  43:1.2و  41:13او امروز برای شما یکسان است: اشعیا 
دوباره شروع کنید؟ کدام یک از این حقایق را می خواھید امروز  

 

ھا  درمورد جواب شاگردان چھ می دانید؟  چرا فکر می کنید کھ  قلب آن  
ھنوزھم سخت بود؟   

 

 
 
 
 

FREITAG 
 Tag 26 – MARKUS 6:45-56 

 
Jesus hat sich mit den Jünger nicht am Ufer oder mit einem 
zweiten Boot getroffen, sondern indem er am Wasser ging. Wie 
schon in 4:35-41, sehen wir Jesus in Kontrolle von 
Naturgewalten: Ein weiterer Hinweis auf seine Göttlichkeit. 
Markus erwähnt, dass Jesus „vorbeigehen wollte“ (v. 48). Das 
griechische Wort für “vorübergehen” ist das gleiche Verb wie 
damals als Gott an Mose „vorbeizog“ (2. Mose 33:19) und ihm 
einen flüchtigen Blick seiner Göttlichkeit gewährte. Als Jesus den 
Jüngern sagte: „Seit getrost, ich bin’s“ (v. 50), gibt er sich mit 
den gleichen Worten zu erkennen wie Gott zu Mose im 
Dornbusch (2. Mose 3:14, „Ich bin der ich bin“). Was versucht 
Jesus mit diesem Beispiel den Jüngern wohl zu sagen?  
 
Überleg mal, Jesus hätte den Sturm einfach mit seinen Worten 
stillen können (4:39), aber das hat er nicht gemacht. Stattdessen 
ging er zu seinen Jüngern – in das Zentrum des Sturms. Er 
ermutigte sie, dass sie keine Angst haben müssen und dann 
stieg er ins Boot ein. Er war dort, mitten unter ihnen. Und er ist 
auch heute genau dort wo du bist. Er sieht dich und kennt dich 
und deine Geschichte. Seine Nachricht ist die gleiche für dich 
heute: Lies mal Jesaja 41:13 und 43:1-2 – welche dieser 
Wahrheiten willst du heute wieder neu anhalten.  
 
Was fällt dir an der Antwort der Jünger auf? Warum denkst du 
waren ihre Herzen noch immer verhärtet? (v. 52) 
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SAMSTAG 
 27 7:1.23مرقس  – روز  

 

در مورد عیسی بھ عنوان یک مرد عمل.  ما در فصل مرقس  گزارش 
ھفتم ھستیم و این تنھا دومین بار است کھ درمورد موعظھ ای از عیسی 

: موعظھ اول عیسی مراجعھ کنید).  بنابراین مرقس 4می خوانیم (بھ بخش 
یر نسبت بھ آنچھ عیسی گفت و آنچھ كھ او در انجیل قرار نداد بسیار سختگ

بود.  بنابراین داستانھا امروز ھمھ اینھا را دارند: آنھا بھ وضعیت قلب ما 
   مربوط می شوند

 

چرا فریسیان و کاتبان از عیسی ناراحت ھستند.  فریسیان با قانون چھ  
کردند؟  چگونھ عیسی واکنش نشان می دھد؟  تصور کنید کھ شما در کنار 

در حال صحبت است.  چھ فکری این واقعھ ایستادید و شنیدید کھ عیسی 
میکنید شما برای قضاوت درباره سخنان عیسی: چھ عیب و نقصی در 
   مسیح داشت ، چھ حالت بیانی در  صورت؟  چرا اینقدر عصبانی شد؟

 

چگونھ ما ھمان کاری را انجام دادیم کھ فریسیان انجام دادند؟  آیا احادیث  
ا یا قلب خدا ھمانقدر برای ما یا قوانینی وجود دارد کھ نسبت بھ کلام خد

مھم یا مھمتر باشند؟  وقت بگذارید تا دوباره این داستان را بخوانید و در 
ً می خواھد در اینجا بگوید فکر کنید    مورد آنچھ کھ عیسی واقعا

 

امروز قلبت چطوره؟  نسبت بھ وضعیت قلب خود با خدا و خود صادق   
 .باشید

 

 
 
 
 
 

SAMSTAG 
 Tag 27 – MARKUS 7:1-23 

 
Markus berichtet über Jesus als einen Mann der Tat. Wir sind im 
siebten Kapitel und das ist erst das zweite Mal, dass wir von 
einer Predigt Jesu lesen (vgl. Kapitel 4: Die erste Predigt Jesus). 
Markus war also sehr wählerisch welche Aussagen Jesus er in 
sein Evangelium reinpackte und welche nicht. Und die 
Geschichten heute haben es deshalb wirklich in sich: Sie 
betreffen den Zustand unseres Herzens.  
 
Warum sind die Pharisäer und Schriftgelehrten verärgert mit 
Jesus. Was haben die Pharisäer mit dem Gesetz gemacht? Wie 
reagiert Jesus? Stell dir vor du wärst bei dieser Begebenheit 
daneben gestanden und hättest Jesus reden gehört. Was denkst 
du, den Worten Jesus zu urteilen: Welche Tonlage hatte Jesus, 
welche Mimiken? Warum war er so erbost? 
 
Auf welche Art und Weise haben wir das gleiche getan wie die 
Pharisäer? Gibt es Traditionen oder Regeln die uns gleich 
wichtig oder wichtiger sind als Gottes Wort bzw. Gottes Herz?  
Nimm dir Zeit diese Geschichte noch einmal zu lesen und 
darüber nachzudenken was Jesus hier wirklich sagen will.  
 
Wie geht es deinem Herzen heute? Sei ehrlich mit Gott und dir 
selber über den Zustand deines Herzens.   
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SONNTAG 
 28 7:24.37مرقس  – روز  

 

امروز ما در حال خواندن دو داستان در مورد عیسی با بیگانگان ھستیم.  
و یک بار در منطقھ یونان دیکاپولس (ده شھر).  بدون  یک بار در سوریھ

خواندن عھد عتیق ، اظھارات عیسی درباره این زن نھ تنھا معنا ندارد ، 
 بلکھ بھ نظر می رسد با ھمھ آنچھ  درعیسی ھست ، مغایرت دارد

 

خداوند خود را بھ یھودیان نشان داده بود ، با آنھا تاریخ ساخت ، در میان   
کرد ، و آنھا بودند کھ باید کاھن برای جھان باشند (خروج  آنھا زندگی

).  ھمانطور کھ عیسی برای زن دیگری توضیح داد ، "رستگاری 19:6
).  اما زن در این داستان بھ دلیل این کھ 4:22از یھودیان می آید" (یوحنا 

از ماھیت خوب عیسی مسیح شنیده بود ، از این امر کنار نیامد.  عیسی  
 ً بھ ھمان روش نسبت بھ ایمان یھودیان و غیر یھودیان واکنش نشان دقیقا

 - می دھد: او کمک می کند.  او بدون اصرار بر حقوق خود ماندگار است 
چیزی کھ تا حد زیادی برای ما بیگانھ است.  او نمی گوید ، "پروردگار ، 

آنچھ را کھ من شایستھ ھستم بھ من بده" او می گوید: "آنچھ را کھ من 
اقت ندارم بھ من بده زیرا تو خوب ھستی ؛ و اکنون بھ آن احتیاج لی

102دارم."(تیم کیلا ،کتاب،س ) 

 

نظر شما در مورد این نقل قول و این داستان چیست؟  در مورد آن با خدا  
 صحبت کنید

اگر ھمچنین می خواھید در مورد درمان ناشنوایان  فکر کنید ، اشعیا  
این متن بھ درک زمینھ بھبودی کمک می را بخوانید.  چگونھ  35:3.6

 کند؟

 
 

 
 

SONNTAG 
 Tag 28 – MARKUS 7:24-37 

 
Heute lesen wir von zwei Geschichten Jesus mit Ausländern. 
Einmal in Syrien und einmal im griechischen Gebiet der 
Decapolis (Zehn Städte). Ohne das Alte Testament zu lesen 
macht die Aussage Jesus zu dieser Frau nicht nur keinen Sinn, 
sondern sie scheint sogar allem zu widersprechen für das Jesus 
steht.  
 
Yahweh hatte sich den Juden gezeigt, mit ihnen Geschichte 
geschrieben, unter ihnen gewohnt und sie waren diejenigen die 
Priester für die Welt sein sollten (2. Mose 19:6). Wie Jesus einer 
anderen Frau erklärte, das “Heil kommt von den Juden” 
(Johannes 4:22). Die Frau in dieser Geschichte ließ sich aber 
nicht davon beirren, denn sie muss von Jesus Gutmütigkeit 
gehört haben. Jesus reagiert auf den Glauben von Juden und 
Nicht-Juden genau gleich: Er hilft.  
Sie ist hartnäckig, ohne auf ihre Rechte zu pochen - etwas, dass uns 
weitgehend fremd ist. Sie sagt nicht: "Herr, gib mir, was ich verdient 
habe, weil ich so gut bin", sondern sie sagt "Gib mir, was ich nicht 
verdiene, weil du gut bist; und ich brauche es jetzt." (Tim Keller, Buch 
S102) 

 
Was denkst du über dieses Zitat und diese Geschichte? Rede 
mit Gott darüber.  
Wenn du auch noch über die Heilung des Taubstummen 
nachdenken willst, dann lies Jesaja 35:3-6. Wie hilft dieser Text 
den Kontext der Heilung zu verstehen?    
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MONTAG 
 29 روز – MARKUS 8:1-10 

 
برای بار دوم می خوانیم کھ عیسی بھ جمع زیادی از مردم غذا می داد.  

) و آنھا سھ روز با عیسی بدون 3این افراد از راه دور آمده بودند " (آیھ 
) بدیھی است کھ آنھا سعی کردند ھر کاری بکنند تا با 1ذا بودند.( آیھ غ

4:15عیسی باشند. عیسی دلسوز آنھا و وضعیتشان بود.(عبرانیان )   

 

چرا دو وعده غذایی مختلف وجود دارد؟ نشانھ ای از پاسخ این سؤال   
توسط مکانی کھ این وعده ھای غذایی در آن صورت گرفتھ است آورده 

 4000) ، 9:10مورد در جلیل یھودی غذا خوردند (لوقا  5000ت. شده اس

) . معنای این چیست؟7:31نفر در  منطقھ یونانی دکاپولیس (    

 

نظر شما در مورد یاران عیسی  در این داستان چیست؟ اگر شما یکی از 
یاران بودید ، چگونھ بھ سخنان  عیسی مسیح واکنش نشان می 

2.3دادید؟( ایھ )   

 

 " انجیل یوحنا گفتگو را می خوانیم کھ عیسی پس از این معجزه داشت. در 
را بخوانید. خدا میخواھد نان زندگی برای شما باشد. نظر  6:25.40یوحنا 

چیست؟  خداوند امروز بھ واسطھ این آیھ و  35شما در مورد آیھ 
نفرمیخواھد بھ شماچھ بگوید؟ 4000تغذیھ       

 

 

 
 
 

 
 

MONTAG 
 Tag 29 – MARKUS 8:1-10 

 
Zum zweiten Mal lesen wir, dass Jesus einer großen 
Menschenmege zu Essen gab. Diese Menschen kamen „von 
weit her“ (v.3)  und sie waren drei Tage lang mit Jesus ohne 
etwas zu essen (v. 1). Offensichtlich hatten sie alles dran gesetzt 
mit Jesus zu sein. Jesus hatte Mitleid mit ihnen und ihrer 
Situation (vgl. Hebräer 4:15).   
 
Warum gibt es zwei verschiedene Speißungen? Ein Hinweis auf 
die Antwort dieser Frage gibt der Ort wo diese Speisungen 
stattgefunden haben. Die 5000 wurden im jüdischen Galiläa 
gespeist (Lk. 9:10), die 4000 in dem griechischen Gebiet der 
Dekapolis (7:31). Welche Bedeutung könnte das haben?  
 
Was denkst du über die Jünger in dieser Geschichte? Wenn du 
einer der Jünger wärst, wie hättest du auf die Aussage von Jesus 
reagiert? (v. 2-3).  
 
Im Johannes-Evangelium lesen wir von einem Gespräch, dass 
Jesus im Anschluss an dieses Wunder hatte. Lies mal Johannes 
6:25-40. Gott möchte das „Brot des Lebens“ für dich sein. Wie 
geht es dir mit diesem Vers 35? Was will Gott dir heute durch 
diesen Vers und die Speisung der 4000 sagen?  
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DIENSTAG 
  30 8:11.26مرقس  – روز  

 

از بھشت   می نشانھ ای  فریسیان آمدند و برای اقتدار عیسی مسیح،
خواستند.  اما عیسی مسیحی بھ آنھا علامتی نداد ، فقط از آنھا سؤالی بی 

دم ایمان آنھا نشان پاسخ پرسید.  سؤال مسیح غم و ناامیدی وی را در ع
داد.  آنچھ عیسی تاکنون انجام داده است باید بھ اندازه کافی اثبات کند کھ 

 او خداست
 

اظھاراتی را بیان می  15در حالی کھ آنھا در قایق ھستند ، عیسی در آیھ   
کند: منظور از خمیرمایھ ھنگام پخت نان دقیقا چیست؟  منظور عیسی در 

یسیان و ھیرودیس چیست؟  برای کسب اطلاعات اینجا  از ھشدار علیھ فر
را بخوانید 5:6.8و اول قرنتیان  12:1.3بیشتر در مورد خمیر مایھ ، لوقا   

 

با این حال ، بھ نظر نمی رسد کھ شاگردان عیسی را بھ خوبی درک می   
کنند.  بھ جای پاسخ دادن بھ آنچھ عیسی می گوید ، آنھا نگران غذا می 

بھ نگرانی ھای آنھا پاسخ می دھد؟ شوند.  چگونھ عیسی    

 

برای ما آسان است کھ امروز این داستان را بخوانیم و فکر کنیم ،  
توانند انھا نگران نان باشند ، عیسی ھمین الان نان را برای  "چگونھ می

نفر در دسترس قرار داده است؟" اما چھ سریع شما آنچھ عیسی در  4000
فراموش می کنید؟  وقت بگذراید و لیستی زندگی شما انجام داده است را 

از آن بنویسید ھنگامی کھ خدا ثابت کرده است کھ در زندگی شما وفادار 
نفر دیگر را غذا داد، ھمان  4000نفر و بعد از آن  5000است. عیسی کھ 

 عیسی بود کھ در قایق بود. او امروز نیز ھمان عیسی است

 

 
 

 

DIENSTAG 
 Tag 30 – MARKUS 8:11-26 

 
Die Pharisäer kamen und wollten ein Zeichen vom Himmel für 
die Autorität von Jesus. Aber Jesus gab ihnen kein Zeichen, 
sondern stellt ihnen einfach eine unbeantwortete Frage. Jesus 
Frage zeigte seine Trauer und Enttäuschung an ihrem 
Unglauben. Was Jesus bis jetzt gemacht hat, sollte eigentlich 
Beweis genug sein, dass er Gott ist.  
 
Währenddem sie im Boot sind macht Jesus eine Aussage in Vers 
15. Was genau ist der Zweck von Sauerteig beim Brotbacken? 
Was hat Jesus hier wohl mit der Warnung vor den Pharisäern 
und Herodes gemeint? Lies Lukas 12:1-3 und 1 Korinther 5:6-8 
um mehr über Sauerteig zu lesen.  
 
Die Jünger scheinen Jesus jedoch gar nicht zu verstehen. Anstatt 
auf das einzugehen was Jesus sagt, fangen sie an sich Sorgen 
um das Essen zu machen. Wie reagiert Jesus auf ihre Sorgen? 
 
Es ist einfach für uns heute diese Geschichte zu lesen und zu 
denken: „Wie könnt ihr euch nur ums Brot sorgen, Jesus hat 
gerade Brot für 4000 Leute zur Verfügung gestellt?“ Aber wie 
schnell vergisst du was Jesus in deinem Leben schon getan hat? 
Nimm dir Zeit und mach eine Liste wo du aufschreibst wann 
Gott sich in deinem Leben als treu erwiesen hat. Der Jesus, der 
5000 und dann 4000 Menschen zu Essen gab, ist der gleiche 
Jesus wie im Boot. Er ist auch der gleiche Jesus heute.  
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MITTWOCH 
 31 8:38و 8:27مرقس  – روز  

 

در راه قیصریھ  فیلپس ، عیسی از شاگردان سؤال می کند کھ مردم چھ  
می گویند کھ او کیست.  سپس از آنھا سؤال می کند کھ شما  چھ فکر می 

 کنید.  چگونھ پطرس نسبت بھ این امر واکنش نشان داد؟

 

کھ عیسی  بھ نظر می رسد کھ سرانجام پطرس و شاگردان دیگر می دانند  
ً نفھمیده اند  کیست.  اما وقتی ادامھ می دھیم ، می فھمیم کھ آنھا ھنوز واقعا

 کھ او کیست.  شما انتظار داشتید چھ نوع "مسیح" داشتھ باشید؟

 

سپس عیسی دوباره شروع بھ تدریس می کند ، او در مورد ھمھ چیز  
صحبت می کند و توضیح می دھد کھ دنبال کردن او چیست. بھ 

میرسد بسیار اساسی است.عیسی از یارانش چھ انتظاری دارد؟نظر  

 

را می خوانید چھ احساسی دارید؟ دلگرم می شوید؟  34.38وقتی آیات     
دلسرد می شوید؟ این خواستار اطاعت و وابستگی بھ عیسی مسیحی آسان 

ً یک شیوه زندگی کھ خلاف ھر آنچھ امروز جامعھ ما بھ ما   نیست  و قطعا
خلاف واقع خواھد شد.این برای ما ھزینھ خواھد داشت.  آیا فکر می گوید 

می کنید این ھزینھ پیروی  عیسی است؟ در کدام منطقھ از زندگی شما 
گفتن برای شما سخت تر است: "بلھ ، من معتقدم کھ در اینجا نیز پرداخت 

          می شود."                                                              
امیدوار را  میابیم.  پیروی از عیسی کمی  برای ما ھزینھ  35در پایان آیھ 

)    امروز چھ امیدی  بھ شما 35دارد ، اما با نوید نیز ھمراه است.(ایھ 
 می دھد؟

 

 
 

 

MITTWOCH 
 Tag 31 – MARKUS 8:27-8:38 

 
Am Weg nach Cäsaräa Philippi fragt Jesus die Jünger was denn 
die Leute sagen, wer er sei. Danach fragt er sie was sie selbst 
denken. Wie hat Petrus darauf reagiert?  
 
Es scheint als würde Petrus und die anderen Jünger endlich 
verstehen wer Jesus ist. Aber wenn wir dann weiterlesen merken 
wir, dass sie noch immer nicht wirklich verstanden haben wer er 
ist. Welche Art von „Christus“ haben sie erwartet?  
 
Jesus fängt dann auch wieder an eine Menge zu unterrichten. Er 
nimmt kein Blatt vor dem Mund und erklärt was es bedeutet 
ihm nachzufolgen. Es hört sich ziemlich radikal an. Was erwartet 
Jesus von seinen Nachfolgern?  
 
Wenn du die Verse 34-38 liest – wie fühlst du dich? Ermutigt? 
Entmutigt? Dieser Ruf zu Gehorsam und Abhängigkeit 
gegenüber Jesus ist nicht einfach und definitiv ein Lebensstil der 
entgegen allem steht was unsere Gesellschaft uns heute sagt. Es 
wird uns etwas kosten. Denkst du, dass der Preis es wert ist 
Jesus nachzufolgen? In welchem Bereich deines Lebens fällt es 
dir am Schwersten zu sagen: „Ja, ich glaube dass es sich auch 
hier auszahlt.“  
Am Ende von Vers 35 finden wir Hoffnung. Jesus nachzufolgen 
kostet uns etwas, aber es kommt auch mit einem Versprechen. 
(v. 35). Was für eine Hoffnung gibt dir das heute?  
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DONNERSTAG 
 32 9:1.13مرقس  – روز  

 

) و 9:1(عیسی می گوید برخی از شما پادشاھی خدا را در قدرت خواھید دید "
بلافاصلھ پس از آن داستانی را می خوانیم کھ بعضی از شاگردان ھویت واقعی 

 او را می بینند
 

دگرگونی عیسی در کوه یاداور برخورد دیگری با خدا در کوه است.خروج   
را بخوانید ، بین این داستانھا چھ موازی می بینید؟ مرقس یا عیسی   24:15.18

 با آن چھ می خواھند بگویند؟
 

ً می توانید كتابی در مورد  -در این مقایسھ چیزھای زیادی وجود دارد   احتمالا
آن بنویسید.  برای تأکید: خداوند در کوه سینا یک واسطھ (موسی) را بھ کوه می 

فرستد کھ با خدا ملاقات می کند ، اما در اینجا خدا خودش بھ عنوان واسطھ  
می آید.خدا دستور یک خیمھ گاه جدید را کوه را بالا می رود و بعد دوباره پایین 

) بلکھ  او بھ عنوان یک انسان در میان ما زندگی می کند. عیسی 5نمیدھد(ایھ 
توانیم بگویم در بین ما "عبادتگاه" بود (یوحنا  "زندگی می کرد" یا ھمچنین می

) و اکنون بھ عنوان پیروو، او در ما زندگی می کند (اول قرنتیان 1:14
چھ امتیازی دارید! نظر شما چیست با این فکر؟  در مورد آن با خدا )  6:19.20

 صحبت کنید

 

اظھارات پدر درباره پسرش حرف سختی است.  خداوند کلام خود را در عھد   
(اعمال  18:15و تثنیھ  2:7عتیق بھ دو صورت  عنوان  می کند: مزامیر

شما چیست؟(ایھ ).  در عمل بھ معنای "گوش دادن بھ او" برای 3:22رسولان 
7)                         

 

 

 
 
 

DONNERSTAG 
  Tag 32 – MARKUS 9:1-13 

 
Jesus sagt „einige von euch... werden das Reich Gottes in Macht 
sehen“ (9:1) und direkt danach lesen wir eine Geschichte wo 
einige Jünger seine wahre Identiät sehen.  
 
Die Transfiguration Jesus am Berg erinnert an eine andere 
Begegnung mit Gott auf einem Berg. Lies mal 2. Mose 24:15–18. 
Welche Parallelen entdeckst du zwischen diesen Geschichten? 
Was will Markus bzw. Jesus damit sagen?  
 
In diesem Vergleich steckt sehr viel drin – man könnte 
vermutlich ein Buch darüber schreiben. Um nur einen Aspket 
hervorzuheben: Auf Berg Sinai sendet Gott einen Mittler 
(Moses) auf den Berg der sich mit Gott trifft. Aber hier geht Gott 
selbst als Mittler den Berg hoch und kommt dann auch wieder 
runter. Gott gibt nicht Anweisungen für eine neue Stiftshütte (v. 
5) sondern er lebt selbst als Mensch unter uns. Wow!  
Jesus „wohnte“ oder man könnte auch sagen „stifthüttete“ unter  
uns (Johannes 1:14) Und jetzt als seine Nachfolger lebt er in  uns 
(1 Korinther 6:19-20). Was für ein Privileg! Wie geht es dir mit 
diesem Gedanken? Rede mit Gott darüber.  
 
Die Aussage des Vaters über seinen Sohn hat es in sich. Gott 
zitiert nämlich sein eigenes Wort, das Alte Testament an zwei 
Stellen: Psalm 2:7 und 5. Mose 18:15 (vgl. Apostelgeschichte 
3:22). Was heißt es für dich ganz praktisch „auf ihn zu hören“? 
(v. 7).  
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FREITAG 
 33 9:14.32مرقس  – روز  

 

بعد از اینکھ عیسی و سھ شاگرد از کوه پایین آمدند ، شاگردان دیگر را در 
انھ.  با این وسط یک وضعیت دشوار پیدا می کنند: شفای یک پسر دیو

) زیرا موسی کھ از کوه سینا در حال 7حال ، آنھا این کار را نکردند(ایھ
پایین آمدن بود ، او ھمین شرایط را در قوم اسرائیل یافت (کھ در خروج 

خوانده شود 32 ) 

 

ھنگامی کھ پدر در مورد پسرش با عیسی صحبت کرد ، گفت: "اما اگر    
). گریھ او 22رحمت و کمک کنید" (ایھ شما قادر بھ انجام کاری ھستید ، 

برای کمک بھ نظر قابل درک است ، اما اگر جواب عیسی را بخوانیم  
سپس می فھمیم کھ ایمان او بھ چیزی اشتباه انجام شده است .او بھ قدرت 

شفابخشی عیسی اعتماد داشت ، اما نھ خود خدا. پدر چگونھ بھ عیسی 
ھ حال ھمان کار را بھ خدا دعا کرده ) آیا تا ب24واکنش نشان داد؟ (آیھ 

 اید؟ کی و چرا؟
 

بعد از اینکھ عیسی شیاطین را بیرون آورد و پسر را نجات داد ،  
ھا  نتوانستند دیو را بیرون بیاورند ، عیسی  شاگردان می پرسند کھ چرا آن

) درست 29پاسخ می دھد کھ این دیو تنھا با دعا می تواند رانده شود (ایھ
ایمان از پدر بھ چیز دیگری منتقل می شود.  ایمان شاگردان  ھمانطور کھ

نیز باید بھ خدا ھدایت شود. قدرت آنھا نھ از جانب آنھا بلکھ از جانب خدا 
حاصل شده است. این ھدف از ایمان آنھاست. عیسی ھمچنین بی ایمانی 

شما را می داند و دوست دارد امروز او را دوباره بھ خدا ھدایت کنید  با 
شود و در   این مورد صحبت کنید. خوشحال میا  

 

 
 
 

FREITAG 
 Tag 33 – MARKUS 9:14-32 

 
Nachdem Jesus und die drei Jünger vom Berg herunterkamen, 
finden sie die anderen Jünger inmitten einer brenzligen 
Situation: Der Heilung eines besessenen Jungen. Jedoch 
schaffen sie es nicht aufgrund von ihrem ___________ (v. 19). Als 
Mose vom Berg Sinai herunterkam fand er den selben Zustand 
im Volk Israel (Nachzulesen in 2. Mose 32).  
 
Als der Vater mit Jesus über seinen Sohn redete, sagte er: „Doch 
wenn es dir möglich ist, etwas zu tun, dann habe Erbarmen und 
hilf“ (v. 22). Sein Hilferuf scheint verständlich, aber wenn wir die 
Antwort Jesus lesen dann merken wir, dass er scheinbar seinen 
Glauben auf etwas Falsches gesetzt hatte. Er vertraute der 
Heilungskraft Jesus, aber nicht Gott selbst. Wie hat der Vater auf 
Jesus reagiert? (v. 24). Hast du schon jemals das gleiche zu Gott 
gebetet? Wann und warum? 
 
Nachdem Jesus den Dämon austreibt und den Jungen rettete 
fragen die Jünger warum sie den Dämon nicht austreiben 
konnten. Jesus antwortet, dass dieser Dämon nur durch Gebet 
ausgetrieben werden kann (v. 29). Genauso wie der Glaube vom 
Vater auf etwas anderes gelenkt werden musste, musste auch 
der Glaube der Jünger auf Gott gelenkt werden. Ihre Kraft kam 
nicht aus ihnen selbst sondern von Gott. Er ist das Objekt ihres 
Glaubens. Jesus kennt auch deinen Unglauben und möchte 
auch ihn wieder heute neu auf Gott lenken. Rede mit ihm 
darüber. Er freut sich.  
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SAMSTAG 
 34 9:30.41مرقس  – روز  

 

. بیاموزیمیادی ما امروز می توانیم از رابطھ شاگردان با عیسی چیزھای ز
در نھ فصل اخیر بارھا و بارھا خوانده ایم کھ چگونھ آنھا با عیسی در  

مسیرھای ضخیم و نازک رفتند.  در روابط آنھا صمیمیت وجود داشت.  با 
این حال ، پس از اعلام عیسی مبنی بر درگذشت او ، ما چنین می خوانیم: 

بھ یاد آوردند کھ چگونھ  "آنھا جرات نکردند از او سؤال کنند." شاید آنھا
) ، اما بھ ھر حال 8:31.33عیسی نسبت بھ پیطرس واکنش نشان داد (

نشان می دھد کھ بین آنھا و عیسی یک احترام خاصی  وجود دارد.  
احترام خاص گاھی اوقات ترس یا ترس از خدا خوانده می شد. آیا شما از 

    خدا می ترسید؟ چرا یا چرا ن؟

 

بگذراید.  36.37رای فکر کردن در مورد آیات زمان بیشتری را ب
 بلافاصلھ نخوانید بلکھ  با خدا در مورد آن صحبت کنید

 

ھر بار پس از گفتن مسیح در انجیل مرقس ،  صحبت از درگذشت او ، 
یکی از سھ شاگرد نزدیک عیسی مسیح صحبت می کند: اول 

ً یعقوب 40-38) ، سپس امروز یوحنا (8:32.33پطرس( بھ ھمراه ) و بعدا
).  اتفاقات متداول و چرا مرقس آن را بھ این شرح 10:35.40یوحنا (
 نوشت؟

 

حتی اگر گاھی اوقات شاگردان را بھ عنوان ساده لوح یا شاید احمق  
تصور كنیم ، ما اغلب بیشتر از آنچھ تصور می كنیم شبیھ آنھا ھستیم. 

 امروزدر  كجای  این داستان خود را پیدا می كنید؟
 

 
 

 

SAMSTAG 
 Tag 34 – MARKUS 9:30-41 

 
Von der Beziehung der Jünger mit Jesus können wir viel für uns 
heute mitnehmen. Wir haben in den letzten neun Kapiteln 
immer wieder gelesen wie sie mit Jesus durch dick und dünn 
gegangen sind. Es war eine Intimtät in ihrer Beziehung da. Nach 
Jesus Ankündigung seines Todes lesen wir jedoch: „...sie wagten 
nicht ihn zu fragen.“ Vielleicht erinnerten sie sich daran wie 
Jesus auf Petrus reagiert hatte (8:31-33), aber auf jeden Fall zeigt 
das, dass zwischen ihnen und Jesus ein gewisser Respekt war. 
Man nennt das manchmal auch Ehrfurcht oder Gottesfurcht. 
Fürchtest du Gott? Warum oder warum nicht?  
 
Nimm dir Zeit um über Verse 36-37 länger nachzudenken. Lies 
nicht gleich weiter sondern rede mit Gott darüber.  
 
Jedesmal nachdem Jesus im Markusevangelium von seinem Tod 
redet, kommt einer der drei engsten Jünger Jesus zu Wort. 
Zuerst Petrus (8:32-33), dann heute Johannes (38-40) und 
später Jakobus zusammen mit Johannes (10:35-45). Was haben 
alle diese Begebenheiten gemeinsam und warum hat Markus 
das wohl so aufgeschrieben?  
 
Auch wenn wir die Jünger heute manchmal als naive oder 
vielleicht sogar dumm hinstellen, so sind wir ihnen oft ähnlicher 
als wir denken. Wo findest du dich heute in diesen Geschiche 
wieder?  
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SONNTAG 
 35 9:42.50س مرق – روز  

 

عیسی ھنوز بھ شاگردان خود آموزش می دھد.  ھشدار امروز ، چیزی زا 
) است9:40.41نمیتوان بھ راحتی بھ دست اورد، از بخش دیروز(      

 

در اینجا عیسی بسیار افراطی بھ نظر می رسد.  حال شما چطور است با   
 ان؟  آیا این در تصویر شما از عیسی / خدا جای دارد؟

 

ن عیسی وزن گناه را افزایش می دھد کھ امروزه بندرت در جامعھ سخنا  
ً گناھان را گناه می کنیم ، اما سخنان عیسی در  خود گناه می کنیم.  ما غالبا

اینجا روشن می کند کھ گناه جدی است.  عیسی مبالغھ می کند تا روشن 
ی شما کند کھ گناه عواقب دارد و ما نباید با آن بازی کنیم.  آیا در زندگ

ناحیھ ای از گناه وجود دارد کھ باید "علامت بزنید"؟  "علامت زدن" بھتر 
عمل می کند اگر ما دیگران را در این فرآیند با خود ھمراه کنیم. آیا کسی 

 -را دارید کھ با آن  در مورد آن صحبت کند؟ شاید امروز  مال شما باشد 
کامل  باشید پس این کار را انجام دھید. با گناه در زندگی خود  

 

) پایان ھمھ گناھان ، مرگ ابدی ، جدایی از خدا را توصیف 47.48آیھ ( 
)  .عیسی بیشتر در مورد آن صحبت 25:41می کند (رجوع کنید بھ متی 

کرد تا بسیاری از موضوعات دیگر.او نھ تنھا درمورد آن صحبت 
تی کردبلکھ دست اول را نیز تجربھ کرد  بھ معنای جدا شدن از خدا (م

). چھ نقشی 5:21) بلھ ، او خود بھ گناه تبدیل شد (دوم قرنتیان 27:46
 جھنم در زندگی مسیحی شما  دارد؟ در مورد آن با خدا صحبت کنید

 

 
 

 
 

SONNTAG 
 Tag 35 – MARKUS 9:42-50 

 
Jesus ist immer noch dabei seine Jünger zu unterrichten. Die 
heutige Warnung ist die Kehrseite der Medaille von dem 
Abschnitt gestern (9:40-41). 
 
Jesus erscheint hier sehr radikal. Wie geht es dir damit? Passt 
das in dein Bild von Jesus / Gott? 
 
Die Worte Jesus geben der Sünde ein Gewicht, welches wir 
Sünde in unserer Gesellschaft heute selten geben. Oft neigen 
wir dazu, Sünden runterzuspielen aber Jesus Worte hier machen 
deutlich, dass Sünde eine ernste Sache ist. Jesus bedient sich 
der Übertreibung um klar zu machen: Sünde hat Konsequenzen 
und wir sollen nicht mit ihr spielen. Gibt es bei dir einen Bereich 
der Sünde in deinem Leben der „abgehackt“ werden muss? Das 
„abhacken“ funktioniert am Besten wenn wir andere mit in 
diesem Prozess mit rein nehmen. Hast du jemanden mit dem du 
darüber reden kannst? Vielleicht ist das heute für dich dran – 
dann tue es. Sei radikal mit der Sünde in deinem Leben.  
 
Vers 47-48 beschreibt das Ende aller Sünde, den ewigen Tod, 
die Trennung von Gott (vgl. Matthäus 25:41). Jesus redete mehr 
darüber als über viele anderen Themen. Nicht nur redete er 
darüber sondern er erfuhr es auch erster Hand was es heißt von 
Gott getrennt zu sein (Matthäus 27:46). Ja, er selbst wurde 
Sünde (2 Korinther 5:21) an unserer Stelle. Welche Rolle spielt 
die Hölle in deinem Leben als Christ? Rede mit Gott darüber.  
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MONTAG 
 36 روز – 10:16ـ 10:1مرقس   

 
.  بخش امروز ھمھ دیھست وهیب ای، متاھل ، طلاق  دیکھ مجرد باش ستیمھم ن

 حیتوض یسی.  اول ، علیدھد.  حداقل بھ دو دل یقرار م ریما را تحت تأث
 نیخواستند قوان یم انیسی.  فرمیکلام خدا را بخوان دیدھد کھ چگونھ با یم

ً یرا دق دھد  یم حیتوض ورود  یتر م قیعم یاندک یسیدنبال كنند ، اما ع قا
ً خدا چ قلب  ی).  عبارت "سخت5 ھیقلب ما در پشت آن (آ - ستیكھ واقعا

بار در  کیکند فقط  یبا شاگردان صحبت م یسیکھ ع یشما" فقط ھنگام
عبارت فقط در دو بخش  نیشود. و ا ی) استفاده م16:14(مرقس  دیعھد جد

بخش  نی)  ھمھ ا4:4ایوارم 10:15ھیتثن وجود دارد.(  قیدرعھد عت گرید 
کنند تا خدا و  یدارند؟ چگونھ آنھا بھ شما کمک م گریکدیبا  یھا چھ ارتباط

د؟یکلام او را بفھم  
 

آموزد. خدا  یم نجایدر مورد ازدواج را در ا یاساس یزھایچ یسیدوم ، ع 
ت.  بالاتر اس ییزھایبازتاب چ نیآغاز کرد و ا نشیازدواج را در آغاز آفر

 ری. تصودیرا بخوان 5:21.31 انیاو. افسس یسایخدا و کل نیعشق ب یعنی -
و بھ  درابطھ خدا با فرزندانش بو یبرا یریتصو  قیازدواج در عھد عت

)  19:1.6.( مکاشفھمیانتظار بازگشت "داماد" مان را دار سایکل کیعنوان 

وجود  گریانعکاس است ، ازدواج در بھشت   د کیفقط  نیاز آنجا کھ ا
تا با او "ازدواج  دیخداوند ما را آفر رای)، ز20:34.35نخواھد داشت (لوقا 

شما از   یریچھ تصو – وهیب ای، چھ مجرد ، متاھل ، طلاق  نی" .بنابرامیکن
 د؟یکم نسبت بھ ازدواج دار یلیخ ای ادیز یلینظر خ ایآ د؟یازدواج دار

 وهیدوستان ، مجردھا و ب ازدواج یبرا دی. دعا کندیامروز درباره آن دعا کن

با خود  مینیب یروابط م نیتر یمیرا فقط در صم یھا. ھمھ ما تحقق واقع
د؟یرا باور دار نیا ایخدا. آ  

 
 

MONTAG 
 Tag 36 – MARKUS 10:1-10:16 

 
Egal ob du single, verheiratet, geschieden, oder verwitet bist. 
Der heutige Abschnitt betrifft uns alle. Aus mindestens zwei 
Gründen. Zum einen erklärt Jesus wie wir Gottes Wort lesen 
sollen. Die Pharisäer wollten die Regeln ganz genau einhalten, 
aber Jesus geht ein Stück tiefer und erklärt um was es Gott 
wirklich geht – unser Herz dahinter (v. 5). Der Ausdruck „Härte 
eures Herzens“ wird nur ein weiteres mal im NT verwendet 
(Markus 16:14) als Jesus mit den Jüngern redet. Und der 
Ausdruck findet sich an nur zwei anderen Stellen im AT (5. Mose 
10:15 und Jeremia 4:4). Was haben alle diese Stellen 
gemeinsam? Wie helfen sie dir Gott & sein Wort zu verstehen?  
 
Zweitens, Jesus lehrt hier grundlegende Dinge über die Ehe. 
Gott hat die Ehe am Beginn der Schöpfung eingesetzt. Sie ist 
ein Abglanz von etwas höherem – nämlich der Liebe zwischen 
Gott und seiner Gemeinde. Lies mal Epheser 5:21-31. Das Bild 
der Ehe war schon im AT ein Bild für die Beziehung Gottes mit 
seinen Kindern, und als Gemeinde erwarten wir die Rückkehr 
unseres „Bräutigams“ (Offb. 19:1-6). Weil es nur ein Abglanz ist, 
wird es die Ehe im Himmel nicht mehr geben (Lukas 20:34-35), 
denn Gott hat uns zur „Ehe“ mit ihm geschaffen. Deshalb, ob 
single, verheiratet, geschieden oder verwitet – was ist dein Bild 
der Ehe? Hast du eine zu hohe oder eine zu niedrige Meinung 
von ihr? Bete heute darüber. Bete auch für die Ehen von 
Freunden, für die Singles und die Witwen. Wir alle finden echt 
Erfüllung nur in der intimsten aller Beziehungen, mit Gott selbst. 
Glaubst du das?  
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DIENSTAG 
 37 31-10:17 – روز 

 

اگرچھ شاگردان دیدند کھ چگونھ عیسی با عشق بھ مردم مختلف رفتار می 
کند ، اما فکر نمی کردند کھ کودکان نیز از جملھ کسانی ھستند کھ از 

عیسی استقبال می کنند.  چگونھ مرقس  واكنش عیسی در برابر بچھ ھا را 
 توصیف می كند؟

 

می توانیم تنھا در صورتی دریافت سپس عیسی می گوید کھ پادشاھی را  
).  بھ نظر شما ، كودك چگونھ 15کنیم کھ مانند کودکی باشیم (ایھ 

پادشاھی خدا را در مقایسھ با بزرگسالان دریافت می كند؟  چرا عیسی می 
   خواھد شما مانند یک کودک باشید؟

 

سپس می خوانیم کھ مردی نزد عیسی می آید.  این مرد می خواست  
بدست آورد.   -بر خلاف کودکان  - ی خدا را بھ روش خودش پادشاھ

ً ممکن است دنبال کرده باشد ، اما  ً قوانین را دقیقا اگرچھ این مرد احتمالا
او چیزی را فراموش کرده است و عیسی با عشق بھ او می گوید.  این 
مرد بیش از حد روی پول خود متمرکز بود.  چرا فکر می کنید او در 

سی پیروی نکرد؟  چھ نقشی پول  در رابطھ شما با خدا دارد؟پایان از عی  

 

عیسی سپس درباره ثروت صحبت می کند و می گوید پول می تواند مانع   
بزرگی برای دنبال کردن باشد.  بھ جای اعتماد بھ خدا اعتماد بھ پول آسان 

) ما 13.16است.  چگونھ این داستان با داستان قبل مطابقت دارد؟ (آیھ 
توانیم چیزی از خدا کسب کنیم و از ما خواستھ می شود کھ بھ او  نمی

اعتماد داشتھ باشیم و کار خود را انجام ندھیم.  او از شما می خواھد کھ او 
را از  صمیم قلب پیروی کنید و بدانید کھ ھزینھ ای برای شما خواھد  

29.31داشت (آیھ  )   

 
 

DIENSTAG 
 Tag 37 – MARKUS 10:17-31 

 
Obowhl die Jünger gesehen hatten wie Jesus mit den 
verschiedensten Menschen in Liebe umgegangen ist, dachten 
sie nicht, dass Kinder auch zu denjenigen gehören die Jesus 
willkommen heißt. Wie beschreibt Markus die Reaktion von 
Jesus auf die Kinder? 
 
Jesus sagt dann, dass wir das Königreich nur empfangen 
können wenn wir wie ein Kind sind (v. 15). Was denkst du, wie 
würde ein Kind im Vergleich zu einem Erwachsenen das Reich 
Gottes empfangen? Warum will Jesus, dass du wie ein Kind bist?  
 
Im Anschluss lessen wir, dass ein Mann zu Jesus kommt. Dieser 
Mann wollte das Reich Gottes auf seine Art verdienen – ganz im 
Gegensatz zu den Kindern. Obwohl der Mann vermutlich den 
Gesetzen so genau es ging folgte, hat er doch etwas vergessen 
und Jesus sagt es ihm in Liebe. Dieser Mann war zu fokusiert auf 
sein Geld. Warum denkst du ist er Jesus am Ende nicht gefolgt? 
Welche Rolle spielt Geld in deiner Beziehung mit Gott?  
 
Jesus redet dann über Reichtum und sagt, dass Geld ein großes 
Hindernis in der Nachfolge sein kann. Es ist einfach sich auf Geld 
zu verlassen anstatt auf Gott zu vertrauen. Wie passt diese 
Geschichte mit der Geschichte davor (v. 13-16) zusammen? Wir 
können uns nichts von Gott verdienen und sind aufgerufen auf 
ihn zu vertrauen und nicht unser eigenes tun. Er will, dass du 
ihm aus ganzem Herzen folgst, mit dem Wissen, dass es dich 
auch etwas kosten wird (v. 29-31).  
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MITTWOCH 
 38 10:32.45مرقس  – روز  

 

ً فھمیدند کھ عیسی ،  یعقوب ویوحنا پسر عموی عیسی بودند.  آنھا ظاھرا
مسیح و پادشاه است.  بنابراین آنھا می خواستند در پادشاھی جدید وضعیت 

ً آرزوی آنھا اشتباه است ،  خوبی داشتھ باشند.  عیسی نمی گوید کھ اساسا
ً نمی دانند کھ در مورد اما بھ آنھا دو چیز می گوید: اول اینک ھ ، آنھا واقعا

ً تصویری  چھ چیزی صحبت می کنند.  در كتاب مقدس ، پیالھ  معمولا
ً در 23:31.34برای رنج و دشواری است (حزقیال  ).  عیسی مکررا

انجیل مرقس ذکر کرده است کھ پیروی ھزینھ زیادی دارد.  این چگونھ در 
سی مسیح  برای شما چھ زندگی شما بھ نظر می رسد.  پیروی از عی

 "ھزینھ" دارد؟
 

اما عیسی چیز دیگری را بھ آنھا می گوید ، یعنی راه عالی بودن خدمت  
ً این موضوع را توضیح داده است (مرقس  ) اما 9:33.37است. او قبلا

ً ھنوز شما این را متوجھ نشدید. درخواست عیسی بسیار اساسی  ظاھرا
و فقط یک یاور چیست؟ است. تفاوت بین یک بنده / خدمتگزار  

 

) بھ پایان می 10:45داستان امروز با یک آیھ کلیدی از کل انجیل مرقس ( 
رسد. بھ ھمین دلیل است کھ عیسی آمد.او آمد تا   خدمت کند  (لوقا 

) و زندگی خود را بھ عنوان قربانی بدھد. چگونھ می توان این 22:24.40
ود؟ یوحنا سرانجام آن را حقیقت قدیمی امروز برای شما دوباره زنده ش

را بخوانید. این خدای ما است  ، پادشاه  3:16فھمید. در انتھا  اول  یوحنا 
 ، پدر ما

 
 

 
 

MITTWOCH 
 Tag 38 – MARKUS 10:32-45 

 
Jakobus und Johannes waren die Cousins von Jesus. Sie 
verstanden scheinbar, dass Jesus der Messias und König ist. Im 
neuen Königreich wollten sie deshalb eine gute Position haben. 
Jesus sagt nicht, dass ihr Wunsch prinzipiell falsch ist, sondern er 
sagt ihnen zwei Dinge: Zum einen, dass sie nicht wirklich wissen 
von was sie da reden. Der Kelch ist in der Bibel oft ein Bild für 
Leid und Schwierirgkeiten (Hes.  23:31-34). Jesus hat immer 
wieder im Markusevangelium erwähnt, dass Nachffolge 
kostspielig ist. Wie schaut das in deinem Leben aus. Was 
„kostet“ es dich Jesus nachzufolgen? 
 
Jesus sagt ihnen aber noch etwas anderes, und zwar dass der 
Weg um groß zu sein dienen ist. Das hat er schon einmal erklärt 
(Markus 9:33-37) aber anscheinend haben sie das noch nicht 
verstanden. Jesus Aufforderung ist radikal. Was ist der 
Unteschied zwischen einem Diener/Knecht und einfach einem 
Helfer?  
 
Die Geschichte heute endet mit einem Schlüsselvers vom 
ganzem Markusevangelium (10:45). Es ist der Grund warum 
Jesus gekommen ist. Er kam um zu dienen (Lukas 22:24-40) und 
sein Leben als Lösegeld zu geben. Wie kann diese alte Wahrheit 
heute wieder für dich lebendig werden? Johannes hat es 
schlussendlich scheinbar begriffen. Lies zum Abschluss 1. 
Johannes 3:16. Das ist unser Gott, unser König, unser Vater. 
Wow! 
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DONNERSTAG 
   39 10:46.52مرقس  – روز  

 

در راه اورشلیم توسط  امروز ما داستانی را می خوانیم کھ در آن عیسی
مردی بنام بارتیماؤس متوقف شده است.  برای اولین بار در انجیل مرقس 
، کسی او را "پسر داوود" می نامد. عنوانی کھ بھ وضوح دارای صفات 

، ارمیا  10،  11:1، اشعیا  7:8.16مسیحایی است (دوم ساموئیل   
ورد عیسی می ). گرچھ این مرد  نابینا بود ، او چیزی در م23:5.6

دانست کھ بسیاری از افراد بینایی کھ مدت طولانی با عیسی بودند ، نمی 
46فھمیدند. چگونھ بسیاری نسبت بھ او واکنش نشان دادند؟ (آیھ  ) 

 

 

آیا تا کنون دریک اجتماع نسبت بھ کسی واکنش نشان داده اید؟ دوباره 
چھ چیزی را بخوانید کھ چگونھ عیسی خود، واکنش نشان می دھد. امروز 

 می توانید از آن بفھمید  یا از آن یاد بگیرید؟

 

خود را برای لحظھ ای در وضعیت بارتیماؤس قرار دھید. این مرد از  
نیاز خود می دانست ، اما او ھمچنین می دانست کھ چھ کسی می تواند 

نیاز او را برآورده کند.  او اجازه نداد کھ صدای شاگردان او را متوقف 
شود کھ او ببیند.  انجام عیسی او را شفا می بخشد و باعث میکند ، سر

). عیسی بھ او می گوید 52بارتیماؤس یکی از  پیرووان می شود (ایھ 
ایمانت تو را نجات داد".عیسی از طریق این داستان بھ شما چھ می “ 

 گوید؟

 
 
 
 
 

DONNERSTAG 
 Tag 39 – MARKUS 10:46-52 

 
Heute lesen wir von einer Geschichte wo Jesus auf dem Weg 
nach Jerusalem von einem Mann namens Barthilomäus 
aufgehalten wird. Zum ersten Mal im Markusevangelium nennt 
ihn jemand „Sohn Davids.“ Ein Titel der ganz klar messianische 
Züge hat (2. Sam 7:8-16, Jes. 11:1, 10, Jeremia 23:5-6). Obwohl 
dieser Mann blind war, wusste er etwas über Jesus dass viele 
sehende Menschen die schon lange mit Jesus unterwegs waren, 
nicht verstanden hatten. Wie haben viele auf ihn reagiert? (v. 
46).  
 
Hast du schonmal so auf jemanden reagiert der am Rande der 
Gesellschaft steht? Lies nochmal nach wie Jesus selbst reagiert. 
Was kannst du heute davon mitnehmen bzw. lernen?  
 
Versetz dich einmal für einen Moment in die Situation von 
Barthilomäus. Dieser Mann wusste von seinem Bedürfnis, aber 
er wusste auch wer das Bedürfnis stillen konnte. Er ließ sich von 
den Rufen der Jünger nicht abhalten. Schlussendlich heilt Jesus 
ihn und macht ihn sehend. Barthilomäus wird zu einem 
Nachfolger (v. 52). “Dein Glaube hat dich gerettet” sagt Jesus zu 
ihm. Was sagt Jesus durch diese Geschichte zu dir?    
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FREITAG 
 40 11:1.11مرقس  – روز  

 

بارھا پیش از این ، عیسی مسیح بھ مردم دستور داده بود كھ نگویند او 
ً مرقس چھ واقعا ).  اما امروز ، او  8:29.30،  1:43.51كسی است (مثلا

 بھ عنوان مسیح و پادشاه در اذھان عمومی وارد اورشلیم می شود
 

جمع ھیجان زده شده و او را با آیھ ای از مزمورھا سلام می دھند   
).  فریادی کھ نشان می دھد آنھا امید زیادی بھ عیسی 118:26(مزمور 

آن را مقایسھ کنید).  شاه ، بلھ خود خدا ، بھ پایتخت  21:9داشتند (با متی  
آن   خود می رسد ، جایی کھ معبد خداست.  مکانی در روی زمین کھ در

 در نزدیکی خدا ھستید
 

داستان امروز بسیار مثبت شروع می شود: سرانجام پادشاه بعد از مدتھا   
انتظار می آید.  اغراق نیست کھ بگوییم تمام تاریخ جھان منتظر لحظھ ای 

بوده اند كھ مسیح ، در حقیقت خود خدا ، ھویت خود را علنی كند.  آن 
سرانجام در اورشلیم است ، داستان لحظھ امروز است.  ھنگامی کھ عیسی 

بسیار ناامیدکننده بھ پایان می رسد.  ھیچ تاجگذاری ، سخنرانی ، جشن 
گرفتن ، ھیچ چیز وجود ندارد.  عیسی فقط مستقیم بھ معبد می رود ، بھ 

بھ ھمان سرعت کھ با ھم  -اطراف می نگرد و بھ خانھ برگشت.  جمعیت 
.  ماركوس ھمھ اینھا را در یك آیھ دوباره پراکنده میشوند - جمع شدند 

).  بعضی اوقات در زندگی ما ھم ھمینطور  11توصیف می كند (آیھ 
است.  ھمھ چیز عالی شروع می شود ، زندگی جدید بھ عنوان یک 
مسیحی عالی شروع می شود و پس از آن ھمھ چیز متفاوت از آنچھ 

کنار جاده ھستید  انتظار می رود پایان می یابد.  آیا شما یک تماشاگر در
کھ تشویق می شود و بھ خانھ می رود؟  یا آیا شما شاگردی در کنار عیسی 

11مسیح ھستید کھ مھم نیست چھ اتفاقی بیفتد (آیھ  ) 
 

 

FREITAG 
 Tag 40 – MARKUS 11:1-11 

 
Jesus hatte viele Male zuvor Menschen geboten nicht 
weiterzusagen wer er wirklich ist (z.B. Markus 1:43-51, 8:29-30). 
Heute, jedoch, zieht er in aller Öffentlichkeit in Jerusalem als 
Messias und König ein. 
 
Die Menge ist begeistert und begrüßt ihn mit einem Vers aus 
den Psalmen (Ps. 118:26).  Ein Zuruf der zeigt, dass sie große 
Hoffnungen in Jesus hatten (vergleiche es mal mit Matt. 21:9). 
Der König, ja Gott selbst, kommt zu seiner Hauptstadt, wo der 
Tempel Gottes steht. Der Ort auf Erden wo man Gott nahe ist.  
 
Die heutige Geschichte started sehr positiv: Endlich kommt der 
langersehnte Konig. Es ist keine Übertreibung zu sagen, dass die 
ganze Weltgeschichte auf den Moment gewartet hat wo der 
Messias, ja Gott selbst seine Identität öffentlich preisgibt. Dieser 
Moment ist heute. Als Jesus schlussendlich aber in Jerusalem ist, 
endet die Geschichte sehr enttäuschend. Es gibt keine Krönung, 
keine Ansprache, kein Fest, einfach gar nichts. Jesus geht 
einfach direkt zum Tempel und schaut sich um und geht wieder 
nachhause. Die Menge - so schnell sie zusammengekommen ist 
– verläuft sich auch wieder. Markus beschreibt alles das in einem 
Vers (v. 11). Manchmal ist es auch so in unserem Leben. Die 
Dinge starten großartig, das neue Leben als Christ startet 
großartig und dann enden die Dinge anders als gedacht. Bist du 
ein Zuschauer der am Straßenrand steht, zujubelt und wieder 
nachhause geht? Oder bist du ein Jünger der bei Jesus ist egal 
was passiert (v. 11) 
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SAMSTAG 
 41 11:12.25مرقس  – روز  

 

عیسی بھ اورشلیم رسیده است و در روزھای بعد ما در مورد سھ رویداد 
متفاوت می خوانیم.  داستان با درخت انجیر در نگاه اول بسیار عجیب بھ 

نظر می رسد.  چرا عیسی درخت را نفرین می کند؟  مفسران کتاب مقدس 
ضاوت در مورد فکر می کنند کھ مسیح در اینجا یک عمل نمادین ق

).  درخت انجیر 16،  9:10، ھوشع  8:13 ارمیااسرائیل انجام می دھد.  (
در عھد عتیق نمادی برای مردم  بود.  اگرچھ از بیرون بھ نظر می رسد 
درخت انجیر ، اما بدون میوه بود.  این تصویری از آنچھ برای مردم شده 

" اما در داخل است است: مردمی با افرادی کھ "خوب بھ نظر می رسند
آنھا قانونی ھستند ، آیین ھای بی معنی انجام می دھند .این نیز دیروز در 

 پایان ناگھانی ورود عیسی نشان داده شد
 

سپس معبد ، چرا عیسی اینقدر عصبانی بود؟ معبد چھ باید باشد؟ وقت   
ا را بخوانید. چھ اتفاقی برای این معبد افتاد؟ (ارمی 56:6.8بگذارید و اشعیا 

7:11) 

 

چھ خواھد گفت عیسی مسیح اگر بھ کلیسای ما در کلاگینفورت بیاید،   آیا  
بھ دیدار خواھد آمد؟ آیا وی می تواند در مورد جامعھ ما بگوید: "این خانھ 

من است ، یک خانھ دعا برای ملل"؟  یا آیا ما بھ عنوان یک کلیسا این 
ً دیدگاه را از دست داده ایم؟  البتھ می توان ای ن سؤال را حتی شخصا

مطرح کرد: آیا شما بھ طور جدی کمک می کنید کھ کلیسا خانھ دعا برای 
ملل باشد؟  آیا بعضی اوقات مانند درخت انجیر احساس می کنید کھ از 
بیرون بھ نظر می رسد اما وقتی چیزی در داخل با رابطھ شما با خدا 

 اشتباه است؟
 

 

 

SAMSTAG 
 Tag 41 – MARKUS 11:12-25 

 
Jesus ist in Jerusalem angekommen und in den darauffolgenden 
Tagen lesen wir von drei verschiedenen Begebenheiten. Die 
Geschichte mit dem Feigenbaum scheint auf den ersten Blick 
sehr komisch. Warum verflucht Jesus den Baum? Bibelausleger 
denken, dass Jesus hier einen symbolischen Akt des Gerichts 
über Israel tut. (Jer. 8:13, Hosea 9:10, 16). Der Feigenbaum war 
schon im AT ein Symbol für das Volk. Obwohl der Feigenbaum 
von außen gut ausschaut, war er doch ohne Frucht. Das ist ein 
Bild für das was aus dem Volk geworden ist: Ein Volk mit 
Menschen die „gut ausschauen“ aber im inneren sind sie doch 
legalistisch, sie machen bedeutungslose Rituale. Das zeigte sich 
auch gestern in dem abrupten Ende vom Einzug Jesus. 

 
Jesus reinigt dann den Tempel. Warum war Jesus so zornig? 
Was sollte der Tempel eigentlich sein? Nimm dir die Zeit und 
lies Jesaja 56:6-8. Was wurde aus dem Tempel? (Jeremia 7:11).  

 
Was würde Jesus sagen wenn er in die FEG Klagenfurt zu 
besucht kommen würde? Würde er über unsere Gemeinde 
sagen können: „Das ist mein Haus, ein Haus des Gebets für die 
Nationen“? Oder haben wir als Gemeinde diese Perspektive 
verloren? Natürlich kann man diese Frage noch persönlicher 
stellen: Hilfst du aktiv mit, dass die Gemeinde ein Haus des 
Gebets für die Nationen ist? Fühlst du dich manchmal wie dieser 
Feigenbaum der von außen gut ausschaut aber wo doch 
irgendwas im inneren mit deinre Beziehung mit Gott nicht 
stimmt?  
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SONNTAG 
 42 11:27.33مرقس  – روز  

 

ما یک واقعھ دیگر را با فریسیان می خوانیم.  آنھا عیسی را با ھمھ انگیزه 
ھای اشتباه مقابلھ می کنند.  بھ جای اینکھ عیسی در بازی ھای آنھا درگیر 

شود ، یک سؤال متقابل  از آنھا می پرسد.  در آن زمان عادی بود.  
آنھا بھ حقیقت علاقھ ای نداشتند بلکھ مکالمھ بین فریسیان نشان می دھد کھ 

فقط بھ تقویت موقعیت خودشان بودند.  در مورد شھرت آنھا بود.  چقدر  
برای شما مھم است کھ افراد دیگر درباره شما چھ فکر می کنند؟  آیا 

افرادی وجود دارند کھ نظرشان برای شما مھمتر از آنچھ باید باشد، باشد؟ 
را بخوانید 1:10غلاطیان    

 

داستانی در عھد عتیق ھست کھ ممکن است بتوانید با آن خود را   
. سئول منتظر ساموئل نیست بلکھ مسائل را فقط 13بشناسید. اول  ساموئل 

می خوانیم کھ  15بھ دست خودش می گیرد.  اندکی بعد در اول  ساموئل 
 در این شرایط جدید تسلیم عقاید مردم شدن از پیروی از خدا مھمتر بود. 

بخوانید 15:30درخواست شائول را در انتھای این مطلب در اول ساموئل   

 

کتاب مقدس در مورد ھویت ما بھ عنوان فرزندان خدا روشن است.  ما بھ  
عنوان فرزندان او ، باید ھر كاری را انجام دھیم كھ "خدا را راضی كنیم" 

ع خدا عمل كنیم ).  نھ بھ این دلیل كھ می توانیم بھ نف4:1(اول تسالونیكیان 
، بلكھ بھ این دلیل است كھ جایگزین "برای خشنود كردن مردم" ھرگز 

 قابل تحقق نیست
 
 
 
 
 

SONNTAG 
 Tag 42 – MARKUS 11:27-33 

 
Wir lesen von einer weiteren Begebenheit mit den Pharisäern. 
Sie konfrontieren Jesus aus lauter falschen Motiven. Anstatt, 
dass Jesus sich auf ihre Spiele einlässt, stellt er ihnen eine 
Gegenfrage. Das war eine normale Praxis damals. Das Gespräch 
was die Pharisäer dann unterinander haben zeigt, dass es ihnen 
nicht um die Wahrheit ging sondern nur darum ihre eigene 
Position zu stärken. Es ging um ihr Ansehen. Wie wichtig ist es 
dir was andere Personen von dir denken? Gibt es Personen 
deren Meinung dir wichtiger ist als sie sein sollte? Lies in dem 
Zusammenhang mal Galater 1:10.  
 
Eine Geschichte im Alten Testament mit der du dich vielleicht 
identifizieren kannst ist 1. Samuel 13. Saul wartet nicht auf 
Samuel sondern nimmt die Sache einfach selber in die Hand. Ein 
bisschen später lesen wir in 1 Samuel 15, dass es ihm auch in 
dieser neuen Situation wichtiger war der Meinung der Leute 
nachzugeben, als Gott zu gehorchen. Lies in dem 
Zusammenhang mal die Bitte Sauls am Ende dieser Geschichte 
in 1. Samuel 15:30.  
 
Die Bibel ist klar über unsere Identität als Kinder Gottes. Als 
seine Kinder sollen wir alles in unser Macht stehende dran 
setzen „Gott zu gefallen“ (1 Thessalonicher 4:1). Nicht weil wir 
uns dadurch die Gunst Gottes erarbeiten können, sondern weil 
die Alternative „den Menschen zu gefallen“ uns niemals erfüllen 
könnte.  
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MONTAG 
 43 12:1.12مرقس  – روز  

 

ً  رھبران اسرائیل با  مثل مستاجرین تاکستان تصوی ری از آنچھ قبلا
پیامبران  انجام دادند کھ خداوند در عھد عتیق فرستاده بود.  عیسی 

پیشگویی می کند کھ داوری برای این رھبران صورت خواھد گرفت (نگاه 
چرا بنی اسرائیل نسبت بھ انبیا  - ).  نظر شما چیست 5:1.7کنید بھ اشعیا 

ا در مورد رابطھ خدا با خدا چھ می گویید؟چنین واکنش نشان دادند؟  شم    

 

 

در مثل ، سرانجام صاحب "فرزند محبوب" خود را کھ مستاجران سپس  
می کشند می فرستد. "پسر عزیز" عبارتی است کھ ما در انجیل مرقس 

).  بنابراین خود عیسی ارتباط با خود و پسر را 1:11خوانده ایم (مرقس 
ن اسرائیل بھ زودی عیسی را منکرشده  و در مثل قرار می دھد.  رھبرا

خواھند کشت.  با این حال ، عیسی مسیحی با نقل یک سرود  می گوید او 
) معبد جدید خدا خواھد شد. معبد جدید 118:23.23"سنگ بنای" (مزامیر 

).  شما در این مورد 2:4.10، اول پطرس  2:20او کلیساست (افسسیان. 
 چھ فکر میکنید؟

 

لحظھ ای وقت بگذارید و مقایسھ کنید.  عیسی در این مثل و آنچھ یوحنا   
) می گوید.  این 20- 16: 3، یوحنا  1:10.12در انجیل می گوید (یوحنا

عشق خدا بود کھ او را ترغیب کرد تا پسرش را بفرستد "تا جھان از 
 ). شما رھبر اسرائیل نیستید ، اما ھمین3:17طریق او نجات یابد" (یوحنا 

سؤال برای شما وجود دارد: چھ می کنید اگر خدا در  زندگی شما را  
بکوبد؟ آیا او را می پذیرید یا رد می کنید؟ آیا او سنگ بنای زندگی شما 

 است؟
 
 
 

MONTAG 
 Tag 43 – MARKUS 12:1-12 

 
Das Gleichniss von den Weinbergpächtern gibt ein Bild davon 
was die Führer Israels mit den Propheten gemach thaben die 
Gott im AT gesendet hatte. Jesus prophezeit, dass es für diese 
Leiter ein Gericht geben wird (vgl. Jesaja 5:1-7). Was denkst du - 
warum haben die Israeliten so auf die Propheten reagiert? Was 
sagen sie damit über Gott ihre Beziehung zu Gott aus?  
 
Im Gleichniss sendet der Besitzer schlussendlich seinen 
„geliebten Sohn“ den die Pächter dann umbringen. „Geliebter 
Sohn“ ist ein Ausdruck den wir im Markusevangelium schon 
einmal gelesen haben (Markus 1:11). Jesus selbst macht also die 
Verbindung mit sich selbst und dem Sohn im Gleichniss. Jesus 
wird in Kürze von den Leitern Israels abgelehnt und getötet 
werden. Jedoch zitiert Jesus einen Psalm und sagt damit, dass er 
der „Eckstein“ (Psalm 118:23-23) von Gottes neuen Tempel 
werden wird. Sein neuer Tempel ist die Gemeinde (Eph. 2:20, 1 
Petrus 2:4-10). Was denkt du darüber?  
 
Nimm dir einen Moment und vergleiche was Jesus in diesem 
Gleichniss sagt und was Johannes in seinem Evangelium sagt 
(Johannes 1:10-12, Johannes 3:16-20). Es war die Liebe Gottes die 
ihn dazu drängte seinen Sohn zu senden „sodass die Welt durch 
ihn gerettet wird“ (Joh. 3:17). Du bist nicht ein Leiter Israels, aber 
die gleiche Frage gilt auch für dich: Was machst du wenn Gott 
bei deinem Leben anklopft? Akzeptierst du ihn oder lehnst du 
ihn ab? Ist er der Eckst ein in deinem Leben?  
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DIENSTAG 
 44 12:13.27مرقس – روز  

 

منتقدان عیسی از او سؤال انحرافی  پرسیدند.  اما عیسی درگیر  بازی آنھا 
نمی شود و بھ آنھا پاسخ تعجب آوری  می دھد.  سؤال در آن زمان: آیا ما 

ً امروز بھ ھمان بھ عنوان مؤمن خ دا باید از رومیان پیروی کنیم ، احتمالا
اندازه رایج است مثل بندرت.  در حال حاضر بسیاری از مسیحیان نظر 

بسیار متفاوتی دارند، در مورد اینكھ کھ آیا  و چگونھ باید دولت را در این 
دوره كرونا پیروی كنیم.  چگونھ این پاسخ عیسی  مناسب این  وضعیت 

16.17ست؟ (آیھ کرونا ا ) 

 

صدوقیان ھمچنین از عیسی سؤال داغی درباره آن زمان پرسیدند.     
عیسی نمی ترسد اشتباه خود را فاش کند.  سؤال عیسی نشان می دھد کھ 

ً از آنھا انتظار داشت کھ کلام  خود را بدانند (ایھ  ).  کلام خدا 24او واقعا
بھ این ندارد کھ چند بار در زندگی شما چقدر مھم است؟  ھویت ما بستگی 

کلام خدا را می خوانیم ، اما این نشان می دھد کھ شنیدن کلام  خدا و 
درک او در زندگی ما برای ما مھم است یا نھ.  با این فکر چطوری؟  در 

 مورد آن با خدا صحبت کنید

 

سرانجام ، عیسی چیزی را روشن می کند: او خدای زنده است.  بلھ ، او   
).  رویدادی کھ عیسی با یک زن در آنجا 14:6ی است (یوحنا خوده  زندگ

).  4:4.26اتفاق می افتد کھ در مورد زندگی نیز صحبت می کند (یوحنا 

امروز برای شما چھ معنی دارد کھ خدا زندگی است؟  بسیاری از مردم 
آرزوی زندگی واقعی و تحقق بخشیدن بھ آن را  دارند.  عیسی می گوید 

او  کھ خود زندگی  –حقیقی داشتن  بھ معنای خدا است  زندگی واقعی و
17:3است، باید آن را بشناسد (یوحنا  ) 

 
 
 

DIENSTAG 
 Tag 44 – MARKUS 12:13-27 

 
Jesus Kritiker stellten ihm eine Fangfrage. Doch Jesus lässt sich 
nicht auf Ihre Spielchen ein und gibt ihnen eine überraschende 
Antwort. Die Frage damals: Sollen wir als Gottesgläubige den 
Römern folgen, ist heute vermutlich so aktuell wie sonst selten. 
Derzeit haben auch viele Christen eine sehr unterschiedliche 
Auffassung ob und wie wir der Regierung in dieser Corona Zeit 
folgen sollen. Wie passt diese Antwort Jesus in die Corona-
Situation? (v. 16-17).  
 
Auch die Sadduzäer stellten Jesus eine heiß diskutierte Frage 
der damaligen Zeit. Jesus hat keine Scheu davor, ihren Irrtum 
aufzudecken. Jesus Frage zeigt, dass er eigentlich erwartet hätte 
dass sie sein Wort kennen (v. 24). Welchen Stellenwert hat 
Gottes Wort in deinem Leben? Unsere Identität hängt nicht 
davon ab wieoft wir in Gottes Wort lesen, aber es zeigt doch ob 
es uns wichtig ist in unserem Leben von Gott zu hören und ihn 
zu verstehen. Wie geht es dir mit diesem Gedanken? Rede mit 
Gott darüber.  
 
Zum Schluss stellt Jesus noch etwas klar: Er ist ein Gott der 
Lebenden. Ja, er selbst ist das Leben (Joh 14:6). Es gibt eine 
Begebenheit die Jesus mit einer Frau hat wo er auch über das 
Leben redet (John 4:4–26). Was bedeutet es für dich heute, dass 
Gott das Leben ist? Viele Menschen sehnen sich nach einem 
echten, erfüllten Leben. Jesus sagt, echtes, wahres Leben zu 
haben bedeutet Gott – der ja das Leben selbst ist - zu kennen 
(Joh 17:3). 
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MITTWOCH 
 45 12:28.37مرقس  – روز  

 

ً از عیسی  بھ نظر شما چھ چیزی این کاتب را از سایر کاتب ھایی کھ قبلا
   سوال پرسیده بودند، متمایز می کند؟

 

وقتی از عیسی سؤال شد کھ مھمترین دستورالعمل چیست ، عیسی بھ  
صطلاح شما جای فقط یک فرمان ، دو فرمان را صادر کرد.  ابتدا او بھ ا

نقل کرد ، و سپس او را بھ نقل از  6:4(عبری برای "شنیدن") را از تثنیھ 
. این دستورات را در عھد عتیق  بخوانید و در نظر 34،  19:18لاویان 

بگیرید کھ چھ چیزی این دو فرمان را بھ ھم متصل می کند.  شما فکر 
ً چنین جوابی می دھد؟  میکنید چراعیسی  مسیح دقیقا

 

ب با عیسی موافقت کرد و سپس گفت دوست داشتن خدا و دوست کات 
داشتن ھمسایگان "بسیار بیشتر از ارائھ قربانی سوزاندنی یا سربریدن 

). کاتبان چیزی را فھمیدند کھ دیگران  فریسیان 33قربانی است" (ایھ 
نفھمیدند: خداوند بیشتر بھ قلب شخص علاقھ دارد تا بھ اعمال بیرونی یا 

). خدا خود را کامل  و 6:6، ھوشع  15:22ما (اول ساموئیل. آیینھای 
کاملاً بھ شما عطا کرده است و او برای شما آرزو  می کند کھ شما ھم  بھ 

 او ھمھ چیز  (قلب ، روح ، ذھن)خود را   بدھید
 

در پایان برای امروز:  عیسی می خواست با نقل قول خود از مزامیر 
بھ فریسیان چھ  بگوید؟ 110:1  

 
 
 
 
 

MITTWOCH 
 Tag 45 – MARKUS 12:28-37 

 
Was denkst du unterscheidet diesen Schriftgelehrten von den 
anderen Schriftgelehrten die Jeuss zuvor eine Frage gestellt 
hatten? 
 
Als Jesus gefragt wurde, was das wichtigste Gebot sei, nannte er 
zwei Gebote anstatt nur ein Gebot. Zuerst zitierte er das 
sogenannte Shema (hebr. Für „Höre“) von 5. Mose 6:4, und 
dann zitiert er 3. Mose 19:18, 34. Lies diese Gebote im AT und 
überlege was diese beiden Gebote verbindet. Warum denkst du, 
hat Jesus genau so geantwortet?  
 
Der Schriftgelehrte stimmte mit Jesus überein und sagte dann, 
dass Gott zu lieben und den Nachbarn zu lieben “viel mehr ist 
als Brandopfer oder Schlachtopfer“ (v. 33). Der Schriftgelehrte 
verstand etwas, das die anderen Pharisäer nicht verstanden: 
Gott ist mehr am Herzen eines Menschen interessiert als an 
unseren äußerlichen Handlungen oder Ritualen (1. Sam. 15:22, 
Hosea 6:6). Gott hat sich dir komplett und vollkommen 
gegeben, und er wünscht sich, dass du ihm auch alles (Herz, 
Seele, Verstand) gibst.  
 
Zum Abschluss für heute: Was wollte Jesus den Pharisäern mit 
seinem Zitat von Psalm 110:1 sagen?  
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DONNERSTAG 
 46 12:37.44مرقس  – روز  

 

در بخش امروز در مورد دو نگرش متفاوت قلب می خوانیم.  یکی قلب 
ه کنیم. کاتب و دیگری قلب بیوه فقیر است.  بگذارید ابتدا بھ قلب کاتب نگا

چگونھ عیسی او را توصیف می کند؟  متن موازی را در انجیل متی  
بخوانید کھ در آن تصویر بھتری از قلب کاتبان و فریسیان بھ دست می 

).  در توصیف آنھا چھ چیزی را مشاھده می کنید؟  23:1.36آوریم (متی 
   چگونھ می توانید قلب خود را با دیگران و خدا توصیف کنید؟

 

ھا و بارھا ، حتی امروز ، از خودتان این سؤال را بپرسید: "من در بار 
كدام منطقھ از زندگی ام مثل یك فریسی ھستم؟" خیلی سریع اتفاق می افتد 

كھ قلبھای ما مثل فریسیان باشد .ما می خواھیم خوب بھ نظر برسیم و 
دا کھ پادشاھی خمیکنیم   مورد تحسین دیگران قرار بگیریم ، اما فراموشش
وجود دارد کھ شما را  23پادشاھی از عشق و نیکوکاری است. آیا در متی 

بھ آنجا برساند؟ دوباره وقت خود را بگذراید و بھ یک متن در اشعیا 
ً بھ آن اشاره کردیم (اشعیا   ( 52:6.9برگردید کھ قبلا

 

بیوه این را فھمید. عیسی این بیوه را با بقیھ افرادی کھ چیزی داده اند  
سھ می کند.او دارای کمی داشت اما او ھمھ چیز را بھ خدا داد.  مقای

چگونھ قلب او را توصیف می کنید؟  او درباره اھمیت پول در زندگی 
خود چھ می گوید؟  خدا می خواھد بھ شما چھ بگوید؟  پول در زندگی شما 

 چقدر مھم است؟

 
 

 
 
 
 

DONNERSTAG 
 Tag 46  – MARKUS 12:37-44 

 
Wir lesen von zwei verschiedenen Herzenseinstellungen im 
heutigen Abschnitt. Eines ist die Herzenseinstellung des 
Schriftgelehrten und eines ist die Herzenseinstellung der armen 
Witwe. Schauen wir uns zuerst das Herz des Schriftgelehrten an. 
Wie beschreibt Jesus ihn? Lies mal die Parallelstelle im 
Matthäusevangelium wo wir ein besseres Bild vom Herzen der 
Schriftgelehrten und Pharisäer bekommen (Matt. 23:1-36). Was 
fällt dir in der Beschreibung von ihnen auf?  Wie würdest du ihr 
Herz zu anderen Menschen und zu Gott beschreiben?  
 
Immer wieder, auch heute, stell dir die Frage: „In welchem 
Bereich meines Lebens bin ich wie ein Pharisäer?“ Es passiert 
sehr schnell, dass unser Herz dem der Pharisäer gleicht. Wir 
wollen gut dastehen und von anderen gelobt werden, aber 
vergessen dabei, dass Gottes Reich ein Reich der Liebe und 
Nächstenliebe ist. Gibt es etwas in Matthäus 23, dass dich da 
überführt hat? Nimm dir nochmal Zeit und geh zurück zu einem 
Text in Jesaja den wir schon einmal erwähnt haben (Jesaja 52:6-
9).  
 
Die Witwe verstand es. Jesus vergleicht diese Witwe mit dem 
Rest der Menschen die etwas gegeben hatten. Sie hatte nur 
wenig aber sie gab Gott alles. Wie würdest du ihr Herz 
beschreiben? Was sagt sie damit über den Stellenwert von Geld 
in ihrem Leben aus? Was will Gott dir dadurch sagen? Welchen 
Stellenwert hat Geld in deinem Leben?  
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FREITAG 
 47 13:1.13مرقس  – روز  

 

ً یکی از دشوارترین بخش برای   این بخش از انجیل مرقس احتمالا
خوانندگان مدرن(امروزی) است.  شاگردان در مورد معبد از عیسی سؤال 

قعھ را پیشگویی می كند كھ ھنگام می كنند ، اما سپس عیسی تعدادی وا
بازگشت او اتفاق می افتد.  شاگردان تصور می کردند کھ معبد در 

آخرالزمان نابود می شود ، اما عیسی برای آنھا توضیح داد کھ این دو 
میلادی ویران شد وقتی  70).  این معبد در سال 7واقعھ متفاوت ھستند (ایھ

یران کرد.  با این حال عیسی  در تیتوس شھراورشلیم از جملھ معبد را و
مورد برخی از وقایع کھ ھنوز در آینده برای ما نھفتھ است  صحبت می 

 کند

 

وقتی در مورد ھمھ این رویدادھا می خوانید ، چھ افکاری دارید؟  در   
مشاھده  13- 5مورد آن با خدا صحبت کنید. چھ چیزھایی را در آیات 

 کردید؟  چرا باید ھوشیار باشیم؟

 

آیا در این بخش چیزی وجود دارد کھ شما را تشویق کند؟  ما حتی در   
آزار و اذیت و مشکلات ھم امید داریم.  امروز برای مسیحیان و مبلغان 
دعا کنید کھ در حال حاضر بھ دلیل ایمان تحت تعقیب  قرار می گیرند.  

 .دعا کنید کھ خداوند بھ آنھا قدرت و اعتماد بھ خدا دھد
 
 
 
 
 
 
 
 

FREITAG 
 Tag 47 – MARKUS 13:1-13 

 
Dieser Abschnitt im Markusevangelium ist vermutlich eines der 
schwierigsten für moderne Leser. Die Jünger fragen Jesus eine 
Frage über den Tempel aber dann prophezeit Jesus eine ganze 
Reihe von Ereignissen, welche eintreten werden wenn er wieder 
zurückkommt. Die Jünger nahmen an, dass der Tempel in der 
Endzeit zerstört wird aber Jesus erklärt ihnen, dass dies zwei 
verschiedene Ereignisse sind (v. 7). Im Jahre 70 n. Chr. wurde der 
Tempel zerstört als Titus die Stadt Jerusalem inklusive des 
Tempels zerstörte. Jedoch spricht Jeuss hier von einigen 
Ereignissen welche für uns noch in der Zukunft liegen.  
 
Welche Gednaken gehen dir durch den Kopf wenn du von all 
diesen Ereignissen liest. Rede mit Gott darüber? Welche Dinge 
sind dir in den Versen 5-13 aufgefallen? Warum sollen wir 
wachsam sein?  
 
Gibt es in diesem Abschnitt hier etwas was dich ermutigt? Selbst 
in der Verfolgung und in den Schwierigkeiten haben wir eine 
Hoffnung. Bete heute für Christen und Missionare die wegen 
des Glaubens momentan in Verfolgung leben. Bete, dass Gott 
ihnen Kraft und Gottvertrauen schenke.  
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SAMSTAG 
 48 13:14.27مرقس  – روز  

 

امروز ھمین الان  شروع بھ خواندن کتاب مقدس نکنید.  اولین چیزھایی 
ت کھ امروز در مورد آن  فکر کردید چیست؟  در مورد آن با خدا صحب

 کنید

 

) 14در بخش امروز ، عیسی از "نفرت و ویرانی" صحبت می کند (آیھ  

این عبارت عجیبی است کھ عیسی در اینجا از آن استفاده می کند. مفسران 
کتاب مقدس معتقدند کھ عیسی در مورد تخریب رومی معبد و ھمچنین 

 را 12:11،  11:31،  9:27دجال در آخرالزمان صحبت می کند.  دانیال 

بخوانید، برای کسب اطلاعات بیشتر در مورد آنچھ دانیال در مورد 
 "وحشت از ویرانی" پیشگویی کرد

 

عیسی ھمچنین بھ پیروان خود ھشدار می دھد کھ ھوشیار باشند.  ھمین   
ھشدار را می توان در متن ھای متنوعی یافت.   پولس در نامھ دوم بھ 

داشت كھ "روز خداوند درھمین  تسالونیکیان بھ كلیسایی نوشت كھ اطمینان
). بنابراین آنھا وحشت كردند و پولس  2:1.2جاست " (تسالونیکیان دوم

نوشت كھ برای آنھا توضیح دھد كھ  روز پروردگار ھنوز فرا نرسیده 
را بخوانید و یادداشت برداری کنید زیرا پولس 2است. تسالونیکیان دوم 

خدا امروز از طریق این آیات کلیسا را  در آنجا تشویق می کند. چگونھ 
درمورد  زندگی شما می گوید؟ از کجا می خواھد شما را بھ چالش بکشد؟ 

   کجا می خواھد شما را تشویق یا دلداری دھد؟

 
 
 
 
 

SAMSTAG 
 Tag 48 – MARKUS 13:14-27 

 
Fang heute nicht gleich an in der Bibel zu lessen. Was waren die 
ersten Dinge mit denen du dich heute morgen in gedanken 
beschäftigt hast? Rede mit Gott darüber.  
 
Im heutigen Abschnitt redet Jesus vom „Gräuel der Verwüstung“ 
(v. 14). Das ist eine komische Phrase die Jesus hier verwendet. 
Bibelausleger glauben, dass Jesus hier von der römischen 
Zerstörung des Tempels und auch dem Antichristen in der 
Endzeit redet. Lies mal Daniel 9:27, 11:31, 12:11 um mehr darüber 
zu erfahren was Daniel über das „Gräuel der Verwüstung“ 
prophezeit hat.  
 
Jesus warnt seine Nachfolger auch davor wachsam zu sein. 
Diese gleiche Warnung findet sich auch in den verschiedensten 
Briefen. Im 2. Thessalonicherbrief schreibt Paulus an eine 
Gemeinde die überzeigt war, dass der „Tag des Herrn schon 
hier ist“ (2. Thess 2:1-2). Sie waren deshalb voller Angst und 
Paulus schreibt ihnen um ihnen zu erklären, dass der Tag des 
Herrn noch nicht gekommen ist. Lies 2. Thess 2 und mach dir 
Notizen wie Paulus die Gemeinde dort ermutigt. Wie spricht 
Gott heute in dein Leben durch diese Verse? Wo will er dich 
herausfordern? Wo will er dich ermutigen oder trösten? 
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SONNTAG 
 49 13:28.37مرقس  – روز  

 

شاید گاھی اوقات احساس کنید کھ ھمھ رنج و درد باعث تعجب شما می 
ً بر می گردید و آیا منصفانھ قضاوت خواھید  شود: خدایا کجایی؟  آیا واقعا

میشھ موقعیت کرد و ھمھ کارھا را جدید انجام می دھید؟  در تاریخ جھان ھ
ھایی وجود داشتھ است کھ مردم فکر می کردند کھ پایان جھان نزدیک می 

ً تخریب معبد در  رومی در قرن   میلادی ، حملھ بھ خدایان 70شود (مثلا
میلادی ، طاعون در قرون وسطی و غیره).  .  با این حال ، زمان  5

نوان ھنوز نرسیده است.  امروز کجای این موضوع ھستید؟  ما بھ ع
مسیحیان ، نباید این مسئلھ را نادیده بگیریم ، اما نباید اجازه دھیم کھ ما را 

 فلج کند
 

را دوباره بخوانید: "بھشت و زمین از بین می روند اما سخنان  31آیھ   
من از بین نمی روند" شما چھ فکر می کنید ، چرا عیسی  این جملھ را در 

را بخوانید.  در دوم  پطرس  3:1.9اینجا بیان کرد؟  سپس دوم پطرس 
آمده است: "خدا وعده ھای خود را بھ تاخیر نمی اندازد" چگونھ این  3:9

دو متن با ھم متناسب ھستند؟  بعضی اوقات می توان احساس کرد کھ 
خداوند قول خود را فراموش کرده است ، اما می توانیم اطمینان داشتھ 

چیز دوباره از نو ساختھ خواھد باشیم کھ او قابل اعتماد است.  روزی ھمھ 
نگھ دارید 2:13).  این امید را در تیموتاؤس دوم 21:1.5شد  (مكاشفھ   

 

ما نمی دانیم چھ روزی فرا خواھد رسید و عیسی ما را آماده می کند تا  
"آماده" شویم. آیا در زندگی شما چیزی وجود دارد کھ خدا بخواھد شما 

داری کنید) "آماده" شوید؟انجام دھید (یا از انجام کار خود  

 

 
 
 

SONNTAG 
 Tag 49 – MARKUS 13:28-37 

 
Vielleicht geht es dir auch manchmal so, dass all das Leid und 
der Schmerz dich fragen lässt: Gott wo bist du? Kommst du 
wirklich wieder und wirst du gerecht urteilen und alle Dinge neu 
machen? In der Weltgeschichte gab es immer wieder 
Situationen wo Leute dachten, dass das Ende der Welt naht (z.B. 
Zerstörung des Tempels in 70 n. Chr., Einfall der Goten in Rom 
im 5 Jhdt n. Chr, die Pest im Mittelalter, usw.). Jedoch war es 
dann noch nicht soweit. Wo stehst du mit diesem Thema heute? 
Als Christen sollten wir dieses Thema nicht ignorieren, aber uns 
davon auch nicht lähmen lassen.  
 
Lies Vers 31 nochmals: “Himmel und Erde warden vergehen aber 
meimne Worte warden nicht vergehen” Was denkst du, warum 
hat Jeuss diese Aussage hier gemacht? Lies dann einmal 2. 
Petrus 3:1-9. In 2. Petrus 3:9 heißt es “Gott zögert seine 
Versprechen nicht hinaus” Wie passen diese beiden Texte 
zusammen? Es kann sich manchmal so anfühlen als hätte Gott 
sein Versprechen vergessen, aber wir können darauf vertrauen, 
dass er vertrauenswürdig ist. Eines Tages wird alles neu 
gemacht werden (Offb. 21:1-5). Halte fest an dieser Hoffnung in 
2 Timotheus 2:13.  
 
Wir wissen nicht wnan der Tag kommen wird und Jesus fordert 
uns heraus „bereit“ zu sein. Gibt es etwas in deinem Leben das 
Gott von dir möchte dass du tust (oder aufhörst zu tun) um 
„bereit“ zu sein? 
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MONTAG 
 50 14:1.11مرقس  – روز  

 

در انجیل مرقس می خوانیم کھ زنی بدون نام نزد عیسی آمد و او را با 
ً حق  - وق سالانھ داشت (برای مقایسھ روغن مسح کرد.  این روغن تقریبا

یورو خواھد بود).  بسیاری از مفسران  33000در اتریش امروزه حدود 
کتاب مقدس گمان می کنند کھ این پول بھ ارث رسیده است.  چھ چیزی 

 باعث شده این زن این کار را بکند؟
 

با این حال ، شاگردان این را بیھوده می دیدند.  آنھا حتی این زن را   
صر دانستند.  اما چگونھ عیسی واکنش نشان داد؟  او در این شرایط مق

چگونھ با زن رفتار می کند؟  از رفتار عیسی و رفتار شاگردان چھ می 
   توانید بیاموزید؟

 

نام آن زن در انجیل مرقس نیامده است.  ما چیزی در مورد پیشینھ آنھا  
ی فوق العاده با ارزش نمی دانیم.  ما فقط در مورد آن می خوانیم کھ چیز

را بھ عیسی می دھد.  شاگردان حق داشتند كھ او می توانست پول را بھ 
زنان بدھد.  او می توانست خودش پول را نگھدارد.  اما در عوض می 

) و عیسی آن را 8خوانیم: "او آنچھ را كھ می توانست انجام داد" (آیھ  
توانست انجام داد برای  ).  او آنچھ را کھ می6"كاری خوب" خواند (آیھ  

عیسی مسیح با ھر آنچھ کھ داشت با محبت.  و عیسی از این امر قدردانی 
ً ھمین  را از شما میپرسد: فقط  کرد. بھ عنوان  پیروان عیسی ، عیسی دقیقا

کاری کنید کھ می توانید انجام دھید ، درست مثل این زن.  امروز برای 
 شما چیست؟

 

 
 
 
 

MONTAG 
 Tag 50 – MARKUS 14:1-11 

 
Im Markus Evangelium lessen wir, dass eine namelose Frau zu 
Jesus kam und ihn mit Öl salbte. Dieses Öl war fast ein 
Jahresgehalt wert (Zum Vergleich: heutzutage in Österreich 
wären das ca. 33.000 Euro).  Viele Bibelausleger vermuten, dass 
sie das Geld geerbt hat, da sie es sich sonst nie leisten hätte 
können. Was könnte diese Frau dazu bewegt haben das für 
Jesus zu tun?  
 
Die Jünger sahen dies jedoch als eine Verschwendung. Sie 
tadelten die Frau sogar dafür. Aber wie reagierte Jesus? Wie 
behandelt er die Frau in dieser Situation? Was kannst du vom 
Verhalten von Jesus und vom Verhalten der Jünger lernen?   
 
Im Markusevangelium wird der Name der Frau nicht verraten. 
Wir wissen auch nichts über ihren Hintergrund. Wir lesen nur 
davon, dass sie etwas unglaublich Wertvolles Jesus gab. Die 
Jünger hatten recht, sie hätte das Geld den Frauen geben 
können. Sie hätte das Geld auch selbst behalten können. Aber 
stattdessen heißt es: „sie hat getan was sie konnte“ (v. 8) und 
Jesus nannte das „ein gutes Werk“ (v. 6). Sie tat ihr möglichsttes 
um Jesus mit allem was sie hatte zu lieben. Und Jesus würdigte 
das. Als Jesusnachfolger, fragt Jesus dich genau das gleiche: 
Einfach das zu tun was du tun kannst, genauso wie diese Frau. 
Was ist das für dich heute?  
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DIENSTAG 
 51 14:12.21مرقس  – روز  

 

کھ عید  فصح و نان بی خمیر ) 1(آیھ  در آغاز فصل چھاردھم می خوانیم
مایھ  تنھا چند روز با آنھا فاصلھ داشتند.  این زمانی است کھ فرد ھنگام 

خروج ، خروج از مصر را بھ یاد می آورد.  در آن زمان بنی اسرائیل از 
).  در این زمان عیسی در 13:16-12:1اسارت مصر آزاد شدند (خروج 

انتظار اعدام است.  او بھ یک بره بی نظیر عید پاک تبدیل می شود کھ ما 
را از اسارت گناه و از "قلمرو تاریکی" رھایی می بخشد (کولسیان 

) .از  امروز شروع کنید بھ  تشکر کردن از او برای این کار1:13  

 

ً در فصل )  آنچھ 12.16داستان در اینجا(ایھ   ھنگام  11:1.11را کھ قبلا
ورود بھ اورشلیم اتفاق افتاد ، بھ یاد می آورد: این امر روشن می کند کھ 
 عیسی کنترل اوضاع را کنترل می کند و می داند چھ کاری انجام می دھد

 

یکی کھ  -"یکی از شما بھ من خیانت خواھد کرد  18بیانیھ عیسی در آیھ   
.  در آنجا می 41:10د "بھ یاد می آورد در مزامیر اینجا  با من غذا میخور

خوانیم کھ  نزدیکترین دوست پسر داوود بھ او خیانت کرده است.  غذا 
خوردن با کسی بھ معنای ارتباط نزدیک با فرد بود.  تصور کنید در آن 

زمان در اتاق بوده اید و این مکالمھ را شنیده اید.  آشفتگی  شاگردان (آیھ 
).  بدون شک وضعیت بسیار جدی 20.21عیسی مسیح(ایھ )  ھشدار 19

نیز  13:5بود.  شاگردان در اینجا کاری انجام دادند کھ در دوم قرنتیان 
قابل خواندن است.  این قسمت را بخوانید و پیام ھایی را کھ در آنجا پیدا 

 .می کنید ، دنبال کنید

 
 
 
 

DIENSTAG 
 Tag 51 – MARKUS 14:12-21 

 
Am Anfang von Kapitel 14 lasen wir (v. 1), dass das Passah-Fest 
und das Fest der ungesäuerten Brote nur Tage entfernt waren. 
Es ist eine Zeit wo man sich an den Exodus, den Auszug aus 
Ägypten erinnert. Damals wurden die Israeliten aus der 
Gefangenschaft aus Agypten befreit (2. Mose 12:1-13:16). Jesus 
erwartet in dieser Zeit seine Hinrichtung. Er wird zum 
einmaligen Passah-Lamm welches uns aus der Gefangenschaft 
der Sünde und vom „Reich der Dunkelheit“ (Kolosser 1:13) 
befreit. Starte doch den heutigen Tag indem du ihm dafür 
dankst.  
 
Die Geschichte hier (v. 12-16) erinnert an das was vorher in 
Kapitel 11:1-11 beim Einzug in Jerusalem passierte. Sie macht klar, 
Jesus ist in Kontrolle der Situation und weiß was er tut.  
 
Jesus Aussage in v. 18 „einer von euch wird mich verraten – 
einer der hier mit mir isst“ erinnert an Psalm 41:10. Dort lesen wir 
davon das der Sohn Davids von seinem engsten Freund veraten 
wird. Mit jemandem zu essen bedeutete eine enge Beziehung 
mit der Person zu haben. Stell dir vor du wärst damals in dem 
Raum dabei gewesen und hättest dieses Gespräch 
mitbekommen. Die Bestürzung der Jünger (v. 19). Die Warnung 
Jesus (v. 20-21). Es war zweifellos eine sehr ernsthafte Situation. 
Die Jünger taten hier etwas, von dem man auch in 2. Korinther 
13:5 lesen kann. Lies diese Bibelstelle und folge der 
Aufforderung die du dort findest.   
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MITTWOCH 
 52 14:22.25مرقس  – روز  

 

را اشاء ربانی (شام اخر)  در پایان جشنواره عید فسح، عیسی بھ اصطلاح
كھ نمادی از بدن او بود.  در  - برپا کرد.  اول ، عیسی نان را برداشت 

است: "این بدن من است كھ برای شما داده شده است"  انجیل لوقا آمده
). این كلمات برای شما چھ معنی دارد؟ نان کھ در ابتدا کامل بود 22:19(

، شكستھ شد و بھ شاگردان داده شد. عیسی با این مقایسھ کھ نان را تیکھ 
 کرد وتقسیم کرد چھ چیزی را میخواست بگویید ؟

 

ت و گفت کھ  این پیالھ خون، پیمان سپس عیسی مسیح  پیالھ را برداش 
جدید است این خون برای بسیاری از مردم ریختھ می شود. عھد جدید 
تحقق عھد قدیمی خواھد بود. در پیمان قدیمی بھ خون حیوانات  بیگناه 

) اما در 9:22، عبرانیان  24:8احتیاج داشت برای بخشش گناھان (خروج 
کھ خون او عھد جدید را آغاز اینجا عیسی مسیح است و توضیح می دھد 

می کند ، قربانی ای کھ یک بار برای ھمیشھ قربانی ھای  دیگر را  پایان 
) یک  باردیگر  دقیق تر بخوانید. عیسی با 10:1.18میدھد.عبریان (

   "شکستن" بدن خود و ریختن خون خود چھ کرد؟
 

با امید.   با این حال ، عیسی سخنرانی خود را با  مردن پایان نداد بلکھ 
آخرین گفتھ او قبل از رستاخیز او و پادشاھی خدا اشاره دارد.  مرگ او 
پایان نخواھد بود.  او امروز زندگی می کند و روزی ھمھ چیز را تازه 

).  بدن او شکستھ شد و خون او برای شما 21:1.5می کند (مکاشفھ 
 ریخت.  امروز این عشق را فراموش نکنید

 

 
 

 
 

MITTWOCH 
 Tag 52 – MARKUS 14:22-25 

 
Am Ende des Passah-Festes setzte Jesus das sogenannte 
Abendmahl ein. Zuerst nahm Jesus das Brot – welches seinen 
Körper symbolisierte. Im Lukasevangelium heißt es „Dies ist 
mein Leib, gegeben für euch“ (22:19). Was bedeuten diese 
Worte für dich? Das Brot, welches am Anfang ganz war, wurde 
gebrochen und den Jüngern gegeben. Was wollte Jesus mit 
diesem Vergleich des gebrochenen und geteilten Brotes sagen?  
 
Jesus nahm dann den Kelch und sagte, dass dieser Kelch das 
Blut des neuen Bundes ist. Dieses Blut wird für viele 
ausgegossen. Der Neue Bund wird die Erfüllung des Alten 
Bundes sein. Der Alte Bund benötigte das Blut von unschuldigen 
Tieren für die Vergebung von Sünden (2. Mose 24:8, Hebräer 
9:22). Aber hier ist Jeus und erklärt, dass sein Blut den neuen 
Bund einleitet. Ein Opfer welches alle anderen Opfer ein für 
allemal beendet. Schau dir Hebräer 10:1-18 mal etwas genauer 
an. Was hat Jesus getan indem er seinen Körper „brechen“ ließ 
und sein Blut vergießen ließ?  
 
Jesus beendete seine Ansprache jedoch nicht mit Tod sonden 
Hoffnung. Seine letzte Aussage deutet bereits auf seine 
Auferstehung und zum Königreich Gottes hin. Sein Tod wird 
nicht das Ende sein. Er lebt heute und wird eines Tages alles neu 
machen (Offb. 21:1-5). Sein Körper wurde gebrochen und sein 
Blut wurde für dich vergossen. Vergiss diese Liebe heute nicht.  
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DONNERSTAG 
 53 14:26.31مرقس  – روز  

 

با ھم ، آھنگ ستایش را اشاء ربانی   شاگردان پس از برگزاری اولین
)  یک آھنگ عبادت را در یوتیوب یا  (منبع دیگری) 26خواندند (آیھ 

و قبل از فکر کردن درباره کتاب مقدس امروز ، بھ آن گوش دھید.  بیابید 
وقتی با خدا روبرو می شویم ، پرستش و ستایش یک واکنش طبیعی است 

 ، ھمانطور کھ در بسیاری از وقایع کتاب مقدس مشاھده می کنیم
 

در آن زمان شاگردان بھ احتمال زیاد  کھ قسمت دوم بھ اصطلاح ھالل   
) را می سرودند.  این بخشی از فرھنگ یھود است و 118- 115(مزامیر 

امروز نیز انجام می شود. ھنگامی کھ عیسی بھ باغ جتسیمانی رفت ، 
یک مزامیر مسیحی کھ از راھنمایی  - روی لبھای او بود  118مزامیر 

ھای خدا در مواقع دشوار خبر می دھد.  چقدر مناسب  وقت خود را 
کھ عیسی در آن زمان آواز خواند بخوانید بگذرانید و "آھنگ ستایش" را 

118(مزامیر  ) 

 

) کھ قدرت اراده خالص بھ اندازه 27.31بقیھ داستان نشان می دھد (آیھ 
کافی قوی نیست.پطرس ودیگران مطمئن بودند کھ وفادار خواھند ماند،اما 

اوضاعی بسیار متفاوت بھ وجودامد.  آیا شما تا بھ حال تجربھ ای داشتھ 
می  2:13درت اراده شما بھ اندازه کافی نبوده است؟ در فیلیپین اید کھ ق

می خواھد بھ ما قدرت دھد و در ما  -با روح خود  - خوانیم کھ خود خدا 
کار کند.این ھدیھ برای چیست!  چھ موقع آخرین / ھدایت / راھنمایی روح 

احساس کردید؟ اگر ھیچ رویدادی را بھ یاد نمی \القدس را تجربھ کردید
رید ، پس امروز از خدا بخواھید کھ او امروز شما را راھنمایی کند و آو

 .از طریق روح خود  بھ شما قدرت دھد
 

 
 

DONNERSTAG 
 Tag 53 – MARKUS 14:26-31 

 
Die Jünger sangen ein Loblied (v. 26) nachdem sie gemeinsam 
das erste Abendmahl gefeiert hatten. Such auf Youtube oder 
Spotify (oder einer anderen Quelle) ein Loblied/Worshiplied und 
hör es dir an bevor du über die heutige Bibelstelle weiter 
nachdenkst. Wenn wir Gott begegnen dann ist Anbetung und 
Lobpreis eine ganz natürliche Reaktion, das sehen wir in vielen 
Begebenheiten in der Bibel.  
 
Mit sehr großer Wahrscheinlichkeit sangen die Jünger damals 
den zweiten Teil des sogenannten Hallel (Psalm 115-118). Das ist 
ein Teil jüdischer Kultur und wird auch heute noch so gemacht. 
D.h. Als Jesus zum Garten Gethsemane ging, war Psalm 118 auf 
seinen Lippen – ein messianischer Psalm der von Gottes 
Führung in schweren Zeiten erzählt. Wie passend. Nimm dir die 
Zeit und lies den „Lobpreissong“ den Jesus damals sang - Ps 118.  
 
Die restliche Begebenheit (v. 27-31) zeigt, dass pure Willenskraft 
nicht stark genung ist. Petrus und die anderen waren sicherlich 
felsenfest überzeugt, dass sie loyal bleiben werden, doch es kam 
ganz anders. Hattest du schon jemals ein Erlebnis wo deine 
Willenskraft einfach nicht ausreichte? In Philipper 2:13 lesen wir, 
dass Gott selbst – durch seinen Geist – uns Kraft geben will und 
in uns wirkt. Was für ein Geschenk! Wann hast du das 
Führen/Leiten des heiligen Geistes zuletzt erlebt/gespürt? Wenn 
du dich an keine Begebenheit erinnerst, dann bitte Gott doch 
heute dass er dich heute führen mögen und dir durch seinen 
Geist Kraft geben möge.  
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FREITAG 
 54 14:32.42مرقس  – روز  

 

ً مبلغی را برای خواندن این  بخش امروز دوباره ھمھ را دارد.  مطمئنا
بخش پرداخت می کند.  بھ نظر شما جالب ترین این رویداد چیست؟  

چھ عیسی گفت؟واکنش شاگردان یا آن    

 

با قدرت عیسی مقایسھ می پطرس  در تمام این رویدادھا  قدرت اراده 
شود.  تفاوتھای این  دو نفر را چگونھ توصیف می کنید؟  (رجوع کنید بھ 

).  در ایمان مسیحی اراده ما در واقع شھادت بد داده می شود: 31-26ایھ 
تجربھ زندگی خود را از  ما انسانھا بھ تنھایی بسیار ضعیف ھستیم.  آخرین

 کجا تجربھ کردید؟  بعدش چھ کاری میکنی؟

 

در مقابل ، اراده عیسی است.  در مواجھھ با بزرگترین وسوسھ ، او اراده  
را بخوانید  22خود را برای مطیع بودن با خدا تصمیم می گیرد.  پیدایش 

کھ اسحاق با روشی بسیار مشابھ با پدرش ملاقات کرد.  جواب ضعف 
راده ما این نیست کھ باید خودمان را جمع کنیم بلکھ این کھ پدرمان را ا

مانند عیسی و اسحاق نگاه می کنیم.  حتی اگر امروز نمی فھمید کھ چرا 
خدا کارھای خاصی را در زندگی شما انجام داده یا انجام داده است: می 

 توانید تصمیم بگیرید: آیا بھ او اعتماد دارید؟
 

 
 

 
 
 

 
 

FREITAG 
 Tag 54 – MARKUS 14:32-42 

 
Der heutige Abschnitt hat es wieder in sich. Es zahlt sich 
sicherlich aus diesen Abschnitt zweimal zu lesen. Was findest du 
an dieser ganzen Begebenheit am Interessantesten? Die 
Reaktion der Jünger oder die Aussagen Jesus?  
 
In dieser ganzen Begebenheit wird die Willenskraft von Petrus 
mit der von Jesus verglichen. Wie würdest du die Unterschiede 
von den beiden Personen beschreiben? (siehe auch v. 26-31). Im 
christlichen Glauben wird unserem Willen eigentlich ein 
schlechtes Zeugnis ausgestellt: Wir Menschen sind auf uns 
alleine gestellt sehr schwach. Wo hast du das in deinem eigenen 
Leben zuletzt erlebt? Was machst du dann?  
 
Ganz im Gegensatz dazu ist der Wille Jesus. Der sich entscheidet 
im Angesicht der größten Versuchung seinen Willen, dem von 
Gott unterzuordnen. Lies einmal 1. Mose 22 wo Isaak seinem 
Vater ganz ähnlich begegnet. Die Antwort auf die Schwachheit 
unseres Willens ist nicht, dass wir uns noch mehr 
zusammenreißen müssen, sondern das wir wie Jesus und Isaak 
auf unseren Vater schauen. Auch wenn du heute nicht verstehst, 
warum Gott gewisse Dinge in deinem Leben macht oder 
gemacht hat: Du kannst dich entscheiden: Vertraust du ihm?  
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SAMSTAG 
 55 14:43.52مرقس  – روز  

 

ً کھ یھودا  كسی بود  كھ  بھ عیس ی خیانت كرد.  ما فکر میکنیم معمولا
البتھ این معقول است ، زیرا او کسی است کھ بھ سوی رھبران مذھبی 

). او حتی نام مستعار "خائن" را نیز بھ دست آورد (آیھ 10.11رفت ( آیھ 
). اما چگونھ سایر شاگردان پس از خیانت بھ عیسی واکنش نشان 44

ً یھودا تنھا کسی بود کھ بھ عیسی خیانت ک رد؟دادند؟ آیا واقعا  

 

نگاه کنید. شاید ھنوز  بھ این فکر نکردید ، اما  14:27دوباره بھ مرقس  
وقتی عیسی دستگیر شد و مصلوب شد ، او تنھا بود. شاگردان و نزدیکان 
او، او را در باغ تنھا گذاشتند.ھنگامی کھ او مصلوب شد،حتی خدا او را 

جدا شدن ).  ماھرگز نمیتوانیم درک کنیم کھ 15:34ترک کرد .(مرقس 
ازنظر نویسنده ،ھمھ زندگی و ھمھ چیزھای خوب چیست.  سعی کنید 

ً معنای جدا شدن از خدا چیست. تنھا بودن  تصور کنید کھ واقعا
 

اگرچھ عیسی مسیح مستحق  این نبود کھ تنھا بماند. اما بھ ھر حال ھمھ او  
ما را بھ خاطر ما رھا كردند. ما مستحق جدایی ابدی از خدا ھستیم زیرا 

بھ او پشت کردیم. او این قیمت را پرداخت كرد تا مجبور نباشید این كار 
را انجام دھید. "راستی من بھ شما می گویم من با شما ھستم ،  تا آخر 

).  دردی کھ او متحمل شده ، امید را برای من وتو  بھ 28:20زمان (متی 
یشھ در کنار ما ارمغان آورد.  او جدایی از خدا را تجربھ کرد تا خداوند ھم

 باشد
 

 
 

 
 

SAMSTAG 
 Tag 55 – MARKUS 14:43-52 

 
Wir denken normalerweise an Judas als denjenigen der Jeuss 
verriet. Das macht natürlich Sinn, weil er derjenige ist der zu den 
religiösen Führern gegangen ist (v. 10-11). Er bekam sogar den 
Beinamen „der Verräter“ (v. 44). Aber wie reagierten die 
anderen Jünger nachdem Jesus verraten wurde? War Judas 
wirklich der einzige der Jesus verraten hat?  
 
Schau dir nochmals Markus 14:27 an. Vielleicht hast du noch nie 
darüber nachgedacht, aber als Jesus verhaftet und gekreuzigt 
wurde, war er alleine. Seine Jünger, seine engsten Freunde 
ließen ihm alleine im Garten. Während er am Kreuz hing, wurde 
Jesus sogar von Gott selbst verlassen (Markus 15:34). Wir 
können niemals verstehen was es bedeutet vom Autor allen 
Lebens und aller guten Dinge getrennt zu sein. Versuch 
trotzdem einmal dir auszumalen was es bedeuten könnte 
tatsächlich von Gott getrennt zu sein. Alleine zu sein.  
 
Obwohl Jesus es nicht verdient hatte, alleine gelassen zu 
werden. Aber trotzdem wurde er von allen verlassen, für uns. 
Wir verdienen die ewige Trennung von Gott, denn wir haben 
ihm den Rücken zugekehrt. Er bezahlte den Preis damit du es 
nicht tun musst. „Wahrlich ich sage euch, Ich bin bei euch, bis 
zum Ende der Zeiten“ (Matthäus 28:20). Den Schmerz den er 
durchlitt, brachte Hoffnung für dich und mich. Er erfuhr die 
Trennung von Gott damit Gott immer mit uns sein kann.  
: 
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SONNTAG 
 56 14:53.53مرقس  – روز  

 

کاھن اعظم و ھمھ کاھنان ، کاتبان و بزرگان مردم در  عیسی در مقابل
نویسد كھ ھمھ بھ دنبال شھادت بودند كھ  حال محاکمھ است. مرقس می

عیسی را بھ اعدام محكوم كند.  با این حال ، آنھا ھیچ پیدا نکردند ، زیرا 
اظھارات آنھا مطابقت نداشت.  شما چھ فکر می کنید ، چرا رھبران 

   مذھبی از عیسی می ترسند؟

 

"و  پاسخی کھ عیسی بھ کاھن اعظم داد ، "من ھستم" ، پاسخ داد عیسی ، 
شما خواھید دید کھ پسر انسان در سمت راست خداوند متعال نشستھ و 

). در پایان در دادگاه خوب نبود.  بھ 62روی ابرھای بھشت  می آید" (آیھ 
را  7:13.14نظر شما چرا  عیسی چنین عکس العملی نشان داد؟  دانیال 

ً می دانست  عیسی بخوانید ،متنی کھ عیسی نقل قول کرد. کشیشی کھ دقیقا
).  او 64چھ می گوید زیرا لباس خود را در مورد این "کفر" پاره کرد(ایھ 

 در انتظار یک مسیح انسانی بود و نھ عیسی کھ خداست
 

بھ حقیقت پیوست.  عیسی بھ اعدام  10:33پیشگویی عیسی در مرقس  
را بخوانید و این فصل را بھ  53محكوم شد و شكنجھ او آغاز شد.  اشعیا 

نید کھ از او بخاطر آنچھ کھ اشعیا در مورد عیسی می گوید خدا دعا ک
 .اینجا تشکر کند

 

 
 

 
 
 

 

SONNTAG 
 Tag 56 – MARKUS 14:53-53 

 
Jesus steht vor Gericht, vor dem Hohepriester und all den 
anderen Priestern, Schriftgelehrten und Ältesten des Volkes. 
Markus schreibt, dass alle eine Zeugen-Aussage suchten um 
Jesus zu Tode zu verurteilen. Jedoch fanden sie keine, denn ihre 
Aussagen stimmten nicht überein. Was denkst du, warum 
warum die religiösen Führer so voller Angst gegenüber Jesus?  

 
Die Antwort, die Jesus dem Hohepriester gab, „»Ich bin es«, 
erwiderte Jesus, »und ihr werdet den Menschensohn an der 
rechten Seite des Allmächtigen sitzen und auf den Wolken des 
Himmels kommen sehen“ (v. 62) kam bei den Gericht nicht gut 
an. Warum hat Jesus deiner Meinung nach so reagiert? Lies 
einmal Daniel 7:13-14, den Text den Jesus hier zitiert. Was wird 
dort über den Menschensohn gesagt? Der Hohepriester wusste 
genau was Jesus hier behauptete, denn er zerriss sein Gewand 
über diese „Gotteslästerung“ (v. 64). Er erwartete einen 
menschlichen Messias und nicht einen Jesus der Gott ist.  
 
Jesus Prophezeiung in Markus 10:33 kam zur Erfüllung. Jesus 
wurde zu Tode verurteilt und seine Folter began. Lies Jesaja 53 
und bete dieses Kapitel zu Gott indem du ihn dafür dankst was 
Jesaja hier über Jesus sagt.   
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MONTAG 
 57 14:66.72مرقس  – روز  

 

ھنگامی کھ عیسی محاکمھ خود را قبل ازشورای عالی یھود انجام داد ، 
پطرس در یک موقعیت سخت در محوطھ ساختمان شورا  قرار گرفتھ 

بود.  با این حال ، پطرس  خیلی خوب عمل نکرد.  اگرچھ پطرس  می 
، یوحنا  14:29.31(مرقس  خواست از قبل برای عیسی پیش مرگ شود

ً عیسی را نمی 13:36.38 ) ، اما او در اینجا انکار می کند کھ اصلا
شناسد.  فکر می کنید ، چرا ترس اینقدر پطرس با اعتماد بھ نفس  را فلج 

کرد؟  بعد از اینکھ پطرس متوجھ شد چھ اتفاقی افتاده است ، "او شروع بھ 
انست اینجا در سر پطرس باشد؟). چھ افکاری می تو72گریھ کرد" (آیھ     

 

بینی عیسی ایمان نداشت اما در آخر ضعف خود را  پطرس در ابتدا بھ پیش
دید . او نمی خواست کھ بھ عنوان پیروو عیسی شناختھ شود . ما بھ عنوان 

مسیحیان می توانیم با پطرس ھمدردی کنیم. ما میگوییم ای عیسی ما 
دوستان مسیحیمان ھمراه ما نیستند  حاضریم برای تو بمیریم و وقتی کھ 

در آن موقعھ  ایستادن در کنار عیسی بسیار دشوار است.  لحظھ ای وقت 
را بخوانید و در مورد این آیات با خدا صحبت  10:32.33بگذارید و متی 

 کنید

 

در انجیل یوحنا می توانید در مورد گفتگوی آشتی فوق العاده بین پطرس   
).  اگرچھ پطرس عیسی را 21:15.19یوحنا و عیسی مسیح بخوانید.(

انکار کرد ، اما در این گفتگو می بینیم کھ چقدر عیسی ھنوز عاشق 
پطرس  است.  عیسی ھمچنین نقاط ضعف شما را می داند و می خواھد 

اوقات خوب و دشوار را با شما بگذراند.  اگر از ترس فلج ھستید ، 
ا من است ،پس نخواھم را بخاطر بسپار: "خداوند ب 118:6مزامیر 

 "ترسید،انسان بھ من چھ میتواند بکند؟

 
 

MONTAG 
 Tag 57 – MARKUS 14:66-72 

 
Als Jesus seine Verhandlung vor dem Sanhedrin hatte, war 
Petrus in einer schwierigen Situation im Vorhof. Jedoch erging 
es Petrus nicht sehr gut. Obwohl Petrus vorher sogar sein Leben 
für Jesus hinlegen wollte (Markus 14:29-31, Johannes 13:36-38), 
leugnet er hier das er Jesus gar nicht kennt. Was denkst du, 
warum hat die Angst den selbstsicheren Petrus so gelähmt? 
Nachdem Petrus realisiert was passiert ist „begann er zu 
weinen“ (v. 72). Was für Gedanken könnten Petrus hier durch 
den Kopf gegangen sein?  
 
Petrus hatte Jesus Vorhersage zuerst nicht geglaubt, aber am 
Ende überkam ihn seine eigene Schwäche. Er wollte nicht 
öffentlich als ein Nachfolger Jesus erkannt werden. Als Christen 
können wir mit Petrus mitfühlen. Wir sagen: „Ich bin bereit für 
dich zu sterben Jesus“ und dann wenn wir mit unseren nicht-
christlichen Freunden zusammen sind, dann ist es auf einmal so 
schwierig zu Jesus zu stehen. Nimm dir einen Moment und lies 
Matthäus 10:32-33 und rede mit Gott über diese Verse.   
 
Im Johannes Evangelium kann man von einem wunderbaren 
Versöhnungsgespräch zwischen Petrus und Jesus lesen. (Joh. 
21:15-19).  Obwohl Petrus Jesus verleugnet hat, sehen wir in 
diesem Gespräch wie sehr Jesus Petrus trotzdem liebt. Jesus 
kennt auch deine Schwächen und er möchte mit dir durch die 
guten und schweren Zeiten gehen. Wenn du von Furcht wie 
gelähmt bist, dann erinnere dich an Psalm 118:6 „Der Herr ist für 
mich, Ich fürchte mich nicht, was kann ein Mensch mir tun?“ 
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DIENSTAG 
 58 15:1.15مرقس  – روز  

 

عیسی پس از بازجویی توسط رھبران یھود ، توسط رومی ھا  ھم مورد 
بازجویی قرار می گیرد.  پیلاتس از او سؤال می کند ، "آیا شما پادشاه 

یھودیان ھستید؟" چگونھ این سوال با سوال کاھن اعظم فرق می کند؟ (آیھ 
).چرا فکر می کنید پاسخ این سؤال برای پیلاتس تغییری ایجاد کرده 61

را بخوانید جایی کھ مکالمھ با جزئیات بیشتری  18:33.38است؟یوحنا 
 شرح داده می شود. عیسی چھ  پادشاھی است؟

 

این واقعھ نھ تنھا بازجویی برای عیسی بلکھ آزمایش برای پیلاتس بود. ما  
می داند با عیسی  چھ کند.  او می داند کھ عیسی دراینجا مردی داریم کھ ن

ھیچ کاری نکرده است ، اما او ھمچنین می داند کھ مردم  مرگ او را 
میخواھند. چھ کسی باعث شد کھ پیلاتس بخواھد راضی شود؟ کجا در 
 زندگی شما با آنچھ دیگران درباره شما فکر می کنند مبارزه می کنید؟

 

س زا آزاد میکند  و او  عیسی را برای  شکنجھ در پایان ،پیلاطوس بارابا 
) 18:40و مرگ  می فرستد. براباس شورشی بود کھ دزدی میکرد (یوحنا 

) .چند ھفتھ پیش پال ساندا 15:7و ھمچنین مردم را بھ قتل رساند (مرقس 
درباره این واقعھ موعظھ کرد.  این مرد سزاوار کشتھ شدن بھ خاطر 

و آزاد شد و عیسی مجازاتی را کھ سزاوار آن گناھانش بود.  در عوض ، ا
بود ، گرفت.  این تصویری از مرگ مسیح برای این جھان است.  در 

و اول یوحنا  3:18پایان ، امروز لحظھ ای وقت بگذارید و  اول پطرس 
را بخوانید.  عیسی برای شما چھ کرد و چرا؟ 2:2  

 
 
 
 
 

DIENSTAG 
 Tag 58 – MARKUS 15:1-15 

 
Nachdem Jesus von den jüdischen Führern verhört wurde, wird 
er auch noch von den Römern verhört. Pilatus fragt ihn: „Bist du 
der König der Juden?“ Wie unterscheidet sich diese Frage von 
der Frage der Hohepriester? (v. 61). Warum, denkst du, hat die 
Antwort auf diese Frage für Pilatus einen Unterschied gemacht? 
Lies Johannes 18:33-38 wo das Gespräch etwas genauer 
beschrieben wird. Was für ein König ist Jesus?  
 
Diese Begebenheit war nicht nur eine Verhörung für Jesus, 
sondern auch ein Test für Pilatus. Wir haben hier einen Mann 
vor uns, der nicht weiß was er mit Jesus tun soll. Er weiß, dass 
Jesus nichts getan hat, aber er weiß auch, dass die Leute seinen 
Tod wollen. Wen hat Pilatus am Ende zufriedenstellen wollen? 
Wo in deinem Leben kämpfst du damit was andere über dich 
denken?   
 
Am Ende, lässt Pilatur Barnabas frei und er sendet Jesus zu 
seiner Folterung und seinem Tod. Barnabas war ein Rebell der 
gestohlen hat (Joh 18:40) und auch Menschen ermordet hat 
(Markus 15:7). Vor einigen Wochen hat Pal Sanda über diese 
Begebenheit gepredigt. Dieser Mann verdiente es für seine 
Schuld getötet zu werden. Stattdessen wurde er freigesetzt und 
Jesus nahm die Strafe die er verdient hätte auf sich. Das ist ein 
Bild für das was der Tod Jesus für diese Welt bedeutet. Nimm 
dir heute zum Abschluss einen Moment und lies 1 Petrus 3:18, 
und 1 Johannes 2:2. Was hat Jesus für dich getan und warum?  
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MITTWOCH 
 59 15:16.32مرقس  – روز  

 

کھ از داد  ھنگامی کھ پیلاتس عیسی را بھ سربازان داد ، بھ آنھا اجازه
طنتی و تاج تقلبی پوشیدند. مسیح را مسخره کنند.  آنھا او را با یک کت سل

بدون دانستن اینکھ ، آنھا نویسنده زندگی را مسخره  کردند ، کسی کھ  
ً پادشاه است.  نھ فقط پادشاه یھودیان بلکھ پادشاه جھان و ھمچنین  واقعا

پادشاه زندگی آنھا.  او کسی است کھ نفرین این  دنیا را بھ خود میگیرد.   
کھ خارھا بخشی از نفرین ھستند و در اینجا می خوانیم  3:18در پیدایش   

آنھا را بر روی سر عیسی مسیح قرار می دھند.  بنابراین تصویر خارھا 
 تصویری برای گناه یا نفرین گناه است کھ عیسی آن گناه را بخود میگیرد

 

ماركوس در ادامھ توصیف می كند كھ چگونھ عیسی سرانجام مصلوب   
او ، از ھمھ طرف خندیده و مورد تحقیر  شد.  قبل و ھنگام مصلوب شدن

) ، کاتبان (ایھ 31) ، کاھنان (ایھ 29واقع می شود.  از رھگذران (آیھ  
).  چھ تحقیری32) ، سایر محکومین (ایھ 31  

 

تضاد بسیار شدید است: از یک طرف او در واقع پادشاه است (نھ سزار  
ده می شود و مانند یا رھبران مذھبی) ، اما از طرف دیگر با رضایت خندی

یک قطعھ زبالھ بی ارزش رفتار می کند.  تمسخر مردان در مزمور 
را بھ طور کامل بخوانید ، زیرا عیسی  22برآورده شد.  مزمور  22:7

فردا دوباره آن را نقل می کند.  امروز برای شما چھ معنایی دارد کھ 
 پادشاه واقعی بسیار تحقیر میشود؟

 
 
 
 
 
 

MITTWOCH 
 Tag 59 – MARKUS 15:16-32 

 
Als Pilatus Jesus den Soldaten übergab, ließen sie es sich 
nehmen sich über Jesus lustig zu machen. Sie verkleideten ihn 
mit einem königlichen Mantel und einer Fake-Krone. Ohne es zu 
wissen, machten sie sich hier über den Autor des Lebens lustig, 
demjenigen der ja eigentlich wirklich der König ist. Nicht nur der 
König der Juden, sondern der König der Welt, und auch der 
König über ihr Leben. Er ist derjenige, der den Fluch über diese 
Welt auf sich nehmen wird. In 1. Mose 3:18 lesen wir, dass 
Dornen ein Teil des Fluchs sind und hier werden sie Jesus 
aufgesetzt. Das Bild der Dornen ist also ein Bild für die Sünde 
bzw. den Fluch der Sünde, den Jesus auf sich nimmt.   
 
Markus beschreibt weiter wie Jesus schlussendlich gekreuzigt 
wird. Bevor und während seiner Kreuzigung wird er von allen 
Seiten ausgelacht und verachtet. Von den Vorübergehenden (v. 
29), von den Priestern (v. 31), den Schriftgelehrten (v. 31), von 
den anderen Verurteilten (v. 32). Was für eine Erniedrigung!  
 
Der Kontrast ist extrem: Einerseits ist er tatsächlich der König 
(nicht Cäsar oder die religiösen Führer), aber andererseits wird 
er mit Genugtuung ausgelacht und behandelt wie ein wertloses 
Stück Abfall. Die Verspottung der Menschen erfüllte Psalm 22:7. 
Lies Psalm 22 zur Gänze, denn Jesus wird ihn im morgigen 
Abschnitt auch nochmal zitieren. Was bedeutet es für dich 
heute, dass der wahre König sich so erniedrigt hat?  
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DONNERSTAG 
 60 15:33.41مرقس  – روز  

 

مرگ عیسی با تاریکی سھ ساعتھ فوق طبیعی در سراسر کشور مشخص 
تصویری از داوری و تاریکی است.  ھمچنین این تصویری شد.  تاریکی 

از جدایی عیسی از پدرش است ، ھنگامی کھ او گناه  کل جھان را بھ خود 
)  خدا خدایی است کھ گناه در حضور او نمی تواند 53:5.6گرفت (اشعیا 

).  نھمین طاعون در مصر تاریکی بود و 1:13وجود داشتھ باشد (حبقوق 
ست زاده ھا بوددر پی آن مرگ نخ  

 

).  ھنگامی کھ او در 5:21خود عیسی گناه روی صلیب شد (دوم قرنتیان   
گذشت ، پرده در معبد در صحن مقدسین پاره شد.  دسترسی بھ صحن 

مقدسین در معبد فقط یک بار در سال بھ کاھن اعظم مجاز بود.  پاره شدن 
رای ھمھ مردم پرده تصویری از این واقعیت است کھ دسترسی بھ خداوند ب

آزاد  شده است.  بدھی پرداخت می شود ، جدایی بین انسان و خدا شکستھ 
 می شود

 

کاپیتان(سروان) مرگ عیسی را دید و او را پسر خدا اعتراف کرد.   
). 1:1دوباره بخوانید کھ چگونھ مرقس انجیل خود را آغاز کرد (مرقس 

ابتدا گفتھ بود بیانات  کاپیتان تائید میکند  آنچھ کھ  مرقس  در  

 

مرقس می نویسد، كھ مرگ عیسی توسط زنان دیده شده است.    
نزدیکترین پیروان مرد عیسی در اینجا نیستند.  مرقس  میخواھد چھ 

بگوید؟ در کجای  این داستان دوباره خود را پیدا می کنید؟  آیا شما سیمون 
تماشاگر  ) ، یک31) ، یک کشیش (ایھ 29) ، یک مرد گذر (آیھ 21(ایھ 
) یا یکی از   40.41) ، یکی از زنان (39) ، کاپیتان (ایھ 35(آیھ 

 شاگردان؟

 
 

DONNERSTAG 
 Tag 60 – MARKUS 15:33-41 

Der Tod Jesus war gekennzeichnet von einer übernatürlichen 
dreistündigen Finsternis über das ganze Land. Finsternis ist ein 
Bild für Gericht und Dunkelheit. Es ist auch ein Bild für die 
Trennung die Jesus von seinem Vater erfuhr als er die Schuld 
der ganzen Welt trug (Jes. 53:5-6). Gott ist ein Gott in dessen 
Gegenwart Sünde nicht existieren kann (Habakkuk 1:13). Die 
neunte Plage in Ägypten war Dunkelheit, gefolgt vom Tod des 
Erstgeborenen.  
 
Jesus selbst wurde zur Sünde am Kreuz (2 Korinther 5:21). Als er 
starb, zerriss der Vorhang im Tempel zum Allerheiligsten. Der 
Zugang zum Allerheiligsten im Tempel war nur dem 
Hohepriester einmal im Jahr erlaubt. Das Zerreissen des 
Vorhangs ist ein Bild dafür, dass der Zugang zu Gott für alle 
Menschen freigemacht wurde. Die Schuld ist bezahlt, die 
Trennung zwischen Mensch und Gott niedergebrochen.   
 
Der Hauptmann sah den Tod Jesus und bekannte ihn als Sohn 
Gottes. Lies nochmal wie Markus sein Evangelium angefangen 
hat (Markus 1:1). Der Hauptmann bestätigt durch seine Aussage 
das was Markus schon am Anfang gesagt hat.  
 
Markus schreibt, dass der Tod Jesus von Frauen gesehen wurde. 
Jesus engste männliche Nachfolger sind nicht hier. Was will 
Markus damit sagen?  Wo in dieser Geschichte findest du dich 
selbst wieder? Bist du Simon (v. 21), ein Vorübergehender (v. 
29), ein Priester (v. 31), ein Zuschaer (v. 35), der Hauptmann (v. 
39), eine der Frauen (v.40-41), oder einer der Jünger?  
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FREITAG 
 61 15:42.47مرقس  – روز  

 

می خوانیم.   یوسف اھل رامھ   در بخش امروز ما در مورد مردی بھ نام
قبل از ادامھ خواندن در اینجا.  در متن امروز درباره یوسف چھ می 

   آموزید؟
 

او جسد بیان می کند کھ یوسف با شجاعت پیش  پیلاتس آمد و از  43آیھ  
عیسی را خواست.  یوسف نھ تنھا بھ ملاقات با رھبر روم بھ شھامت 

احتیاج داشت ، بلکھ بھ عزمی  جزم نیز نیاز داشت زیرا یوسف دیگر پاک 
نبود.  طبق سنت یھود ، قوانین بسیاری وجود داشتھ است كھ از آلوده شدن 

شرکان یھودیان محافظت می كند.  در میان چیزھای دیگر ، برخورد با م
چیزی آلوده کننده بود.  بنابراین یوسف دیگر نمی توانست در جشنواره 

آینده شرکت کند.  علاوه بر این ، اگر یوسف بدن خود عیسی را لمس می 
کرد ، آلوده می شد.  بنابراین او کارھای زیادی را برای انجام  خدمت بھ 

رک کنید کھ عیسی انجام داد.  چگونھ این دانش بھ شما کمک می کند تا د
یوسف چطور مردی است و چھ فکری درباره عیسی کرد و چقدر عیسی 

 برای او مھم بود؟
 

وقتی مرقس این داستان را نوشت ، او می دانست کھ خوانندگانش در   
اوقات سختی زندگی می کنند.  شجاعت یوسف دلگرمی برای دیگران بود 

ستادگی در برابر کھ با عیسی روبرو شوند ، حتی اگر این بھ معنای ای
رومیان باشد.  شجاعت یوسف برای شما  چگونھ  است کھ امروز در کنار 

را بخوانید و این  6:18.20عیسی باشید؟  امروز وقت  بگذراید و افسسیان 
 .آیات را برای خود و جامعھ کلیسای ما در کلاگینفورت ،  دعا کنید

 
 

 
 

FREITAG 
 Tag 61 – MARKUS 15:42-47 

 
Im heutigen Abschnitt lesen wir von einem Mann namens 
Joseph von Armiathäa. Bevor du hier jetzt weiterliest. Was 
erfährst du über Joseph im heutigen Text?  
 
In Vers 43 heißt es, dass Joseph mutig vor Pilatus trat und ihn 
um den Leichnam von Jesus bat. Nicht nur brauchte Joseph Mut 
um den römischen Führer zu begegenen, er brauchte auch 
Entschlossenheit denn Joseph war dann auch nicht mehr rein. 
Nach jüdischer Tradition gab es viele Gesetze, die Juden davor 
beschützten sich zu verunreinigen. Unter anderem war Umgang 
mit Heiden etwas verunreinigendes. Joseph hätte somit nicht 
mehr am bevorstehenden Fest teilnehmen können. Außerdem, 
falls Joseph den Leichnam Jesus selbst berührt hat, dann wäre er 
auch verunreinigt worden. Er gab also einiges auf um Jesus 
diesen Dienst zu erweisen. Wie hilft dir dieses 
Hintergrundwissen zu verstehen was für ein Mann Joseph ist 
und was er über Jesus dachte bzw. wie wichtig Jesus ihm war? 
 
Als Markus diese Geschichte aufschrieb, wusste er das seine 
Leser in schweren Zeiten lebten. Der Mut von Joseph war eine 
Ermutigung für andere sich zu Jesus zu stellen, auch wenn das 
bedeutet sich gegen die Römer zu stellen. Wie fordert dich der 
Mut von Joseph heute heraus zu Jesus zu stehen? Nimm dir 
heute zum Abschluss Zeit und lies Epheser 6:18-20 und bete 
diese Verse für dich und für unsere Gemeinde, die FEG 
Klagenfurt.   
 

http://www.feg-klagenfurt.at


© FEG Klagenfurt // www.feg-klagenfurt.at 

SAMSTAG 
 62 16:1.13مرقس  – روز  

 

ً آنچھ را کھ مرقس در آیات  نوشت ،  8-1کمی وقت بگذارید و دوباره دقیقا
دوباره بخوانید.  چھ سوالاتی دارید؟  (بھ عنوان مثال ، چھ کسی  سر قبر 

چ ارتباطی با رستاخیز ندارد؟امد؟ آیا سبت ھی )   

 

امروز روز خوشی است.  ھر آنچھ کھ عیسی برای  شاگردان پیش بینی 
ً بھ ھمین ترتیب اتفاق افتاد.  او بھ صلیب کشیده شد و  کرده بود نیز دقیقا

؛ 31؛ 9:9،  8:31مرد ، اما قبر نتوانست او را نگھ دارد (مرقس 
ان مرده  در قبر نبود ، بلکھ او ).  عیسی دیگر بھ عنو14:25؛ 10:32.34

پادشاه زندگی میکند!  این ھمھ چیز را تغییر می  -مرگ را فتح کرد 
دھد :) بھ یک یا چند مورد از این آیات در مورد رستاخیز عیسی مسیح 

، اول پطرس  3:1، کولسیان  8:34،  8:11،  6:4نگاه کنید (رومیان 
تغییر داد؟  چھ آرزویی ).  چگونھ رستاخیز عیسی زندگی شما را 1:3

 داری؟
 

وقتی زنان فرشتھ را دیدند ، بھ آنھا گفت كھ  در مورد عیسی بھ دیگران  
).  این زنان اولین مبلغانی بودند کھ انجیل را بھ اشتراک 7بگویند (آیھ 

گذاشتند ("خبر خوش") چگونھ مرقس پاسخ انھا را توصیف می كند؟ آیا 
ید؟ وقت بگذراید و در مورد آن با خدا می توانید با این زنان ھمدلی كن

صحبت كنید.دعا کنید برای شجاعت و مَحبت وگفتگو با کسانی کھ  ھنوز 
عیسی را نمی شناسند ، باشد کھ خداوند شما را یاری کند تا بتوانید از 

    فرصتھایی کھ او در این روز قرار داده بھره ببرید و خبر خوش
 را با دیگران بھ اشتراک بگذارید

 
 

 
 

SAMSTAG 
 Tag 62 – MARKUS 16:1-13 

 
Nimm dir etwas Zeit und lies dir nochmal genau durch welche 
Kleinigkeiten Markus in den Versen 1-8 aufgeschrieben hat. 
Welche Fragen kommen da bei dir auf? (z.B. Wer kam zum 
Grab? Hat der Sabbath etwas mit der Auferstehung zu tun?...) 
 
Der heutige Tag ist ein freudiger Tag. Alles das Jesus den 
Jüngern vorausgesagt hatte, traf auch genau so ein. Er wurde 
gekreuzigt und starb aber das Grab konnte ihn nicht halten 
(Markus 8:31, 9:9; 31; 10:32-34; 14:25). Jesus war nicht mehr im 
Grab als ein toter Mann, sondern er besiegte den Tod – der 
König lebt! Das verändert alles :) Schau dir einen oder mehrere 
dieser Verse über die Auferstehung Jesus an (Römer 6:4, 8:11, 
8:34, Kolosser 3:1, 1 Petrus 1:3). Wie hat die Auferstehung Jesus 
dein Leben verändert? Welche Hoffnung hast du?  
 
Als die Frauen den Engel sahen, sagte er ihnen, dass sie den 
anderen von Jesus erzählen sollten (v. 7). Diese Frauen wurden 
zu den ersten Missionaren mit dem Evangelium (der „guten 
Nachricht“). Wie beschreibt Markus ihre Antwort? Kannst du mit 
diesen Frauen mitfühlen? Nimm dir Zeit und rede mit Gott 
darüber. Bete für Mut und Liebe und Gespräche mit Freunden 
die Jesus noch nicht kennen. Möge Gott dir helfen, sodass du 
die Möglichkeiten, die er in den heutigen Tag hineingelegt hat, 
ergreifst und anderen von der guten Nachricht erzählst.    
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SONNTAG 
 63 16:14.20مرقس  – روز  

 

در اولین نسخھ ھای خطی یافت نمی شود.  گرچھ  16:9.20مرقس  
نظرات متفاوت است ، کلیسای اولیھ پایان طولانی تر از مرقس را 

مروز این بخش را بھ عنوان بخشی از انجیل مرقس پذیرفت.  بنابراین ، ا
 می خوانیم

 

در قسمت آخر مرقس درباره جلساتی كھ عیسی پس از رستاخیز با افراد  
مختلف داشت ، میخوانیم.  این افراد نزد شاگردان رفتند ، اما چگونھ 

   واکنش نشان دادند؟

 

ی خوانیم وقتی عیسی پس از ظھور در مقابل شاگردان ظاھر شد ، ما م 
).  بعد 14کھ عیسی شاگردان را بھ دلیل بی اعتقادی سرزنش می کند (ایھ 

از ھمھ آنچھ عیسی در مورد مرگ و رستاخیز خود بھ شاگردان گفتھ بود ، 
معقول است ،اگر آنھا بھ او ایمان داشتھ باشند.  اما این طور نبود.  بی 

آن اشاره شده ایمانی شاگردان موضوعی است کھ در کل کتاب مرقس بھ 
) و ھمچنین  در متن 8:17.21،  4:40است (بھ عنوان مثال مرقس 

امروز .  ما مانند شاگردان ھستیم و در معرض ھمین خطر ھستیم: بھ خدا 
 و قول ھا و وعده ھای اوایمان نداریم.  در مورد آن با خدا صحبت کنید

 

لیم نشد.  اگرچھ نزدیکترین دوستانش بھ او شک داشتند ، اما عیسی تس  
در عوض ، او بھ آنھا دستور می دھد تا بھ سرتاسر جھان بروند و درباره 
او بھ  ھمھ  بگویند.  آخرین آیھ انجیل خلاصھ ای از آنچھ در کتاب اعمال 
رسولان می توان توضیح داد ، است.  این مأموریت شاگردان نیز رسالت 

د ، "ھمھ   برای شماست.  خداوند شما را بھ چشم انداز خود دعوت می کن
). چگونھ می خواھید امروز 1:19.20آشتی دادن امور با او "(كولسیان 

 این مأموریت را انجام دھید و بخشی از رسالت او شوید؟
 

SONNTAG 
 Tag 63 – MARKUS 16:14-20 

 
[[Markus 16:9-20 findet sich nicht in den frühesten Manuskripten. 
Obowhl die Meinungen auseinander gehen, so hat doch die frühe 
Kirche das längere Ende von Markus akzeptierte. Wir lesen diesen 
Abschnitt heute deshalb als Teil des Markusevangeliums]] 

 
Im letzten Teil von Markus lessen wir von Treffen die Jesus mit 
verschiedenen Menschen nach seiner Auferstehung hatte. Diese 
Menschen gingen zu den Jüngern, aber wie reagierten die sie? 
 
Als Jesus den Jüngern dann erschien, lessen wir, dass Jesus die 
Jünger für ihren Unglauben tadelte (v. 14). Nach all dem was 
Jesus den Jüngern über seinen Tod und seine Auferstehung 
sagte, würde es Sinn machen wenn sie ihm gegelaubt hätten. 
Aber das war nicht so. Der Unglaube der Jünger ist ein Thema 
das durch das ganze Markusbuch läuft (z.B. Markus 4:40, 8:17-
21) und im heutigen Text. Wir sind wie die Jünger, und stehen in 
der gleichen Gefahr: Gott und seinen Zusagen und Versprechen 
nicht zu glauben. Rede mit Gott darüber.  
 
Obwohl seine engsten Freunde ihn anzweifelten, gab Jesus nicht 
auf. Stattdessen gibt er ihnen den Auftrag in die Welt zu gehen 
und von ihm zu erzählen. Der letzte Vers des Evangeliums ist 
eine Zusammenfassung von dem was dann in der 
Apostelgeschichte beschrieben wird. Diese Mission der Jünger 
ist auch deine Mission. Gott lädt dich ein in seine Vision, „all 
Dinge mit ihm zu versöhnen“ (Kolosser 1:19-20). Wie willst du 
heute diesen Auftrag ausführen und Teil seiner Mission werden?   
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 مارکوس پایان یافت -  و اکنون؟

 

ھفتھ گذشتھ خوانده اید.  چھ چیزی بیشتر  9شما در مورد انجیل مرقس در 
برای شما  یدر این انجیل شما را تحت تأثیر قرار داده است و چھ چیز

 جدید بود؟

 

سپری کردن وقت با خدا یک ھدیھ است.  خداوند بھ یوشع گفت: "اجازه 
ندھید این کتاب قانون از دھان شما خارج شود ، بلکھ آن را روز و شب 
تحقیق کنید تا مواظب باشید ھر آنچھ را کھ در آن نوشتھ شده است دنبال 

پری )در  ھفتھ ھای قبل کھ در کلام خدا بارھا و بارھا س1:8کنید" (یوشع 
شده است. اکنون متوقف نشوید. در اینجا چند پیشنھاد برای ادامھ کار 

 آورده شده است
 

) برای شروع داستان 1اگر می خواھید بھ تنھایی خواندن را ادامھ دھید: 
)  اگر می خواھید با 2مرقس ، با خواندن اعمال رسولان  شروع کنید. 

بخوانید ھر روز بخشی ازپیدایش را -عھد عتیق آشنا شوید   

 

در اینجا چند ابزار وجود دارد کھ در ادامھ متن کتاب مقدس شما را 
) یا این 2) برنامھ را دانلود کنید: "نان روزانھ ما" 1راھنمایی می کنند: 

برنامھ را دانلود  کنید: "زمان کتاب مقدس" کھ در آن می توانید مجلات از 
یورو  3-2" را برای قبیل "جھت یابی" ، "متن ساده" و "استراحت کوتاه

) درکلیسای ازاد  ایده ھای دیگر را پیدا میکنید / 3در سھ ماه بخوانید.  
 نمونھ ھایی از اسناد

 

این زمان  توسط الیانا و رافائل فرور ساختھ شده است .ترجمھ  فارسی 
 سعید بھرام زاده

 
 

 

MARKUS IST ZUENDE - UND JETZT? 
 
Du hast in den letzten 9 Wochen durchs Markusevangelium 
gelesen. Was hat dich am Meisten in diesem Evangelium 
berührt und was war neu für dich?  
 
Zeit mit Gott zu verbringen ist ein Geschenk. Gott sprach zu 
Josua: „Lass dieses Buch des Gesetzes nicht von deinem Mund 
weichen, sondern forsche darin Tag und Nacht, damit du darauf 
achtest, alles zu befolgen, was darin geschrieben steht“ (Josua 
1:8). Du hast in den letzten Wochen immer wieder Zeit in Gottes 
Wort verbracht. Hör damit jetzt nicht auf. Hier sind ein paar 
Vorschläge wie du weitermachen könntest.  
 
Wenn du alleine weiterlesen willst: 

1) Um bei der Geschichte von Markus anzuknüpfen - Fang 
an in der Apostelgeschichte zu lesen.   

2) Wenn du das Alte Testmant etwas kennenlernen willst - 
Lies jeden Tag einen Abschnitt in 1. Mose.  

 
Hier sind noch ein paar Tools, die dich weiterhin etwas durch 
den Bibeltext führen:  

1) Downloade die App: „Unser tägliches Brot“  
2) Oder downloade die App: „Bibelzeit“ wo du Magazine 

wie „Orientierung“, „Klartext“ und „Atempause“ für 2-
3€/Quartal lesen kannst.  

3) In der FEG findest du noch andere 
Ideen/Probeexemplare 

 

Stille Zeit Unterlagen erstellt von Ellianna & Raphael Forrer.  
Übersetzt in Farsi von Saeed Bahramzadeh. 
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